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در آغاز سخن به سه گفتارگهر بار مقام معظم رهبری در ارتباط با جنگ 
تحمیلی و دفاع مقدس می پردازیم   جنگ به وسیله ی مردم اداره شد. 
هم ارتش و هم سپاه پاسداران انقلاب اسلامی و هم نیروهای گوناگون، 
متکی به مردم بودند؛ به ایمان مردم، به عشــق مردم، به صفای مردم. 
1390/0۷/20  جنگ هشت ساله، ما را قوی تر کرد. اگر جنگ هشت ساله 
نبود، این سرداران شجاع، این مردان برجسته نشان داده نمیشدند، در 
بین ملت بروز نمیکردند؛ این حرکت عظیمِ مخلصانه ی مردم مجال بروز 
و ظهور پیدا نمیکرد. 1389/11/2۷  هشت سال دفاع مقدس ما صرفاً یک 
امتداد زمانی و فقط یک برهه            ی زمانی نیست؛ گنجینه            ی عظیمی است که 
تا مدتهای طولانی ملت ما میتواند از آن استفاده کند، آن را استخراج کند 
و مصرف کند و سرمایه            گذاری کند. 1388/0۶/24 در تاریخ ملتهای زنده 
جهان شجاعتهای بسیار مشاهده می شود که تداوم   نسلها و افتخارات 
قومی را سبب شده است اما تجلی اقتدار اسلام به یک قوم و ملت تعلق 
ندارد که موجب شکوفایی و بالندگی کلیه مسلمین جهان است . این بار 
پرچم شــکوهمند اسلام راستین به دست توانای رهبر فقید مسلمین 
جهان حضرت امام خمینی ) ره ( در ایران به احتزاز در آمد و با طلوع دوباره 
خورشید اسلام در سرزمین تشییع سرخ ، نور درخشان حقیقت و پاکی 
چشم کوردلان و گمراهان را در چهار سوی جهان خیره کرد و آنگاه که 
سپاه محمد )ص( با صلا بت و شــکوه شایسته اسلام در برابر تمامیت 
ادامه صفحه 8 استکبار و کفر جهانی قد علم کرد. 
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هفتهنامهاقتصادیایران

رهبر انقلاب اسلامی به تبیین هدف آمریکا از مذاکره برای اثبات موفقیت فشار حداکثری پرداختند؛ 

 همه مسئولان یکصدا معتقدند با آمریکا 
در هیچ سطحی مذاکره نخواهد شد

رئیسجمهوردرجلسههیاتدولت:

مقاومتملتهایبیداروهوشیارمنطقه،
شعلهخاموشناشدنیاست

رئیس جمهور، مقاومت ملت های بیدار و هوشیار منطقه را شعله 
خاموش ناشدنی دانســت و با تاکید بر اینکه “به جای اتهام زنی، 
قدرت ملت ها را باور کنید و هیچ دولتی در کار نیست بلکه ملت ها 
به پا خاســته اند”، تاکید کرد: دشــمنان منطقه باید از پاســخ 
هشــدارآمیز یمنی ها درس بگیرنــد و آتش جنگ در منطقه را 
خاموش کنند. حجت الاسلام والمسلمین دکتر حسن روحانی روز 
چهارشــنبه در جلسه هیأت دولت، با بیان اینکه امروز در مسایل 
منطقه شــاهد دو نقطه متضاد، یکدیگر هستیم، گفت: از طرفی 
برخی کشــورهای منطقه قرار دارند که تلاش می کنند، صلح و 
امنیت را مستقر و با ناآرامی ها و تحرکات تروریست ها مبارزه کنند 
و از ســویی در گوشــه ای دیگر از منطقه شــاهد آتش افروزی و 
جنگ افروزی هستیم. دکتر روحانی با اشاره به برگزاری پنجمین 
اجلاس سران ایران، ترکیه و روسیه به عنوان کشورهای ضامن روند آستانه و آتش بس در سوریه در آنکارا، 
گفت: هدف از برگزاری این جلسات و تلاش هایی که در چارچوب روند آستانه انجام می شود ایجاد صلح و 
ثبات در منطقه بویژه در سوریه، بازگشت آوارگان و زندگی عادی مردم و مبارزه با باقیمانده تروریست های 
منطقه است که نشان می دهد یک تلاش جمعی در راستای صلح و آرامش منطقه شکل می گیرد. رئیس 
جمهور ادامه داد: از طرفی در گوشه دیگری از منطقه عده ای به دنبال آتش افروزی هستند و این در حالی 
اســت که با گذشت سالیان زیاد باید برای همگان روشن شده باشد که مقاومت ملت های بیدار و هوشیار 
منطقه، شعله خاموش ناشدنی است. دکتر روحانی با بیان اینکه امکان پذیر نیست ملت هایی را که خود را 
برای مقاومت آماده کرده  و ســال ها از کشور خود حراست و حفاظت کرده اند ، از مقاومت بازداریم، خاطر 
نشان کرد: عجیب این است که دشمنان منطقه هنوز قدرت این مقاومت را درک نکرده اند. رئیس جمهور 
افزود: آنها به جای اینکه اعتراف کنند حزب الله لبنان دارای توانمندی ها و قدرت های بالایی هم از لحاظ 
دانش علمی و نظامی و هم از نظر شهامت در میدان است و یا قبول کنند بخشی از جوانان و ملت رشید عراق 
تحت عنوان حشدالشعبی به میدان آمده و تروریست ها را بیرون رانده و شهرهای شمالی عراق مانند موصل، 
الرمادی، فلوجه و کرکوک را آزاد کردند و به جای اعتراف به رشد و بزرگی ملت های بزرگی نظیر سوریه و 
یمن؛ به دنبال این هستند که با اتهام زنی اعلام کنند، پشت این ملت ها چه کسانی هستند. دکتر روحانی با 
بیان اینکه پشــتوانه ملت های مقاوم و فداکار منطقه رحمت و نصرت خداوند است، خطاب به بدخواهان 
مردم منطقه گفت: باید قدرت ملت ها را باور کنید و به جای اینکه همواره به دنبال این باشید که کدام دولت 
را متهم کنید، بدانید که هیچ دولتی در کار نیست و این ملت ها هستند که به پا خاسته اند. رئیس جمهور با 
اشاره به کشتار مردم بی گناه یمن و بمباران بیمارستان ها، خانه ها و مدارس در این کشور، گفت: دشمنان 
منطقه می خواهند در برابر این آتش افروزی هایی که ایجاد کردند، هیچ ملتی نباشد که پاسخ آنها را بدهد 
و این در حالی است که ملت یمن، ملتی بزرگ، هوشیار و بیدار است. دکتر روحانی با تأکید بر اینکه جمهوری 
اسلامی ایران هرگز خواهان درگیری در منطقه نبوده و نخواهد بود، تصریح کرد: باید بدانیم که ملت یمن 
آغازگر درگیری ها نبودند، بلکه عربستان سعودی، امارات، آمریکایی ها، برخی کشورهای اروپایی و رژیم 
صهیونیستی بودند که در منطقه جنگ را به راه انداخته و یمن را ویران کرده اند. رئیس جمهور افزود: چگونه 
است که وقتی مردم یمن مورد حمله قرار گرفته و سیل اسلحه و مهمات به منطقه روانه می شود، هیچ کس 
نباید ســخنی بگوید؟ چطور وقتی رئیس جمهور آمریکا اعتراف می کند که عربستان سال گذشته 400 
میلیارد دلار پول در آمریکا خرج کرده هیچ کس نباید حرف بزند، اما وقتی مردم یمن در برابر این همه تجاوز، 
یک عکس العملی نشان داده و نقطه ای را زدند، این همه ناراحتی و عصبانیت ایجاد می شود. دکتر روحانی 
اظهار داشت: یمنی ها، مدرسه، بیمارستان یا بازار را مورد اصابت قرار ندادند، بلکه به یک مرکز صنعتی حمله 
کردند تا به دشمنان خود هشدار دهند. رئیس جمهور با بیان اینکه دشمنان منطقه باید از این هشدار درس 
گرفته و به دنبال خاموش کردن آتش جنگ در منطقه باشند تا مردم در آزادی و رفاه قرار بگیرند، خطاب 
به آنان گفت: سیاست شما در منطقه همواره بر مبنای جنگ افروزی بوده است و از 19 سال گذشته تاکنون 
هر جا در منطقه از جمله در عراق، افغانستان، سوریه و منطقه خلیج فارس آمدید ، ناامنی را با خود آورده اید. 
دکتر روحانی ادامه داد: بیایید یک بار هم برای ملت های منطقه صلح بیاورید؛ چرا همواره برای ملت  های 
منطقه باروت می فرستید و به آنان کمک نمی کنید و پس از آن به دیگر کشورها اتهام زنی می کنید و این 
در حالی اســت که هیچ کس این اتهام را باور نمی کند. رئیس جمهور با بیان اینکه واقعیت این اســت که 
بدخواهان باید قدرت ملی ملت های منطقه را پذیرا بوده و به سمت صلح و آرامش بازگردند، گفت: جمهوری 
اســلامی ایران همانطور که با همه همسایگان خود در شمال، شــرق و غرب، روابطی دوستانه، برادرانه و 
صمیمی دارد، خواهان روابط دوستانه با همسایگان جنوبی خود نیز است. دکتر روحانی اظهارداشت:  ایران 
هیــچ گاه آغازگر قطع روابط و برهم زدن ها نبوده و همان هایی که پا را پس گذاشــته اند، بیایند و پا پیش 

بگذارند، چرا که ما علاقمندیم با همه ملت های منطقه و همسایگان خود روابط خوبی داشته باشیم.
رئیس جمهور اظهار داشــت: در سفر به ترکیه و در حاشیه اجلاس سران ایران، ترکیه و روسیه مذاکرات 
بســیار خوبی با روسای جمهور روسیه و ترکیه انجام شد که در آن، روند پیشرفت روابط و همکاری ها در 
ماه های اخیر مرور شد. دکتر روحانی ادامه داد: امروز خوشحالیم روابط بانکی ایران با برخی کشورها بدون 
استفاده از سوئیفت انجام می شود؛ زمانی غربی ها تصور می کردند بانک و روابط بانکی به معنای سوئیفت 
است و اگر زمانی کشوری را از این محروم کنند، روابط و تسهیلات بانکی برای آنها از بین خواهد رفت اما 
امروز جایگزین سوئیفت پیدا شده و روابط ما با روسیه و ترکیه و در آینده با کشورهای اورآسیا و دیگر کشورها 
می توانیم از این طریق، همکاری ها را تقویت کنیم. رئیس جمهور خاطر نشان کرد: برقراری روابط تجاری 
و اقتصادی با استفاده از پول ملی با ترکیه و روسیه و دیگر کشورها مانند عراق می تواند بسیاری از مشکلات 
را در توســعه مناسبات از میان بردارد. دکتر روحانی تأکید کرد: امروز در سطح جهان یک مبارزه جدی با 
دلار در حال شکل گیری است و با ادامه این روند، سلطه آمریکا بر بازارهای پولی و مالی جهانی و سیستم های 
بانکی تضعیف شــده و از بین خواهد رفت. رئیس جمهور اظهار داشــت: در این سفر روابط، همکاری ها و 
مناســبات ایران با دو کشــور دیگر در بخش های مختلف علمی، فناوری، دفاعی و هسته ای بررسی شد و 
خوشبختانه با هر دو کشور علاوه بر بررسی مسایل مربوط به سوریه و روند آستانه، تفاهمات و پیشرفت های 

حاصل شده در اجرای توافقات فیمابین نیز بررسی شد.
دکتر روحانی با اشاره به اینکه آمریکای ها باید بدانند آثار فشار حداکثری آنها علیه ملت ایران رو به پایان 
است، گفت: البته این اعمال فشار بر زندگی مردم زحمت وارد کرده اما این فشار حداکثری به نقطه اوج 
خود رســیده و آماده سرنگونی اســت. رئیس جمهور افزود: در ماه های اخیر علیرغم آنکه آمریکایی ها 
سنگین ترین فشارها را علیه ایران اعمال کردند، اما شرایط اقتصادی کشور و حرکت آن رو به بهبود است؛ 
این به معنای حل مشکلات مردم نیست، اما شاخص ها نشان می دهد که ملت، دولت و مسئولان کشور 
قادر هستند تا شرایط را در مسیری قرار دهند که منجر به کاهش مشکلات شود.  ردکتر روحانی با بیان 
اینکه آمار اعلام شده از سوی بانک مرکزی در 3 ماهه اول امسال نشان می دهد که در اقتصاد بدون نفت 
شاهد اولین حرکت رشد مثبت بوده ایم، گفت: این بسیار حائز اهمیت است چرا که سال گذشته رشد منفی 
داشتیم و دشمنان فکر می کردند که امسال این روند منفی ادامه پیدا می کند و اینکه امروز شاهدیم در 
زمینه رشد اقتصادی اولین قدم مثبت را برداشتیم به معنای آن است که مسیر را درست انتخاب کرده ایم. 
رئیس جمهور با بیان اینکه در زمینه تورم، اشغال و تولید در حوزه های مختلف، کشاورزی، صنعت، خدمات 
نیز علائم مثبت و رو به جلو را شاهد هستیم، گفت: براساس گزارش وزارت جهاد کشاورزی تولید برخی 
دانه های روغنی در کشور مانند کلزا 4 برابر شده و صادرات در بخش کشاورزی هم میزان قابل قبولی را 
دارد. دکتر روحانی افزود: در بخش صنعت نیز شــاهد پیشرفت هایی هستیم، به گونه ای که صادرات در 
فولاد و ســایر محصولات معدنی روند مثبتی داشته اســت؛ صادرات محصولات و فرآورده های نفتی و 
پتروشیمی نیز در شرایط بهتری قرار دارد و این نشان می دهد که مسیر درستی انتخاب شده است. رئیس 
جمهور با بیان اینکه آمریکایی ها نمی توانند با فشار حداکثری به اهداف خود دست پیدا کنند، تأکید کرد: 
به مقامات آمریکایی  اعلام می کنم که مذاکره با فشار حداکثری ناممکن است و اگر شما راست می گویید 
و به دنبال مذاکره هستید، باید همه فشارها علیه ایران متوقف شود. دکتر روحانی با اشاره به اینکه همه 
دنیا می دانند که مذاکره در شرایط فشار به چه معناست، گفت: هیچ کشوری حاضر به گفتگو در شرایط 
فشار حداکثری نیست. بلکه مسئولان آمریکایی اگر واقعاً حسن نیت داشته و پشیمان شده اند، باید برای 
توبه واقعی صداقت خود را نشان داده و ظلم و فشار به مردم بزرگ ایران را به پایان برسانند. رئیس جمهور 
ادامه داد: دولتمردان آمریکا امروز به جای اینکه فضا را مثبت کنند، در شرایطی که فشار روانی و اقتصادی 
را علیه ملت ایران روا داشته اند، می خواهند با اتهام زنی فشار تهمت زنی حداکثری را علیه ایران اعمال کنند 
و با حرف های بی پایه و اساس و بی معنا و بدون خریدار در داخل و خارج از ایران این رویه را پیش گرفته اند. 
دکتر روحانی با بیان اینکه ملت ایران ملت صلح، دیپلماسی و مذاکره است، افزود: آن کسی که می خواهد 
از طریق فشار روانی، سیاسی و اقتصاد به ملت ایران زور بگوید باید این فشار را متوقف کند. رئیس جمهور 
تأکید کرد: ایران هنوز هم به تعهدات خود در برجام پایبند بوده و هنوز هم ناظران آژانس در مراکز هسته ای 
ایران حضور داشته و به نظارت ادامه می دهند.دکتر روحانی افزود: ایران گام سوم خود را در کاهش تعهدات 
برجام آغاز کرده، اما دنیا باید بداند که ما در چارچوب مقررات بین المللی، پادمان و ان پی تی در حال ادامه 
فعالیت های خود هستیم و امیدواریم سایر کشورها و طرف های ایران در مذاکرات نیز به تعهدات خود عمل 
کرده و شــرایط امن تر و بهتری را در کل منطقه و جهان شــاهد باشیم.وی در ابتدای سخنان خود نیز با 
تبریک فرا رسیدن بهار علم و دانش و روزهای پرنشاط دانش آموزی در کشور، گفت: فرا گرفتن علم و دانش 
و ایجاد فرصت جدید برای همه معلمین و اندیشمندان در راستای تحول علمی در کشور بویژه در شرایطی 

که در فشار دشمنان قرار داریم، اهمیت ویژه ای دارد.
رئیس جمهور افزود: امیدواری به آینده و اداره کشور، افزایش تولید و ارتقاء فرهنگ جامعه در سایه تلاش های 
نســل جوان قرار دارد و بی تردید امروز مسئولیت بسیار سنگینی برعهده آموزش و پرورش، آموزش عالی، 
حوزه های علمیه و همه دســتگاه هایی اســت که در زمینه فراگیری نســل جوان بــرای بر دوش گرفتن 

مسئولیت های اجرایی، اجتماعی و مدیریتی تلاش می کنند.
دکتر روحانی اظهار داشــت: آرزو می کنیم دانش آموزان، دانشجویان، جوانان و معلمان کشور هفته آینده با 

روحیه و نشاطی تازه مسئولیت بسیار سنگین فرهنگی و علمی خود را بر دوش بگیرند.

خبـــر
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حضرت آیت الله خامنه ای صبح امروز 
)سه شنبه( با اشاره به هوشیاری عمیق 
و تحســین برانگیز مــردم در مقابل 
توطئه های دشــمنان در چهار دهه 
گذشته، تنها راه علاج مشکلات کشور 
را تکیــه به مــردم و جوانان و جدی 
گرفتن ظرفیت های داخلی دانستند و 
با اشاره به طرح مجدد موضوع مذاکره 
از جانب آمریکایی هــا، هدف آنها از 
ترفند مذاکره را تحمیل خواسته های 
خــود و اثبــات تأثیرگذاری فشــار 
حداکثری بــر ایران خواندند و تأکید 
کردند: سیاســت فشار حداکثری در 
مقابل ملت ایران پشیزی ارزش ندارد 
و همه مســئولان جمهوری اسلامی 
یک صدا معتقدند که با آمریکا در هیچ 

سطحی مذاکره نخواهد شد.
رهبر انقلاب اسلامی در ابتدای جلسه 
درس خارج فقه در آغاز سال تحصیلی 
حوزه های علمیه، مجالس عزاداری 
حضرت اباعبدالله علیه السلام در محرم 
امسال را پر رونق تر از هر سال دانستند 
و خاطرنشان کردند: این حقیقت پر 
معنا نشان می دهد که پیوند مردم با 
اهل بیــت علیهم الســلام یک پیوند 
مستحکم است و برغم انبوه تبلیغات 
دشمنان علیه مقدسات و با وجود انواع 
ســرگرمی ها و جاذبه های گوناگون 
برای جوانان، با فرا رســیدن محرم، 
امــواج عظیم مردمی کــه اغلب نیز 
جوانان هســتند به ســمت خیمه 
حســین بن علی علیه السلام حرکت 
می کند و ملت ما در زیر خمیه حضرت 

اباعبدالله به راه خود ادامه می دهد.
حضرت آیت الله خامنه ای در ادامه با 
اشاره به برخی مسائل مهم روز، گفتند: 
ملت ایران در مواجهه با موج تبلیغاتی 
گسترده، عظیم و عمیق دشمن علیه 
حــال  در  مقدســات  و  کشــور 
تصمیم گیری است، البته در مقابل این 
امــواج غالباً پنهــان و زیرزمینی که 
گاهی در گوشه ای از کشور نیز خود را 
نشان می دهد، دستگاههای مختلف 
هوشیار هستند، اما مهم، نقش مردم 

است.
ایشان با تأکید بر اینکه زمام بهبود امور 
کشور به دست مردم و بویژه جوانان 
است، افزودند: عزم، تصمیم، بصیرت و 
ایمان مردم می تواند کشور را به نقطه 
مطلوب برساند و بر همین اساس است 
که مکرراً بر جدی گرفتن ظرفیتهای 
داخلی در همه بخشــهای فرهنگی، 
اقتصادی، اجتماعی و امنیتی تأکید و 

تکیه می کنیم.
رهبر انقلاب اســلامی با اشــاره به 
پیشرفتهای کشور در علم و فناوری و 
همچنین خبرهــای خوب از بخش 
تولید، گفتند: در بخش تولید، غفلتها 
و کوتاهی هایی وجود داشته است اما 
حرکتهای خوبی به ســمت اهداف 
مطلوب در جریان است که ان شاءالله 

مردم آثار آن را خواهند دید.
ایشان با تأکید بر اینکه علاج مشکلات 
گوناگــون در دســت مردم اســت، 
افزودنــد: به بیگانه نباید نگاه کرد، به 
فلان دولــت و فلان دولت نباید امید 
بست، به نشست و برخاست با دیگران 

نباید اتکال کرد.
رهبر انقلاب اسلامی افزودند: البته این 
حرف به معنای بســتن باب مراوده با 
دولتهای عالم نیست، ما اهل مراوده و 
گفت وگو و نشست و برخاست هستیم 

اما نباید کارهای کشور را به نشست و 
برخاســت با دیگران موکول کرد. هر 
چه می توانید از امکانات دنیا استفاده 
کنید اما علاج در داخل کشور، و حل 

مشکلات به دست مردم است.
ایشان با اشاره به حرف نو و راه جدیدی 
که جمهوری اســلامی ایران در دنیا 
پیش گرفته است، استقبال بیگانگان 
و عوامل نظام پوســیده سرمایه داری 
غربی از ایــن راه پر افتخار را ناممکن 
دانستند و افزودند: آنها هر چه بتوانند 
دشمنی کرده و می کنند اما بحول و 
قوه الهی این کارها به جایی نرسیده و 
نخواهد رسید و ملت بر دشمنان خود 

بویژه آمریکا پیروز خواهد شد.
حضرت آیت الله خامنه ای در خصوص 
هدف آمریکایی هــا از مطرح کردن 
مجدد موضوع مذاکره با ایران گفتند: 
همه باید بدانند و توجه کنند که این 

یک ترفند است.
رهبر انقلاب اسلامی با اشاره به مواضع 
متفاوت مقام های آمریکایی در خصوص 
مذاکره افزودند: گاهی می گویند مذاکره 
بدون پیش شــرط، گاهی نیز می گویند 
مذاکره با 1۲ شــرط. اینگونه سخنان یا 
ناشی از سیاست آشــفته آنها است و یا 
ترفنــدی برای ســردرگم کردن طرف 
مقابل. البته جمهوری اسلامی سردرگم 
نمی شــود، چرا که راه ما روشن است و 

می دانیم چه می کنیم.
ایشان هدف آمریکایی ها از مذاکره را 
نه یافتن راه حل عادلانه، بلکه تحمیل 
خواسته های گســتاخانه دانستند و 
گفتند: این حرف را که هدف آمریکا از 
مذاکره، تحمیل اســت قبــلًا بنده 
می گفتــم اما آنها این قدر گســتاخ 
شــده اند که امــروز ایــن واقعیت را 

خودشان هم به زبان می آورند.
رهبر انقلاب اســلامی با اشــاره به 
سخنان اخیر یک مقام آمریکایی که 
گفته بود باید با ایران سر میز مذاکره 
بنشینیم و ما فلان چیزها را بگوییم و 
ایران قبول کند، خاطرنشان کردند: 
بــرای این نوع مذاکره باید به ســراغ 
همان کســانی بروند که به عنوان گاو 
شیرده آنها عمل می کنند. جمهوری 
اســلامی، جمهــوریِ مؤمنیــن، 
جمهوری مســلمین لله و جمهوری 

عزت است.
حضرت آیت الله خامنه ای در ادامه به 
تبیین اهداف آمریکا از سیاست فشار 
حداکثری و در عین حال، تلاش برای 
کشــاندن ایــران پای میــز مذاکره 
پرداختند و گفتند: سیاســت دولت 
آمریکا، فشــار حداکثری به ایران در 
قالب تحریمهای گوناگون، تهدید و 
یاوه گویی های مختلف است، چرا که 
دولت کنونی آمریکا معتقد اســت با 
رودربایســتی و تعــارف نمی توان 
جمهوری اسلامی را به زانو درآورد و 

وادار به تواضع و قبول کرد.
رهبــر انقلاب اســلامی افزودند: رژیم 
ایالات متحده به دنبال آن است که هم 
بــرای رقبای داخلی خــود و هم برای 
اروپایی ها این را به عنوان یک سیاست 
قطعی جا بیندازد که تنها راه مواجهه با 

ایران، فشار حداکثری است.
ایشان با اشاره به اذعان آمریکایی ها و 
متحدان آنها به ناکام ماندن سیاست 
فشــار حداکثری در به زانو درآوردن 
ایران، گفتند: هدف آنها از مذاکره این 
اســت که به همه ثابت کنند فشــار 

حداکثــری جواب داد و مســئولان 
جمهوری اســلامی بر خــلاف آنکه 
می گفتند مذاکره نمی کنیم مجبور 
شدند پای میز مذاکره بیایند، بنابراین 
تنهــا راه مواجهــه با ایران، فشــار 

حداکثری است.
حضرت آیــت الله خامنــه ای تأکید 
کردند: اگر دشمن توانست اثبات کند 
که فشــار حداکثری علاج کار ایران و 
مؤثر بر روی ایران اســت، ایران و ملت 
عزیز ما دیگر روی آسایش را نخواهند 
دید، چون پشت سر همه سیاستهای 
مســتکبرانه آمریکا این سیاست قرار 
خواهد گرفت و از این به بعد، هر چیزی 
را کــه قلدرانه از جمهوری اســلامی 
مطالبــه کنند، اگر به آنها »چَشــم« 
گفتیم، مسئله تمام است اما اگر »نه« 
گفتیم دوباره فشــار حداکثری آغاز 

خواهد شد.
ایشان، علت اصرار آمریکایی ها و واسطه 
کردن برخی اروپایی ها برای مذاکره و 
دیدار را در همین چارچوب دانستند و 
افزودند: البته من راجع به اروپایی ها در 
یک وقت دیگر صحبت خواهم کرد اما 
علــت اصــرار آنها بــه اینکــه اگر با 
رئیس جمهــور آمریکا یک جلســه 
بگذارید همه مشــکلات شــما حل 
خواهد شد، این است که اثبات کنند 
فشــار حداکثری در مقابل ایران یک 
سیاســت موفق اســت و باید همین 

سیاست را به کار بست.
رهبر انقلاب اسلامی تأکید کردند: ما 
در مقابل باید ثابت کنیم که سیاست 
فشار حداکثری در مقابل ملت ایران 

پشیزی ارزش ندارد.
حضرت آیت الله خامنه ای ســخنان 
خــود در خصوص مذاکره با آمریکا را 
در دو نکتــه جمع بنــدی کردند: 1( 
مذاکــره بــا آمریکا یعنــی تحمیل 
خواســته های آنــان بــر جمهوری 
اســلامی، ۲( مذاکره یعنی نمایش 
موفقیت سیاست فشــار حداکثری 

آمریکا.
ایشان افزودند: برای همین است که 
مسئولان کشــور از رئیس جمهور و 
وزیر امور خارجه و دیگران، یک صدا 
اعــلام کردند که با آمریــکا مذاکره 
نخواهیم کــرد نه مذاکره دوجانبه نه 

چند جانبه.
رهبر انقلاب اســلامی تأکید کردند: 
چنانچــه آمریکا حــرف خود را پس 
گرفت و توبه کرد و به معاهده هسته ای 
که آن را نقض کرده است، بازگشت، 
آن وقــت در جمع کشــورهای عضو 
معاهده که شرکت و با ایران صحبت 
می کنند، آمریکا هم می تواند شرکت 
کند، امــا در غیر این صــورت هیچ 
مذاکــره ای در هیچ ســطحی بین 
مســئولان جمهــوری اســلامی و 
آمریکایی ها اتفاق نخواهد افتاد نه در 

نیویورک و نه غیر آن.
حضــرت آیت الله خامنــه ای با بیان 
اینکه در طول 40 ســال گذشــته 
جمهوری اسلامی در مواجهه با انواع 
ترفندها قرار داشته است و دشمنان 
نتوانسته اند ایران عزیز را مغلوب کنند، 
خاطرنشان کردند: سیاستهای آنان 
یکی پس از دیگری مغلوب سیاستهای 
جمهوری اسلامی شده است و بعد از 
این نیز جمهوری اسلامی بحول قوه 
الهی آنها را مغلوب خواهد کرد و پیروز 

و سربلند از میدان خارج خواهد شد.

سرلشکرباقری
تقویتروابط
چینوایران
برایهردوطرف
مهماست

بیانات در دیدار جمعی از موکب داران عراقی

اربعینجهانیشدوجهانیترهمخواهدشد
بسم الله الرّحمن الرّحیم )1(

و الحمدلله ربّ العالمین و الصّلاة و السّلام علی 
ســیّدنا ابی القاســم المصطفی محمّد  و علی آله 
الاطیبین الاطهرین المنتجبین سیّما بقیّة الله فی 

الارضین.
خیلی خوش آمدید برادران عزیز؛ جلسه برای 
من، یک جلسه ی به یادماندنی و تاریخی است. آنچه 
در این جلســه گفته شد، شــعری که خوانده شد، 
مرثیه ای که ســروده شــد، هر کدام یک نشانه ی 
گویایــی از عظمــت حادثه ی کربــلا و عظمت 
حسین بن علی )سلام  الله علیه( است؛ خیلی استفاده 
کردیم و بهره بردیم. امیدواریم در این سفر به شما 
بــرادران عزیز در خانه ی خودتــان و بین برادران 
خودتان خوش بگذرد. من چند جمله، چند کلمه 
یادداشت کرده ام که به شما عرض بکنم. اوّلین کلمه 
تشکّر اســت؛ از صمیم قلب، خودم و از طرف ملتّ 
بزرگ ایران تشکّر میکنم، هم از شما موکب داران که 
در ایـّـام اربعین کرامت را و رحمــت و مودّت را به 
منتهادرجه رسانده اید، هم از همه ی ملّت بزرگ عراق 
و هم از مسئولین در دولت عراق که امنیّت را و فضا 
را و زمینه را فراهم کرده اند، هم بخصوص از علمای 
بزرگوار و مراجع عظام عراق کــه فضای زیارت را، 
فضای برادری بین آحاد مردم و بین دو ملّت را فراهم 
کرده اند؛ حقیقتاً جای تشکّر دارد. آنچه برای ما نقل 
میشود از رفتار شما برادران عزیز عراقی در مواکبِ 
میانِ راه و رفتار کریمانه ی شــما با زائران حسینی، 
چیزهایی است که نظیر ندارد؛ در دنیای امروز این 
چیزها نظیر ندارد. همچنان کــه خود راه پیمایی 
اربعین در تاریخ نظیر ندارد، رفتار کریمانه ی شما هم 
حقیقتاً نظیر و شبیهی ندارد. شما کرامت اسلامی و 
کرامت عربــی را در رفتار خودتان و اعمال خودتان 
نشان داده اید و همه به عشق سیّدالشهدا )سلام  الله 
 علیه( اســت، به عشق حسین بن علی است؛ از روی 
عشــق و علاقه ای که به امام حسین دارید، پای زائر 
امام حســین را شست وشــو میدهید، بدن او را در 
خستگی های شدید کمک میکنید، مالش میدهید، 
بــه او غذا میدهید، به او جای خواب میدهید، چون 
زائر حسین است. این عشق به حسین بن علی  یک امر 
استثنائی است؛ شبیه این را در هیچ جا، در هیچ زمان 
سراغ نداشتیم و نداریم. و امیدواریم خداوند متعال 
این عشــق را در دلهای شما، در دلهای ما روزبه روز 
افزایش بدهد. البتّه این توفیقی که شما در این زمینه 
پیدا کرده اید هم یک رحمتی از سوی پروردگار است 
به شما؛ این توفیقی که شما به دست آورده اید برای 
پذیرایی از میهمانان امام حســین )علیه السّلام(، 
خیلی چیز باارزشی است؛ این نعمت الهی است، این 
رحمت الهی اســت، این را هم باید قدر دانســت و 
میدانیم که شماها قدر میدانید. مطلب دوّم در مورد 
اصل این راه پیمایی اربعین اســت که حقیقتاً یک 
حادثه ی بی نظیری اســت؛ ما نه  فقــط در دوران 
خودمان در دنیا، بلکه در تاریخ هم سراغ نداریم یک 
چنین اجتماعی، یک چنین حرکتی را هر سال، و 
هر سال گرم تر از ســال قبل اتفّاق بیفتد؛ بی نظیر 
است. این حرکت حسینی در گسترش معرفت به 
امام حسین )علیه  السّلام( نقش دارد. اربعین با این 
حرکتی که عمدتاً بین نجف و کربلا در راه پیمایی هر 
سال به وجود می آید بین المللی شد؛ چشمهای مردم 
دنیا بــه این حرکت دوخته شــد؛ امام حســین 
)علیه السّلام( و معرفت حسینی به برکت این حرکت 
عظیم مردمی بین المللی شد، جهانی شد. ما امروز 
احتیاج داریم که حسین بن علی را به دنیا بشناسانیم؛ 
دنیای دچار ظلم و فســاد و دنائت و لئامت، محتاج 
معرفت آزادگی حســینی و حرّیت حسینی است. 
امروز مردم دنیا، جوانهای دنیا، ملّتهای بی غرض، 
برای یک چنین حقیقتی دلهایشان میتپد؛ ]اگر[ 
امام حسین )علیه السّلام( به دنیا معرّفی بشود، اسلام 
معرّفی شده است، قرآن معرّفی شده است. امروز با 
صدها وسیله علیه اســلام و علیه معارف اسلامی 
تبلیغ میشــود؛ در مقابل این حرکت خصمانه ی 
جبهه ی کفر و اســتکبار، حرکت معرفت حسینی 
میتواند یک تنه سینه سپر کند، باِیستد و حقیقت 
اسلام را، حقیقت قرآن را به دنیا معرّفی کند. منطق 
حسین بن علی  )علیهما  السّلام(، منطق دفاع از حق 
اســت، منطق ایستادگی در مقابل ظلم و طغیان و 
گمراهی و اســتکبار است. این منطقِ امام حسین 
است؛ امروز دنیا به این منطق نیازمند است؛ امروز 
دنیا شاهد حاکمیّت کفر و استکبار و حاکمیّت فساد 
است، دنیا شاهد حاکمیّت ظلم است؛ این پیام امام 
حسین، پیام نجات دنیا است؛ حرکت عظیم اربعین 
این پیام را در دنیا منتشر میکند و به فضل الهی و به 
حــول و قوّه ی الهی و بــه توفیق الهی، این حرکت 
بایستی روزبه  روز تقویت بشود. اربعین جهانی شد و 
جهانی تر هم خواهد شد؛ این خون حسین بن علی 
است که بعد از 1400 سال دارد میجوشد و روزبه روز 
تازه تر میشود، روزبه روز زنده تر میشود؛ این همان 
پیام عاشورا اســت که از حلقوم اباعبدالله و حلقوم 
زینب کبری )سلام  الله  علیهما( در نهایت غربت و 
تنهایی صادر شــد و امروز فضای عالم را فرا گرفته 
است و فرا میگیرد. حسین )علیه السّلام( متعلقّ به 

انسانیّت است؛ ما شیعیان افتخار میکنیم که پیرو 
امام حسین هستیم، امّا امام حسین فقط متعلقّ به 
ما نیست؛ مذاهب اسلامی، شیعه و سنّی، همه زیر 
پرچم امام حسین هستند. در این راه پیمایی عظیم 
حتّی کسانی که متدینّ به اسلام هم نیستند شرکت 
میکنند و این رشته ادامه خواهد داشت ان شاء الله؛ 
این یک آیت عظمایی است که خدای متعال دارد 
نشــان میدهد. در روزگاری که دشمنان اسلام و 
دشمنان امّت اسلامی با انواع و اقسام ابزارها و وسایل، 
با پول، با سیاست، با سلاح علیه امّت اسلامی دارند 
کار میکننــد، خداونــد متعال ناگهــان حادثه ی 
راه پیمایــیِ اربعین را این  جور عظمت میدهد، این  
جور جلوه میدهد. این آیت عظمای الهی است، این 
نشانه ی اراده ی الهی بر نصرت امّت اسلامی است، 
این نشان میدهد که اراده ی خدای متعال  بر نصرت 
امّت اسلامی تعلقّ گرفته است. مطلب سوّم که به 
شــما برادران عزیز عرض میکنم این است که این 
مراســم را هر چه میتوانید و هر چه میتوانیم، باید 
پرُبارتر و معنوی تر کنیم؛ معنا و مضمون این مراسم 
را باید روزبه روز بیشتر کنیم؛ اهل فکر، اهل فرهنگ، 
اهل اقدام فرهنگی و فکری، برای این حرکت عظیم 
بنشینند برنامه ریزی کنند. امروز هدف هر مسلمان 
باید ایجاد تمدّن اسلامی نوین باشد؛ ما امروز این را 
میخواهیم. ملتّهای اســلامی ظرفیّتهای عظیمی 
دارند که اگر از این ظرفیّتها اســتفاده شــود، امّت 
اســلامی به اوج عزّت خواهد رسید؛ ما باید به این 
بیندیشــیم، به این فکر کنیم؛ ایجاد تمدّن عظیم 
اسلامی، هدف نهایی ما است. امروز بحمدالله ملّتهای 
اسلامی بیدار شــده اند. ملّت عراق یک ملتّ بزرگ 
است، یک ملّت باعزّت اســت، یک ملّت بافرهنگ 
است، یک ملّت با عزم و اراده است. جوانهای عراقی 
در این قضایای چند ســال اخیر نشان دادند که این 
قدرت را دارند که از ملتّشان و از کشورشان در مقابل 
توطئه های جهانی محافظت کنند؛ این خیلی باارزش 
است. جوانهای عراقی توانستند بزرگ ترین توطئه ی 
داخلی را که میتوانست به جنگ داخلی منتهی بشود، 
در عراق از بین ببرند و نابود کنند. توطئه ی داعش و 
تکفیری ها، توطئه ی کوچکی نبود؛ پولها خرج کرده 
بودنــد، برنامه ها ریخته بودند برای اینکه عراق را که 
یک کشور اصلی عربی و اسلامی است، تبدیل کنند 
به میدان جنگ داخلی و شیعه و سنّی را به جان هم 
بیندازند؛ جوانهای عراقی با فتوای مرجعیّت معظّم 
عراق توانستند سینه سپر کنند و این توطئه را خنثی 
کنند؛ این کار کمی نبود، کار کوچکی نبود. ملّت بزرگ 
عراق میتواند کشور خود را به اوج عزّت برساند؛ این 
ظرفیّتها بایستی به منصّه ی عمل و ظهور برسد. اگر 
ظرفیّتهای کشــورهای اســلامی -ظرفیّت عراق، 
ظرفیّت ایران، ظرفیّت کشورهای دیگر منطقه ی غرب 
آســیا و شمال آفریقا- بر روی هم مجتمع بشود، اگر 
این ظرفیّتها به هم برســند، این دستها در هم گره 
بخورند، آن وقت امّت اســلامی نشان خواهد داد که 
عزّت الهی یعنی چه؛ تمدّن عظیم اسلامی را به جوامع 
عالمَ نشان خواهند داد؛ باید هدف ما این باشد و این 
راه پیمایی اربعین میتواند یک وسیله ی گویایی برای 
تحقّق این هدف باشــد. از دَه ها کشور در راه پیمایی 
اربعیــن شــرکت میکنند و میهمان مــردم عراق 
میشوند، ســعی کنیم در این راه پیمایی پیوندهای 
مستحکم بین برادران مسلمان را بیشتر کنیم؛ پیوند 
بین عراقی و غیر عراقی، پیوند بین شــیعه و سنّی، 
پیوند بین عرب و فارس و ترُک و کُرد؛ این پیوندها 
مایه ی ســعادت اســت، این پیوندها آیت رحمت 
پروردگار اســت. دشمن ســعی در تفرقه دارد که 
نتوانسته اســت و به حول و قوّه ی الهی نخواهد 
توانست. ما -ایران و عراق- دو ملتّ هستیم متّصل 
به یکدیگر؛ تن های مــا، دلهای ما، جانهای ما به 
یکدیگر متّصل است؛ آنچه این اتصّال را ایجاد کرده 
اســت، ایمان باِلله و محبّت به اهل بیت )علیهم 
 السّــلام( اســت، محبّــت به حســین بن علی 
)علیه السّلام( است؛ روزبه روز هم این زیاد خواهد 
شد ان شاءالله. دشمنان توطئه میکنند امّا توطئه ی 
دشــمنان اثری نخواهد کرد. از شــروع انقلاب 
اسلامی تا امروز، چهل سال است که آمریکا و اذناب 
آمریکا و دستیاران آمریکا و مزدوران آمریکا علیه 
جمهوری اســلامی نقشه میکشــند، فعّالیّت 
میکنند، پول خرج میکنند، تهدید میکنند، تحریم 
میکنند؛ به کوری چشم آنها جمهوری اسلامی در 
این چهل سال از یک نهال باریک تبدیل شده است 
بــه یک درخت تناور که »اصَلُها ثابتٌِ وَ فَرعُها فیِ 
ماء«.)۲( ان شــاءالله این شعاری)3( که شما  السَّ
میدهید علیه آمریکا، علیه رژیم صهیونیســتی، 
علیه دشمنان و مستکبرین، در آینده ی نه چندان 
دوری تحقّق پیدا خواهد کرد و ان شــاءالله شما 
موفّق خواهید شــد. من مجدّداً تشکّراتخودم را 
عرض میکنم و به شما عرض میکنم ملّت ایران با 
همه ی وجود از شما برادران عزیز عراقی متشکّر 
است، بخصوص از شما صاحبان مواکب اربعینی؛ 
ما از صمیم قلب از شماها متشکّریم و این مصرع 
متنبّی)4( را به یاد می آوریم که »اذا انت اکرمت 

الکریم مَلکَْته«.)۵(
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  درنشست مدیرعامل ایران خودرو با معاون وزیرتعاون، کار و رفاه اجتماعي و نماینده مردم تهران:

 مقیمي: ارتقاء ایمني و کیفیت محصولات
 سرلوحه اقدامات ایران خودرو است

دلایلسرمایهگذاریغیرتولیدی برایعللنگهداریچندینهزارخودرودرپاركینگها؛
علیالقاصیمهر:سراغقطعهسازان

همخواهیمرفت
ســعید مدنی کارشناس ارشد 
صنعــت خودرو، گفــت: علاقه 
مدیــران خودروســاز به حفظ 
سرمایه گذاری های غیر مولد در 
شــرایطی کــه آنها بــا چالش 
نقدینگی مواجه هستند، به نظر 
بخشی از کارشناسان ریشه در 
وضعیت اقتصادی کشور و شرایط 
کسب و کار دارد، این کارشناس 
گفت : شــرایط تولید در کشور 

مساعد نیست از این رو شرکت های خودروساز به نوعی تحت این 
شرایط مجبور هستند بخشی از دارایی های خود را در بخش های 
غیر تولیدی ســرمایه گذاری کنند تا در زمان مقتضی بتوانند با 
تبدیل این دارایی ها بخشــی از نیاز مالی خود را تامین کنند.این 
کارشناس ادامه می دهد البته حجم سرمایه گذاری خودروساز در 
بخش های غیرمولد چندان قابل توجه نیست بنابراین نمی توان به 
آنها خرده گرفت. ایشان در پاسخ به این سوال که چرا این جنس 
سرمایه گذاری ها در خودروسازان داخلی دیده می شود ولی این 
مساله جایی در تفکر خودروساز بین المللی ندارد، می گوید: پاسخ 
این سوال را باید در شرایط اقتصادی کشورهایی که دارای صنعت 
خودرو هستند، جست و جو کرد. در کشورهای توسعه یافته که 
صنعت خودروی آنها بســیار رشد یافته است،  شاهد هستیم که 
مسائلی مانند تورم، قیمت گذاری دســتوری و تحت فشار قرار 
گرفتن شرکت های خودروســاز برای حفظ نیروی کار محلی از 
اعراب ندارد. بنابراین خودروسازان می توانند در یک فضای کسب 
و کار رقابتی و به دور از بخشنامه و دستور، فعالیت خود را بر اساس 
یک بنگاه سودآور اقتصادی برنامه ریزی کنند. وی تاکید می کند 
اما خودروسازان داخلی از این شرایط بی بهره هستند، بنابراین به 
نوعی چاره ای ندارند که به سمت این گونه فعالیت ها حرکت کنند. 
ساز و کار سرمایه گذاری خودروسازان به صورت مستقل است. این 
سرمایه گذاری ها ذیل شرکت های سرمایه گذاری انجام می شود و 
خودروســازان در سود این فعالیت ها شریک هستند. وی معتقد 
است خودروسازان در شرایط اقتصادی کشور و فضای کسب و کار 
حاکم بر آن چاره ای ندارند تا ســرمایه های خود را در بخش های 
غیر مولد ســرمایه گذاری کنند، فربد زاوه کارشــناس خودرو از 

زاویه ای دیگر به این مساله می نگرد.

با حكم مدیرعامل گروه سایپا:
مدیرجدیدبازرسيگروهسایپا

منصوبشد
محمد جواد عباباف با حکم سید جواد سلیمانی، مدیرعامل 
گروه سایپا به عنوان مدیر جدید بازرسي این گروه منصوب شد.به 
گزارش سایپانیوز، در مراسم تودیع و معارفه مدیر جدید بازرسي 
گروه ســایپا که در محل شرکت سازه گستر برگزار شد، رئیس 
هیات مدیره گروه ســایپا ضمن تاکید بر اهمیت جایگاه خاص 
بازرسي در ســازمان ها گفت: بازرسي خط کش و پایش کننده 
فرآیندهاي سیســتم است و گروه ســایپا نیز داراي آیین نامه و 
فرآیندهاي خوبي در این زمینه مي باشد. معصوم نجفیان افزود: 
مدیران باید تلاش کنند تا بتوانیم با یک هم افزایي مناســب در 
راستاي پیشــبرد اهداف بلند مدت گروه سایپا گام بر داریم. در 
ادامه محمدجواد عباباف با اشاره بر ضرورت نظارت هر چه بهتر 
بازرسان گفت: همواره هدف و عملکرد ما باید صادقانه و خالصانه 
باشد و براي حل مشکلات و عبوراز بحران هاي موجود تمام توان 
خود را به خدمت بگیریم. وي افزود: همکاري دوجانبه مدیران با 
واحد بازرسي مي تواند ما را در انجام هرچه بهتر وظایفمان یاري 
رسانده و عاملي در جهت رشد و شکوفایي هر چه بهتر گروه سایپا 
باشد. گفتنی است عباباف پیش از این در وزارتخانه هاي ورزش 
و جوانان و آموزش و پرورش، سازمان میراث فرهنگي، شهرداري 

تهران در رده هاي مختلف مدیریتي مسئولیت داشته است.

علی القاصی مهر  دادســتان تهران بــا بیان اینکه علل نگهداری 
چندین هزار خودرو سایپا و ایران خودرو در پارکینگ های روباز 
در دستگاه قضا پیگیری خواهد شد، گفت: اگر این موضوع به لحاظ 
نقص قطعه باشد به سراغ قطعه سازان نیز خواهیم رفت. به گزارش 
اعتبار به نقل از روابط عمومی دادســتانی تهران وی در حاشیه 
بازدید سرزده خود از پارگینگ آزادگان، محلی که چندین هزار 
خودرو سایپا به دلیل نقص قطعه نگهداری می شود، بیان کرد: قصد 
داشتیم که از اینگونه پارکینگ ها با حضور مدیران سایپا ر ایران 
خودرو از نزدیک بازدید کنیم، گزارشــاتی که ما از قبل داشتیم 
حاکی از این بود که تعداد زیادی از خودروهایی که مدت های قبل 
تولید شده در این پارکینگ ها نگهداری شده و به دلیل نقص قطعه 
امکان تحویل آن ها به مشتری نیســت. وی افزود: برای راستی 
آزمایی این موضوع از این پارکینگ بازدید کردیم. گزارشاتی که 
ما داشتیم بیان می کرد که 60 هزار دستگاه خودرو سایپا و حدود 
۵9 هزار دســتگاه خودرو ایران خودرو تولید شده و خیلی از آنها 
نزدیک به شــش ماه در پارکینگ های روباز زیر آفتاب بلاتکلیف 
مانده اســت. البته ادعا می کنند که بــه لحاظ نبود قطعه امکان 
ترخیص آن ها نیست. دادســتان تهران تاکید کرد: این ها قابل 
بررســی است. ورود ما به این مسئله هم در جهت راستی آزمایی 
این موضوع بوده و برای این بوده که مشــخص شود عدم تکمیل 
این خودروها به لحاظ قطعه، عمدی بوده یا غیر عمدی. اگر عمدی 
باشد موضوع ازســوی دستگاه قضا مورد بررسی قرار می گیرد و 
افرادی هم که در این حوزه قصوری داشــته باشند تحت تعقیب 
قانون خواهند بود و اگر این موضوع به لحاظ نقص قطعه باشد به 
ســراغ قطعه ســازان نیز خواهیم رفت. القاصی توضیح داد: باید 
مشخص شود که قطعه ساز در عدم تحویل قطعه تعمد داشته و یا 
امر به لحاظ مشکلات تحریم بوده است. به هر حال قصد ما تعیین 
تکلیف تمامی خودروهایی اســت کــه در اینگونه پارکینگ ها 
بلاتکلیف مانده اند. مسئولین سایپا و ایران خودرو باید پاسخگوی 
این موضوع باشند. این خودروها برای مدت طولانی زیر نور آفتاب 
دچار خسارت شده و چند روز دیگر ممکن است به دلیل سرمایش 
هوا و بارندگی دچار آسیب شوند. می خواهند همین خودروها را 
به دست مشتری دهند، این خسارت زدن به مردم و مشتری است 
همه ما مســئول هستیم. وی ادامه داد: از مسئولین می خواهیم 
هرچه ســریع تر این موضوع را تعیین تکلیف کنند. جلساتی را 
متعاقب این بازدیدها با مسئولین سایپا و ایران خودرو و تعدادی 
از مدیران قطعه ساز خواهیم داشت. حتما موضوع را کارشناسی 
می کنیم. بنا داریم الزاماتی را در جهت تعیین تکلیف این وضعیت 

داشته باشیم و کمک کنیم مشکل هر چه سریع تر حل شود.
وی بیان کرد: ورود ما از این جهت است که مشخص شود که در 
موضــوع تاخیر تحویل و هم در موضوع وضعیت نگهداری این 
خودرو ها تعمد بوده یا نبوده است، اگر تعمدی در کار باشد در 
دســتگاه قضا قابل بررســی خواهد بود. آنچه مسلم است این 
خودروهای نگهداری شده زیر آفتاب دچار خسارت می شوند. 
ایــن خودروها را برای نقص قطعه ای زیــر آفتاب چندین ماه 
نگهداری کردند و این خود موجب می شود سایر قطعات خودرو 

آسیب ببیند و بدنه خودرو از کیفیت اولیه خارج شود.

گفتوگوخبـــر
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در نشست مدیرعامل گروه صنعتي ایران 
خودرو با معاون امور روابط کار وزیر تعاون،کار و 
رفاه اجتماعي و نماینده مردم تهران در مجلس 
شوراي اسلامي، مسایل موجود مرتبط با منابع 

انساني ایران خودرو مورد بررسي قرار گرفت.
مقیمي: ارتقاء ایمني و کیفیت محصولات 

سرلوحه اقدامات ایران خودرو است  
به گــزارش ایکوپــرس، مدیرعامل گروه 
صنعتي ایران خودرو در این نشســت خواستار 
همدلي و همراهي وزارت کار و ســازمان تامین 
اجتماعي براي بررســي ورفع مسایل کارگري و 

منابع انساني این خودروساز شد.
فرشاد مقیمي گفت: به دنبال این هستیم 
تا با مجموعه فعالیت ها و اقدامات گروه صنعتي 
ایران خودرو به عنوان بزرگ ترین خودروســاز 
کشورضمن مقابله با مانع تراشي دشمنان براي 
رونق خودروسازي، به اهداف صنعتي و اقتصادي 

کشور در شرایط تحریم دست یابیم.
وي افزود: با اصلاح روش هاي گذشــته و 
بهبود آن و همچنین تعریف و اجراي برنامه هاي 

جدید شرایط فعلي را بهبود خواهیم بخشید.
مقیمي ضمن تاکید بر همدلي و همراهي 
مجموعه هاي مرتبط براي افزایش تیراژ تولید، 
کاهش نرخ تولیــد خودروهاي ناقص و تکمیل 
خودروهــاي ناقص، ارتقاي ایمني و کیفیت را از 
دیگر رویکردهاي مهم ایران خودرو دانســت و 
گفت: باید بتوانیم محصولات و خدمات درخور و 

شایسته مردم ارایه کنیم.
مدیرعامل گروه صنعتــي ایران خودرو با 
بیــان این که محدود یت هــاي بین المللي را از 
تهدید تبدیل به فرصت کرده ایم گفت: در گذشته 
نیز به اثبات رســانده ایم که هر چه پیچ تحریم 
تندتر بوده بهتر و با قدرت بیشتري توانسته ایم 
آن را پشت سر بگذاریم. در شرایط تحریم، همواره 
رشد صنعتي نرخ بالاتري داشته است، بیشترین 
تکنولــوژي و فــن آوري هــاي امــروز حاصل 
محدودیت هایي بوده که در گذشته وجود داشته 
و با تلاش صنعتگران کشور به ثمر رسیده است.

محمدعلي وکیلي نماینــده مردم تهران 
درمجلس شوراي اسلامي نیز در این دیدار، ایران 
خودرو را بخشي از غرور ملي هر ایراني عنوان کرد 

و همکاري هاي این شرکت با وزارت کار در حوزه 
روابط کار را بیانگر اهتمام به تکریم جایگاه افرادي 
دانســت که چرخه این خودروساز را به حرکت 

درمي آورند.
وي گفت: از گذشــته تاکنون تمهیدات 
زیادي براي رضایتمندي کارکنان صورت گرفته 
و درحال حاضر نیز رضایتمنــدي کارکنان در 
کارآمــدي و ایجاد حس مســئولیت آنان نقش 

آفرین است.
نماینده مردم تهران در مجلس شــوراي 
اسلامي، با اشاره به جایگاه ایران خودرو در اقتصاد 
ملي کشور گفت: قضاوت عمومي و گفتمان شکل 
گرفته در جامعه،  زیبنده این مجموعه نیســت. 
مدیرعامل جدید این شــرکت جوان، پرانرژي و 
داراي کارنامه موفق در حوزه صنعت اســت که 
امیدواریم با حضور ایشان، منزلت این شرکت احیا 
شود، چون جایگاه این صنعت آسیب دیده و فراتر 

از مسایل اقتصادي، آسیب اجتماعي است.
وکیلي تصریح کرد: ایران خودرو نیازمند 
مجموعه اي از اقدامات درون سازماني براي بهبود 
جایگاه سازماني و اقدامات کیفیت بخشي و ارتقا 
و همچنین اقدامات مدیریتي است. این شرکت 

در نتیجه تصمیمات غلطي که در گذشته دور و 
نزدیک به آن تحمیل شده غیراقتصادي اداره مي 

شود که ماحصل آن افت منزلت بوده است.
وي ادامه داد: ایران خودرو به عنوان شرکت 
پیشرو در خودروسازي کشور باید به برند ملي مي 
رسید و باید بازار کشورهاي همسایه را نیزراهبري 
مي کرد. اما شرایط فعلي، نتیجه خواستن هاي 
نابجا و غلطي بوده که بخش هاي مختلف به آن 

تحمیل کرده اند.
عضو فراکســیون امیــد مجلس ضمن 
تحسین جســارت و توانمندي مدیرعامل گروه 
صنعتي ایران خودرو اظهار امیدواري کرد: در دوره 
جدید علاوه بر بازگشــت آرامش و از بین رفتن 
بدبیني بــا تمهدیداتي که از ســوي مدیریت 
اندیشیده مي شود احساس امنیت در میان مردم 

و مشتریان نیز ایجاد شود.
حاتم شــاکرمي معاون تنظیم روابط کار 
وزارت تعــاون، کار و رفاه اجتماعــی نیز در این 
نشست کیفیت محصول را ضامن اشتغال پایدار 
خواند و گفت: انتظار مردم توجه به ارتقاي کیفیت 
محصولات، ایجاد آرامش در بازار با بهبود وضعیت 
تولید و انجام تعهدات مشتریان در انتظار دریافت 

خودروهاي ثبت نامي است.
وي ادامه داد: بیش از ۵00 هزار نفر نیروي 
کار در زنجیره تامین و قطعه سازي خودروسازان 
مشغول فعالیت هستند و هر توقفي در خطوط 
تولید خودروســاز با تعدیل نیرو و مشــکلات 

کارگري در شرکت هاي قطعه ساز همراه است.
شاکرمي با اشــاره به اعتبار و وجهه بالاي 
ایران خودرو گفت: تامین کنندگان آسیب پذیر 
هســتند و باید با بهبود شرایط تولید این تهدید 

براي کارگران قطعه سازي از میان برود.
وي در عیــن حال تصریح کرد: تحقق این 
موضوعات در شــرایط فعلي بســیار ســخت و 
پرریســک اســت اما قطعا بــا توانمندي هاي 
مدیرعامل گروه صنعتي ایران خودرو، از این مسیر 

عبور خواهیم کرد.
معاون وزیر تعــاون، کار و رفاه اجتماعي 
روابط موجود میان کارفرما و کارگران در مجموعه 
ایران خودرو را تحسین کرد و گفت: نظم ناشي از 
رعایت قوانین و مقــررات در ایران خودرو قابل 

تقدیر است.
وي خاطرنشان کرد: ماحصل نظم موجود، 
احساس امنیت شغلي و تعلق خاطر و هم افزایي 
نیروي کار اســت که در کمیت و کیفیت تولید 

نمایان مي شود. این موضوع باید تقویت شود.
شــاکرمي همچنین از قرار دادن ظرفیت 
هاي موجود وزارت کار از جمله مرکز تعلیمات و 
تحقیقات در اختیار ایران خودرو خبر داد و گفت: 
این آمادگــي وجود دارد تا ظرفیت هاي موجود 
براي سالم سازي و استانداردسازي محیط کار و 
همچنین آموزش هــاي ایمني در اختیار ایران 

خودرو قرار گیرد.
در ادامه این جلسه خانم حیدری مدیر کل 
تامین اجتماعی غرب استان تهران نیز توضیحاتي 
دربــاره وضعیت روابط موجود ایــران خودرو و 
سازمان تامین اجتماعي و اقدامات صورت گرفته 

براي تسهیل امور مربوط به کارکنان ارایه کرد.
گفتني است، نماینده مجلس، معاون وزیر 
کار و هیات همراه، در بازدید از خطوط تولید ایران 
خودرو در سالن هاي پرس، بدنه، رنگ و مونتاژ با 
فرآیند تولید خودرو به صورت تخصصي آشــنا 

شدند.

واکنشرییس
شورابهحذف
نامشهدااز
تابلوهای
تهران

ــتان  ــراج اس ــف س ــدگان صن ــد کنن ــاز تولی ــن نی ــی تأمی ــرکت تعاون ــرات ش ــی تغیی آگه
ــه اســتناد صورتجلســه هیئــت  ــه شــماره ثبــت 111۷9 و شناســه ملــی 1010044422۷ ب تهــران ب
ــورخ  139۷/5/21اداره  ــماره  9۷2/15/1308۷0م ــوز ش ــب مج ــورخ  139۷/05/1۷و موج ــره م مدی
ــه شــماره  کل تعــاون ، کار و رفــاه اجتماعــی صمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد: - محســن خردمنــد ب
ــماره  ــه ش ــوی ب ــود موس ــید محم ــره و س ــت مدی ــس هیئ ــمت رئی ــه س ــی 0042535085 ب مل
ــی  ــماره مل ــه ش ــم ب ــره و بهزادپورج ــت مدی ــس هیئ ــب رئی ــمت نای ــه س ــی 0058011۶92 ب مل
1818108۶0۷ 1818108۶0۷بــه ســمت منشــی هیئــت مدیــره و حســن جلالــی نســب بــه شــماره 
ــه  ــور ب ــی پ ــی زاده نوق ــاس رمضان ــره و عب ــت مدی ــوء هیئ ــمت عض ــه س ــی 0۷941889۷4 ب مل
شــماره ملــی 3051885150 بــه عضــوء هیئــت مدیــره تعییــن گردیدنــد. - محمــود طالــب الفخــر 
بــه شــماره ملــی 4219402144 بــه ســمت مدیرعامــل بــرای مــدت ســه ســال انتخــاب گردیــد. 
ــروات ،قراردادهــا  . - کلیــه اســناد و اوراق بهــادار و تعهــدآور شــرکت از قبیــل چــک، ســفته ، ب
و عقوداســلامی بــا امضــاء ثابــت مدیرعامــل بــه همــراه امضــاء رئیــس هیئــت مدیــره و درغیــاب 
رئیــس هیئــت مدیــره بــا امضــاء نایــب رئیــس هیئــت مدیــره و همــراه بــا مهــر شــرکت معتبــر 
مــی باشــد. همچنیــن اوراق عــادی بــا امضــاء مدیرعامــل و مهــر شــرکت معتبر میباشــد. . ســازمان 

ــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )۶01۶04(  ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت ه

ــاص  ــهامی خ ــرکت س ــاگ ش ــرکت هانی ــل ش ــی تغییرمح آگه
ــتناد  ــه اس ــی 10103039534 ب ــه مل ــت 23۶8 و شناس ــماره ثب ــه ش ب
صورتجلســه مجمــع عمومــی فــوق العــاده مــورخ 1398/04/10 
ــتان  ــه اس ــرکت ب ــی ش ــز اصل ــد : - مرک ــاذ ش ــل اتخ ــات ذی تصمیم
ــتان،  ــهر باغس ــزی ، ش ــش مرک ــهریار ، بخ ــتان ش ــران ، شهرس ته
گلگــون ، بلــوار مرکــزی جنوبــی ، خیابــان 9جنوبــی ، پــلاک 54 ، طبقه 
همکــف کدپســتی 3359۷51۷4۶ تلفــن ثابــت 021۶5۶12848 تغییــر 
یافــت درنتیجــه مــاده مذکــور اساســنامه بشــرح فــوق اصــلاح گردیــد 
ــات  ــرکتها و موسس ــت ش ــت اداره ثب ــار سرپرس ــی تب ــه قل ــت ال حج
ــناد و  ــت اس ــازمان ثب ــران س ــتان ته ــتانهای اس ــاری شهرس ــر تج غی
امــلاک کشــور اداره کل ثبــت اســناد و امــلاک اســتان تهــران مرجــع 

ــت )۶01599(  ــاری پاکدش ــات غیرتج ــا و موسس ــرکت ه ــت ش ثب

ــئولیت  ــا مس ــیا ب ــان آس ــت آبزی ــران صنع ــا گ ــرکت احی ــرات ش ــی تغیی آگه
ــتناد  ــه اس ــی 10183000۶04 ب ــه مل ــت 1428 و شناس ــماره ثب ــه ش ــدود ب مح
ــورخ 1398/0۶/0۶  ــاده م ــوق الع ــور ف ــادی بط ــی ع ــع عموم ــه مجم صورتجلس
تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : الهــام ورزندیــان بــه شــماره ملــی 229۷95519۷ بــه 
ــه  ســمت مدیرعامــل و عضــو هیئــت مدیــره و محمدرضــا جمشــیدیان طهرانــی ب
شــماره ملــی 2295229340 بســمت رئیــس هیئــت مدیــره بــرای مــدت نامحــدود 
انتخــاب شــدند. - امضــاء کلیــه اوراق و اســناد بهــادار و تعهــدآور شــرکت ازقبیــل 
ــا  ــادی و اداری ب ــا و اوراق ع ــرارداد ه ــلامی و ق ــود اس ــروات و عق ــفته ب ــک س چ
ــی  ــیدیان طهران ــا جمش ــل و محمدرض ــان مدیرعام ــام ورزندی ــم اله ــای خان امض
رئیــس هیئــت مدیــره منفــردا همــراه بــا مهــر شــرکت معتبــر مــی باشــد ومــاده 
مربــوط در اساســنامه اصــلاح گردیــد. حجــت الــه قلــی تبــار سرپرســت اداره ثبــت 
ــت  ــازمان ثب ــران س ــتان ته ــتانهای اس ــاری شهرس ــات غیرتج ــرکتها و موسس ش
ــع  ــران مرج ــتان ته ــلاک اس ــناد و ام ــت اس ــور اداره کل ثب ــلاک کش ــناد و ام اس

ــم )۶01۶03(  ــاط کری ــاری رب ــات غیرتج ــا و موسس ــرکت ه ــت ش ثب

ــه  ــدود ب ــئولیت مح ــا مس ــامان آکام ب ــت س ــرکت زیس ــرات ش ــی تغیی آگه
ــه  ــتناد صورتجلس ــه اس ــی 103203۷2043 ب ــه مل ــت 38۷855 و شناس ــماره ثب ش
ــاذ شــد :  ــل اتخ ــات ذی ــورخ  1398/04/09تصمیم ــاده م ــوق الع ــی ف ــع عموم مجم
تتعــداد اعضــای هیئــت مدیــره مرکــب از 4 الــی 5 نفــر مــی باشــد.در نتیجــه مــاده 
مربوطــه در اساســنامه بــه شــرح مذکــور اصــلاح شــد حســن مرادبیگــی بــا دریافت 
مبلغــی از صنــدوق شــرکت ســهم الشــرکه خــود را ریــال بــه24000000 ریــال کاهش 
ــهم  ــرکت س ــدوق ش ــی از صن ــت مبلغ ــا دریاف ــب ب ــنی نس ــیدجواد حس داد. س
الشــرکه خــود را بــه 24000000 ریــال کاهــش داد. ســرمایه شــرکت از ۶2000000 ریال 
بــه۶0000000 ریــال کاهــش یافــت و در نتیجــه مــاده مربوطــه در اساســنامه اصــلاح 
گردیــد . لیســت شــرکا پــس از کاهــش ســرمایه بدیــن شــرح مــی باشــد حســن 
مرادبیگــی بــا شــماره ملــی 325۷304511 دارای 24000000 ریــال ســیدجواد حســنی 
نســب بــا شــماره ملــی 3255180244 دارای24000000 ریــال ســیداکبر موســوی پور 
ــال ســازمان ثبــت اســنادواملاک  ــا شــماره ملــی 5198۷105۷1 دارای12000000 ری ب

کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )۶01598( 

آگهــی انتقالــی شــرکت هانیــاگ شــرکت ســهامی خــاص بــه شناســه 
ــوق  ــی ف ــع عموم ــه مجم ــتناد صورتجلس ــه اس ــی 10103039534 ب مل
العــاده مــورخ  1398/04/10تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : -مرکــز اصلــی 
ــه :  ــه شــماره ثبــت 23۶8 ب شــرکت هانیــاگ شــرکت ســهامی خــاص ب
اســتان تهــران ، شهرســتان شــهریار ، بخــش مرکــزی ، شــهر باغســتان، 
گلگــون ، بلــوار مرکــزی جنوبــی ، خیابــان 9جنوبــی ، پــلاک 54 ، طبقــه 
ــر  ــت 021۶5۶12848 تغیی ــن ثاب ــتی 3359۷51۷4۶ تلف ــف کدپس همک
یافــت و در ایــن اداره تحــت شــماره ۷490 بــه ثبــت رســیده اســت حجت 
الــه قلــی تبــار سرپرســت اداره ثبــت شــرکتها و موسســات غیــر تجــاری 
شهرســتانهای اســتان تهــران ســازمان ثبت اســناد و امــلاک کشــور اداره 
ــا و  ــرکت ه ــت ش ــع ثب ــران مرج ــتان ته ــلاک اس ــناد و ام ــت اس کل ثب

موسســات غیرتجــاری شــهریار )۶01۶02( 

آگهــی تغییــرات شــرکت زیســت ســامان آکام بــا مســئولیت محــدود بــه شــماره 
ثبــت 38۷855 و شناســه ملــی 103203۷2043 بــه اســتناد صورتجلســه هیئــت مدیره 
مــورخ 1398/04/09 تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : حســن مرادبیگــی بــا شــماره ملــی 
ــوی  ــیداکبر موس ــره و س ــت مدی ــو هیئ ــل و عض ــر عام ــمت مدی ــه س 325۷304511 ب
ــره و  ــت مدی ــس هیئ ــب رئی ــمت نای ــه س ــی 5198۷105۷1 ب ــماره مل ــا ش ــور ب پ
ــه ســمت رئیــس هیئــت  ــا شــماره ملــی 3255180244 ب ســیدجواد حســنی نســب ب
مدیــره و ســیدمحمد ســعید حســنی نســب بــا شــماره ملــی 32408593۶1 بــه ســمت 
عضــو هیئــت مدیــره خــارج از شــرکا و حامــد شــاهیان بــا شــماره ملــی 25۷18445۷1 
ــه اســناد و  ــد کلی ــره خــارج از شــرکا انتخــاب گردیدن ــه ســمت عضــو هیئــت مدی ب
اوراق بهــادار و تعهــدآور شــرکت از قبیــل چــک ، ســفته ، بــرات ، قراردادهــا و عقــود 
بــا امضــای مدیرعامــل و رئیــس هیئــت مدیــره متفقــا همــراه بــا مهــر شــرکت و اوراق 
عــادی و اداری بــا امضــای مدیرعامــل و رئیــس هیئــت مدیــره متفقــا همــراه بــا مهــر 
شــرکت معتبــر مــی باشــد. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت 

هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )۶0159۷( 

آگهــی تغییــرات شــرکت هونــام پــالا شــرکت بــا مســئولیت محــدود بــه شــماره ثبــت 
ــورخ  ــره م ــت مدی ــه هیئ ــتناد صورتجلس ــه اس ــی 14003900098 ب ــه مل 45022۶ و شناس
 1398/0۶/12تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : -کلیــه اســناد و اوراق بهــادار و تعهــدآور شــرکت 
از قبیــل چــک، ســفته ، بــروات ،قراردادهــا و عقوداســلامی بــا امضــاء شــهاب الدیــن احمــدی 
ــا مهــر شــرکت معتبــر مــی  ــه عنــوان مدیــر عامــل همــراه ب ــا کــد ملــی 2491۶80289 ب ب
باشــد . ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری 

ــران )۶01۶01(  ته

ــه  ــا مســئولیت محــدود ب ــالا شــرکت ب ــام پ آگهــی تغییــرات شــرکت هون
شــماره ثبــت 45022۶ و شناســه ملــی 14003900098 بــه اســتناد صورتجلســه 
مجمــع عمومــی فــوق العــاده مــورخ  1398/0۶/12تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد 
ــدگان حــق امضــاء و  ــدگان حــق امضــا: دارن : اصــلاح مــاده 14 اساســنامه دارن
اســناد بهــادار و تعهــدآور شــرکت را هیئــت مدیــره تعییــن مــی کنــد. ســازمان 
ــاری  ــات غیرتج ــا و موسس ــرکت ه ــت ش ــور اداره ثب ــنادواملاک کش ــت اس ثب

ــران )۶01۶00(  ته

آگهــی تغییــرات شــرکت زیســت ســامان آکام بــا مســئولیت محــدود بــه شــماره ثبــت 38۷855 و شناســه 
ــاده مــورخ 1398/04/09  ــوق الع ــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی عــادی بطــور ف ملــی 103203۷2043 ب
تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : افــراد ذیــل بــه ســمت اعضــای هیئــت مدیــره بــرای مــدت نــا محــدود انتخــاب 
ــی  ــماره مل ــا ش ــب ب ــنی نس ــیدجواد حس ــی 325۷304511 و س ــماره مل ــا ش ــی ب ــن مرادبیگ ــدند: حس ش
3255180244و ســیداکبر موســوی پــور بــا شــماره ملــی 5198۷105۷1 و ســیدمحمد ســعید حســنی نســب بــا 
شــماره ملــی 32408593۶1 )خــارج از شــرکا( و حامــد شــاهیان بــا شــماره ملــی 25۷18445۷1 )خــارج از شــرکا( 

ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )۶0159۶( 

www.etebar.net

سیدجوادحسینيكیا:سایپادستدلالانرادرخریدخودروكوتاهكرد
حجت الاســلام و المســلمین ســیدجواد 
حســیني کیا عضو هیات رئیسه کمیسیون 
صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی گفت: 
تمهیدات سایپا در زمینه فروش فوري، موجب 
کوتاه شدن دست دلالان از بازار محصولات این 
گروه شده است. وی افزود: اعمال تسهیلات بر 
روي محصولات، باقي ماندن یک ســاله سند 
خودرو در رهن سایپا در کنار وجود محدودیت ها 
براي کد ملي و ســن خریــداران و همچنین 
رعایت برخي الزامــات دیگر در زمینه رعایت 
موقعیت جغرافیایي، دست دلالان و سودجویان 

را در بازار محصولات سایپا کوتاه کرد و التهاب 
بازار خودرو را از بین برد. ایشان  افزود: با تدابیر 
تیم مدیران کنوني سایپا، در حال حاضر شاهد 
ثبات نسبی خوبی هستیم و امیدواریم روند به 
کارگیری تدابیر موثر، مداوم باشــد و  اعمال 
تســهیلات 4، ۵ و 10 میلیــون تومانــی در 
فروش های ســایپا باعث می شــود خودرو تا 
یک ســال پس از فروش در رهن باقی مانده و 
امکان فروش آن بلافاصله پس از خرید از بین 
برود و موجب کاهش انگیزه دلالان برای حضور 

در بازار محصولات این خودروساز شود.

 وي گفت: تمامی اقدامات انجام شده از 
جمله افزایش عرضه و فراهم شدن امکان ثبت 
نام و خرید خودروهای تولیدی در وب سایت 
فروش اینترنتی ســایپا بدون بروز مشکلات 
قبلی، اقدامات خوب و موثر این خودروســاز 
محسوب مي شوند. عضو کمیسیون صنایع و 
معادن مجلس افزود: مجلس باید قوانین مربوط 
به پرداخت مالیات خریداران و فروشــندگان 
خودرو را مدنظر قرار دهد تا انگیزه واســطه ها 
براي خرید از خودروسازان و فروش محصولات 

در بازار با قیمت هاي بالاتر از بین برود.



مدیرعامل هلدینگ تاپیکو در حکمی علی اکبر مشــرفی را به عنوان سرپرست گروه 
صنعتی بارز منصوب کرد.پیش از این دکتر پرویز اخوان 13ماه سکان بزرگ ترین تایرساز 
کشور را در ا ختیار داشت که درنهایت عمر مدیریت دومین مدیر عامل این تایرساز در 
طول ۲6سال فعالیتش تنها یک سال به طول انجامید. به گزارش سایت هلدینگ تاپیکو 
به عنوان زیرمجموعه نفت و انرژی شستا،  انتصاب علی اکبر مشرفی که از مدیران باسابقه 
و اجرایی »بارز« در کرمان است، در راستای بومی گزینی و ارتقا از درون به عنوان یکی 
از سیاســت های مهم وزارت تعاون کار و رفاه اجتماعی صورت گرفته است. وی متولد 
کرمان است و مدرک کارشناسی شیمی را از دانشگاه شهید باهنر کرمان و کارشناسی 
ارشد را نیز در رشته شیمی از دانشگاه تهران اخذ کرده است. وی پیش از این به عنوان 
عضو هیات مدیره و  جانشــین مدیرعامل »بارز« مشغول به کار بوده است. همچنین 
مدیریت عامل لاستیک سیرجان و مس باهنر، معاونت جهاددانشگاهی دانشگاه شهید 
باهنر و تدریس در این دانشــگاه نیز از دیگر سوابق وی به شمار می رود. برخی فعالان 
صنعت تایر بعضی مشــکلات در زمینه فروش،  افت تولید،  افزایش نیروهای انسانی، 
کاهش شدید سود  و برخی اقدامات صرفا تبلیغاتی را دلیل اصلی تصمیم مدیران شستا 

برای تغییر در مدیریت بزرگ ترین تایرساز کشور می دانند.

مدیرعامل
»گروهصنعتی
بارز«تغییرکرد

علی اکبر مشرفی

محمود حجتی، وزیر جهاد کشاورزی گفت: در حال حاضر هزار و 900 میلیارد 
تومان به گندمکاران بدهکاریم که در صورت تأمین اعتبار توسط دولت، پرداخت 
می شود. وی افزود: عقب افتادگی پول گندمکاران به تأخیر تأمین اعتبار از طرف 
ســازمان برنامه و بودجه از محــل تبصره یارانه ها و اینکه بانک ها بخشــی از 
تعهداتشان را پرداخت نکرده اند، بر می گردد.  وی اظهارداشت: به همین منظور 
امروز رؤسای سازمان برنامه و بودجه و بانک مرکزی در هیأت دولت قول دادند 
که نســبت به تأمین اعتبار پول گندمکاران اقدام کننــد.  وی باقیمانده پول 
گندمکاران را مربوط به بیش از 30 روز گذشته دانست و گفت: این بدهی مربوط 
به استان های غربی و شمال غرب کشور است که گندم خود را تحویل داده اند 
اما هنوز پولی دریافت نکرده اند تا بتوانند هزینه کمباین را بپردازند. وزیر جهاد 
کشاورزی از دولت خواست هر چه سریع تر نسبت به این موضوع تأمین اعتبار 
شود زیرا استان های غرب و شمال غرب از مناطق سردسیر هستند و از چند روز 
آینده باید نسبت به کشت جدید گندم اقدام کنند. حجتی درباره قیمت گذاری 
سبوس گفت: نسبت به افزایش قیمت سبوس توسط ستاد تنظیم بازار معترض 

هستیم و مکاتباتی را در این زمینه با ریاست جمهوری داشته ایم.

پرداخت
بدهی
گندمکاران

محمود حجتی

رضا رحمانی، وزیر صنعت،معدن و تجارت در حاشــیه جلسه هیأت دولت در 
خصوص آخرین وضعیت خودروهای وارداتــی گفت:  واردات خودرو مطابق 
مصوبه دولت، همچنان ممنوع اســت. وی ادامه داد: خودروهایی که پیش از 
ممنوعیت ها وارد گمرکات شده، اگر شامل برخی محدودیت ها مثل امریکایی 
بودن، حجم موتور بالای ۲۵00 سی سی و سایر ممنوعیت های فنی نباشند، 
مطابق مصوبه هیأت دولت در اواخر پارسال می توانند ترخیص شوند.رحمانی 
خاطرنشان کرد:  تاکنون نزدیک به 13 هزار دستگاه از این خودروها از گمرکات 
ترخیص شده، اما دیگر خودروهای باقیمانده به دلیل حکم قضایی یا باز بودن 
پرونده شان در محاکم قضایی و سایر موانع قانونی، همچنان در گمرکات باقی 
مانده اند. وی بیان داشت:  در ماه های گذشته، ارز مرجع برخی کالاها از جمله، 
حبوبــات، چای خشــک و غیره تغییر یافته بود که موجــب افزایش بی رویه 
قیمت هایشــان شده بود. وزیر صنعت، معدن و تجارت خاطرنشان کرد:  امروز 
پیشنهادی در هیأت دولت مبنی بر صفر شدن سود بازرگانی این کالاها مطرح 
و به تصویب رســید که هدف آن کاهش قیمت کالاهای یاد شــده اســت و 

پیش بینی می شود در آینده نزدیک بر قیمت این اقلام تأثیرگذار شود.

ورودخودرو
همچنانممنوع

رضا رحمانی

مهدی سنایی، سفیر ایران در روسیه گفت: تجارت آزاد ایران با اتحادیه اقتصادی اوراسیا، 
گام مهمی در عرصه تجارت خارجی ایران و گســترش مبادلات با همسایگان شمالی 
است و پیش بینی می شود  به زودی مبادلات ایران با کشورهای عضو این اتحادیه با رشد 
چشــمگیری مواجه خواهد شد. سنایی افزود: مذاکرات از چهار سال پیش آغاز شد و 
اکنون جدولی از کالاهایی که قرار است شامل کاهش یا حذف تعرفه شود، تهیه شده و 
طرفین با رایزنی فراوان در نهایت به توافق رسیدند. سفیر ایران در روسیه درباره فواید 
این قرارداد برای ایران خاطرنشان کرد: این مساله پس از اجرایی شدن، تأثیر به سزایی 
در روان ســازی تجارت منطقه ای بر جای می گذارد و با کاهش تعرفه های گمرکی به 
توســعه مبادلات تجاری بین ایران و کشورهای عضو اتحادیه اقتصادی اوراسیا کمک 
زیادی می کند.سنایی با بیان این که اتحادیه اقتصادی اوراسیا فرصتی استثنایی پیش 
روی اقتصادی ایران می گذارد، اظهار کرد: ایران در سال 139۵ به کمیسیون اقتصادی 
اتحادیه اوراسیا پیشنهاد ایجاد یک منطقه آزاد تجاری میان ایران و این اتحادیه را مطرح 
کرد؛ پیشــنهادی که از جانب اعضای آن نیز مورد استقبال قرار گرفت و طی دو سال 
مذاکرات متعدد و ارزیابی کمی و کیفی اقلام و میزان تعرفه ترجیحی آنها، بالاخره این 

موافقت نامه در ۲۷ اردیبهشت 139۷ در شهر آستانه قزاقستان به امضا رسید. 

بازاراوراسیا،
فرصتیبینظیر
برایتجارایرانی

مهدی سنایی

کاپیتان تورج دهقانی زنگنه مدیرعامل شرکت هواپیمایی جمهوری اسلامی 
ایران گفت: با انجام آخرین پرواز هواپیمایی هما از مدینه به فرودگاه امام خمینی 
در نخستین ساعات بامداد امروز دوشنبه، پرونده عملیات انتقال حجاج تمتع 
ســال 1398 با انتقال 88 هزار زائر بیت الله الحرام به کشورمان بسته شد.وی 
گفت: عملیات بازگشــت حجاج از ۲۵ مرداد تا بامداد دوشنبه 18 شهریور به 
مدت ۲4 روز ادامه یافت و شرکت هواپیمایی جمهوری اسلامی ایران با استعداد 
10 فرونــد هواپیمای پهن پیکر خود، با انجام 364 پرواز، 88 هزار و ۵00 زائر 
خانه خدا را به فرودگاه های 19 گانه کشور بازگرداند.امسال برای نخستین بار، 
بخاطر کارشکنی دولت عربستان سعودی در مشارکت با شرکت های هواپیمایی 
ایرانــی برای انتقال حجــاج ایرانی خانه خدا، تمام 88 هــزار حاجی ایرانی با 
هواپیما های پهن پیکر ایران ایر به حج مشرف شدند.عربستان سعودی همچنین 
به طرف ایرانی اجازه نداد از مشــارکت ســایر خطوط هوایــی ایرانی یا اجاره 
هواپیما های خارجی بهره مند شــود و به ناچار، ایران ایر، بخشی از پرواز های 
خارجی خود را با اجاره هواپیما از ســایر خطوط ایرانی و خارجی انجام داد تا 

هواپیما های خود را در عملیات حج تمتع 98 به کار گیرد.

88هزار
حاجیبهکشور
بازگشتند

تورج دهقانی زنگنه 

محمد دامادی عضو کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی در گفت وگوئی با بیان 
اینکه چرا باید نمایندگان مجلس خود را محصور در دیوار بتنی کرده و از اتاق شیشه ای 
فراری باشند؟ گفت: لایه بندی های پنهان پارلمان با شفافیت آرای نمایندگان از بین 
مــی رود. وی با تأکید بر لزوم شــفافیت آرای نمایندگان، گفت: اگر روزی که طرح 
شفافیت آرای نمایندگان در مجلس شورای اسلامی در حال جمع آوری امضا بود، 
در صحن علنی حضور داشتم حتماً آن را امضا می کردم، چرا که 100 درصد با این 
کار موافق بوده و آنرا به نفع کشــور می دانم و   باید بکوشیم هر آنچه در مجلس رخ 
می دهد را شیشــه ای کرده تا مردم آن را ببینند ، ایشان خاطرنشان کرد: شفافیت 
نمایندگان باید به مانند تعیین تکلیف اموال مسئولین، روشن و شیشه ای باشد، ضمن 
اینکه باید مردم با آرا و نظرات نماینده آشنا بوده و از آن مطلع باشند و  شفافیت آرای 
نمایندگان امری لازم و ضروری است، ضمن اینکه وقتی نماینده مجلس موکل مردم 
است، لزومی بر پنهان کاری آرای وی نیست و  در بسیاری از مجالس دنیا شفافیت 
آرای نمایندگان به صورت قیام و قعود است  ، همگان باید از موضوعات مجلس مطلع 
باشند، مگر اینکه مصالح و منافع ملی به خطر بیفتد ، پنهان کاری و لایه بندی کردن 

در مجلس به نفع مردم و کشور و مصالح نیست.  

لایهبندیهایپنهان
مجلسباشفافیتآرای
نمایندگانازبینمیرود

محمد دامادی

محسن حاجی میرزایی وزیر آموزش و پرورش با اعلام اینکه 14 میلیون دانش آموز در 
ابتدای مهر به مدرسه می روند از حل مشکل کمبود نیروی انسانی تا مهرماه خبر داد. 
وی در حاشیه جلسه هیأت وزیران درباره آمادگی های این وزارتخانه برای اجرای پروژه 
مهر، اظهار کرد: پروژه مهر، پروژه ای است که از چند ماه قبل در وزارت آموزش و پرورش 
آغاز شــده است و تمامی استان ها، واحدها و مناطق در این خصوص فعال هستند و 
سازماندهی نیروی انســانی نیز انجام شده است.وی افزود: مقداری کسری در مورد 
نیروی انســانی وجود داشت که خوشــبختانه با تمهیدات و توافقی که با ادارات کل 
اســتان ها به عمل آمده، مشکل کمبود نیروی انسانی تا ابتدای مهرماه حل می شود. 
وزیر آموزش وپرورش گفت: 14 میلیون دانش آموز از ابتدای مهر به مدرسه می روند و 
یکی از برنامه های من تلفیق خانه و مدرسه است و این ترکیب کمک مؤثری به تربیت 
بچه ها می کند. در این زمینه استدعا می کنم همه والدین در این فرصت باقی مانده به 
مدارس فرزندانشــان سر بزنند و از مدارس حمایت کنند. حاجی میرزایی با تأکید بر 
اینکه منظور من لزوماً حمایت و کمک های مالی نیســت، افزود: معتقدم که فضای 
مدرســه باید فضایی شاداب، بانشاط و راحت و مناســب بویژه برای دخترها باشد و 

امیدواریم با کمک همه خانواده ها و مردم ایران بتوانیم مهر باشکوهی را برگزار کنیم.

۱۴میلیوندانشآموز
درابتدایمهربه
مدرسهمیروند

محسن حاجی میرزایی 

رمضانعلی سبحانی فر نایب رئیس کمیسیون مشترک اصلاح قانون خدمات کشوری 
از همســان سازی حقوق بازنشستگان ظرف سه سال از زمان اجرای قانون جدید 
خبر داد.بر اساس مصوبه نمایندگان دولت باید ظرف مدت سه سال حقوق تمامی 
بازنشســتگان را تا 90درصد شــاغلان هم رتبه، همسان سازی کند.نایب رئیس 
کمیسیون مشترک اصلاح قانون خدمات کشوری افزود: کار بررسی لایحه اصلاح 
و دائمی شدن قانون مدیریت خدمات کشوری در کمیسیون مشترک به پایان رسیده 
است و مهرماه در دستور کار جلسات علنی مجلس شورای اسلامی قرار می گیرد.
وی، کاهــش فاصله دریافتی بازنشســتگان و شــاغلان را از جمله مصوبات مهم 
کمیسیون مشترک اصلاح قانون خدمات کشــوری خواند و افزود: طبق مصوبه 
کمیســیون، دولت در بازه زمانی سه ساله مکلف به اجرای همسان سازی حقوق 
تمامی بازنشستگان شد به نحوی که دریافتی فرد بازنشسته در سال همسان سازی، 
کمتر از 90 درصد دریافتی شاغلان هم رتبه نباشد. وی خاطرنشان کرد: بر اساس 
مصوبه ای دیگر ظرف مدت سه ســال از اجرای قانون اصلاحی مدیریت خدمات 
کشوری هیچ دستگاهی نمی تواند نیروی قراردادی جذب کند بلکه باید از همان 

ابتدا تمامی نیرو ها به استخدام دستگاه مربوط درآیند.

همسانسازيحقوق
بازنشستگانظرف
3سالانجامميشود

رمضانعلی سبحانی فر

عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس شورای اسلامی گفت: نرخ ارز هنوز بالاتر از 
قیمتی است که شاخص های اقتصادی مانند تورم و... تعیین می کنند.محمدمهدی 
مفتح با بیان اینکه در حال حاضر تلاطم های بازار ارز کاهش پیدا کرده است، اظهار 
داشت: سیاست های کلی کشور، قدرت دفاعی و نظامی، روحیه بالا و اعتماد مردم 
و سیاست های اقتصادی بانک مرکزی موجب تزریق آرامش به بازار ارز شد. نرخ ارز 
هنوز بالاتر از قیمتی است که شاخص های اقتصادی مانند تورم و...تعیین می کنند.

وی با بیان اینکه نرخ دلار و یورو شــاخص مهمی در تعیین قیمت های بازار است 
گفت: نرخ ارز بر سطح عمومی قیمت ها در روستاها و معیشت تمامی دهک ها موثر 
است. باید با اتخاذ روش های ویژه و تداوم به کارگیری سیاست های مذکور، نرخ  ارز 
به قیمت واقعی و منطبق بر شاخص های اقتصادی نزدیک شود و هرچه نرخ دلار و 
یورو کاهش پیدا کند، سطح عمومی قیمت ها نیز کم شده، در نتیجه زندگی مردم 
بهتر می شود. گفتنی است، برخی کارشناسان اعتقاد دارند نرخ واقعی دلار، پایین تر 
از رقم فعلی بوده و اگر نرخ کنونی به رقم گذشته برنگردد )رقمی که در حدود 10 
هزار تومان اعلام می شــود( علاوه  بر افزایش قیمت ها که معیشت مردم را تهدید 

می کند، آسیب های فراوانی هم متوجه تولید خواهد کرد. 

قیمتواقعیدلار
پایینترازنرخ
فعلیاست

محمدمهدی مفتح 

عبدالهاشم حسن نیا رئیس سازمان راهداری و حمل ونقل جاده ای گفت: باید برای 
ســرعت بخشیدن به سفرهای زائران اربعین حسینی، تمام خدمات و امکانات را به 
خدمت بگیریم. در نشســت هم اندیشی راهکارهای ارتقای سطح خدمات و کاهش 
اتلاف وقت زائران در ســفرهای اربعین با تاکید بر اهمیت ســرعت بخشــیدن به 
خدمات رسانی به زائران اربعین حسینی، اظهار داشت: اتلاف وقت مردم حق الناس 
است و باید برای سرعت بخشیدن به سفرهای زائران اربعین حسینی، تمام خدمات 
و امکانات را به خدمت بگیریم که این امر، هم خدمت به مردم و ثواب اخروی است و 
هم خدمتگزاران به نوعی در زیارت اربعین ســهیم خواهند بود. وی افزود: حماسه 
اربعین به یمن حضور عاشقان حضرت اباعبدالله الحسین)ع( هر سال شکوه، عظمت 
و وسعت بیشتری می یابد، بنابراین به همان نسبت، باید امکانات و خدمات نیز توسط 
دستگاه های مرتبط به ویژه خدمات جاده ای و تامین وسایل نقلیه عمومی برای زائران 
وایجاد تسهیلات در پایانه های مرزی افزایش یابد.حسن نیا تصریح کرد: برگزاری این 
نشست به این معناســت که باید از هر فرصتی برای خدمت رسانی به مردم به ویژه 
مشتاقان مکتب ابا عبدالله الحسین)ع( بهره بگیریم تا بتوانیم در پویایی این نهضت 

بی بدلیل بشریت، سهم و وظیفه انسانی و اداری  خود را ادا کنیم.

تمامخدماتوامکانات
برایزائراناربعینباید
فراهمباشد

عبدالهاشم حسن نیا

مسعود تجریشــی معاون محیط زیست انسانی سازمان حفاظت محیط 
زیست درباره حذف بودجه فیلتر دوده توسط شورای شهر تهران توضیحاتی 
داد. وی درباره حذف بودجه فیلتر دوده توســط شورای شهر تهران اظهار 
کرد: شورای شهر تهران نباید به دلیل غیراستاندارد بودن، بودجه فیلتر دوده 
را حــذف می کرد. او افزود: حــذف بودجه فیلتر دوده کار غیر علمی و غیر 
منطقی اســت، چرا که آن وقت باید بگوییم که سوخت گازوئیل هم برای 
ناوگان خودروهای سنگین استاندارد نیست و این ناوگان باید از گازوئیل 8 
هزار برای مصارف سوخت خود استفاده کند که قابل قبول نیست. تجریشی 
گفت: براساس نامه نگاری که سازمان حفاظت محیط زیست با سازمان ملی 
اســتاندارد انجام داده است، تمام فیلترهایی که وارد کشور می شوند، باید 
استاندارد باشــند. معاون محیط زیست انسانی سازمان حفاظت محیط 
زیست افزود: به درخواست سازمان حفاظت محیط زیست از سازمان ملی 
استاندارد، باید در کشور آزمایشگاهی برای تست فیلترهای وارداتی ایجاد 
شود تا هیچ دستگاهی به دلیل غیراستاندارد بودن بهانه ای برای حذف آن 

نداشته باشد.

واکنشسازمان
محیطزیستبهیکتصمیم
جدیدشورایشهر

مسعود تجریشی
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رئیسبنیادمستضعفاندرشبکههایاجتماعیازدیدارخودبارئیسجمهوریگزارشکوتاهیارائهکردهاست.پرویزفتاحنوشت:»بنیادبرایشکستنتحریمهایظالمانهباتمام
امکاناتدرکنارمردمودولتخواهدبود.مشارکتدراحداثمسکنارزانبرایاقشارضعیفومتوسط،اتمامپروژههاینیمهتمامملیوواگذاریتصدیگریهابهمردماز
مواردتوافقیاستکهانشاءاللهشاهدآثارمثبتآندرجامعهخواهیمبود.«فتاحآخرتیرماهامسالباحکمرهبرمعظمانقلاببهریاستبنیادمستضعفانمنصوبشد.۴۰سال
ازتشکیلوفعالیتبنیادمستضعفانمیگذرد.اهدافبنیاددراساسنامهآنکمکبهارتقایسطحزندگیمادی،معنویوفرهنگیمستضعفانومحرومانجامعه،حداکثرنمودن
ارزشترکیببهینهداراییوسهام،رشدبازدهکلاقتصادیرشتهفعالیتهاوتوسعهدانایی،دانشوفناوریذکرشدهاست.بنیادمستضعفانهماکنون۱۱هلدینگومالکیت
۱۶۹شرکترادراختیاردارد.درسالهایاخیرعرضهبرخیازشرکتهایزیرمجموعهبنیاددربازارسرمایهدردستورکارقرارگرفتهاست.اکنونفتاحرئیسجدیداینبنیاد
ازواگذاریتصدیگریهادربنیادهمچنینمشارکتدراحداثمسکنارزانبرایاقشارضعیفومتوسط،اتمامپروژههاینیمهتمامملیخبرمیدهد.کارشناساناقتصادیدر
گفتوگوبا»ایران«بااستقبالازاینسخنانفتاح،آنرابهفالنیکگرفتندوواگذاریازطریقسازوکاراصل۴۴یاواگذاریسهامشرکتهایدراختیارازطریقبورسرابهترین
راهکاربرایکاهشتصدیگریدربنیادعنوانکردند.بهاعتقادکارشناسانبنیادمستضعفانبایدباواگذاریشرکتهایزیرمجموعهشرایطرابرایحضوربخشخصوصیدر

پروژههایملیفراهمکندوخودرارقیببخشخصوصینداند.

رئیسبنیاد
مستضعفان:باتمام
امکاناتکنارمردم
ودولتهستیم

درگذشتاسداللهعسگراولادی
اســدالله عســگراولادی در سن 
86سالگی چشم از جهان فروبست. 
عسگراولادی ۲0 ساله بود که تاجر 
شد و فعالیت خود را به عنوان یک 
صادرکننده آغاز کرد. او جزو نسل 
اول فعالان اقتصادی بود که بعد از 
انقــلاب وارد اتاق بازرگانی شــد و 
سال ها ریاست اتاق مشترک ایران 
برعهــده داشــت.  را  و چیــن 
معروف ترین صادرکننده خشکبار 
ایــران، حاصــل 6دهــه فعالیت 
بازرگانی اش را مرهون سه موضوع می دانست: زودتر از رقبا از اتفاقات 
باخبر می شــد؛ زودتر از بقیه تصمیم می گرفت و در نهایت به محض 

تصمیم گیری، عمل می کرد.                                     
10 شگردی که مرحوم عسکراولادی در کسب وکار به کار می برد

1- هر درآمدی که به دســت آوردم چند قسمت کردم. بخش اول برای 
هزینه های خانواده و امور جاری. بخش دوم سرمایه گذاری در همان کار 
برای ادامه و  توسعة آن. بخش سوم را اما ملک خریدم و چهارمی را به امور 
خیریه اختصاص دادم و اگر مشمول خمس می شد بخش پنجم هم برای 

خمس مال یا وظایف شرعی دیگر و همین ها پولم را بابرکت کرد.
۲- تاجر باید بتواند خوب صحبت کند و حتی قصه بگوید.

3- من ۵0 ، 60 ســال است که نیم ساعت مانده به اذان صبح بیدارم، 
ساعت 6 استخر می روم و ۷ از خانه بیرون می آیم.

4- هیچ وامی از هیچ بانکی دریافت نکرده ام. بدهی به هیچ کس هم ندارم.
۵- هیچ وقت به هیچ کس بیش از یک هفتم سرمایه ام را نسیه نمی دهم 
هرچقدر هم آن فرد معتبر باشد. چراکه اگر آن میزان به خطر افتاد، همه 

دارایی ام را یک جا نبازم.
6- هیچ وقت هم نسیه خرید نمی کنم. یا نقد پرداخت می کنم یا بر اساس 
اعتماد دوطرفه خرید می کنم. همیشه هم یک برگ چک توی جیبم 
اســت، برای این که وقتی مجبور شوم در نمانم. این ها شعار من است. 

در این شعارها هم موفق هستم.
۷- از هر چیزی که به اطلاعات من اضافه کند، استفاده می کنم. آی پد 

هم دارم اما راستش وقت و حوصله استفاده ندارم.
8- اگر قرار باشد درباره چیزی کار کنم سیر تا پیاز آن را در می آورم من 
اطلاعاتم را از بازار، روزنامه ها و تلویزیون کســب می کنم  حتی شده 
موقع ناهار یا مراسم ختم  هم اطلاعاتی از افراد کسب می کنم  از جمله 

از نمایندگان مجلس و شورا. 
9- من در تجارت به  3اصل سخت و سفت پایبند هستم: کیفیت، رقابت 
و خوش قولی. وقتی تعهد می کردم برای فروش یک جنس، اگر بعد از 

فروش قیمت ترقی می کرد، معامله را به هم نمی زدم.
10-  ۲0 درصد از سود را ملک و املاک می خرم واکثر خانه هایی را که 

خریده ام نگه داشته و به اجاره داده ام و آن ها را نفروخته ام.
ضمنا” مدیر و سردبیر هفته نامه اقتصادی اعتبار در گذشت 
شــادروان جناب آقای حاج اسداله عسگر اولادی که بیش از 
هفت دهه از عمر پر برکتشان صرف تلاش بی وقفه برای رونق 
اقتصاد کشــور شــده را به خانواده محترم ایشان و فعالان 

اقتصادی کشور تسلیت عرض می نمائیم.   

جزئیات بازگشت ده ها هزار میلیارد اموال و املاک خبـــر
غلامحسین اسماعیلی  سخنگوی قوه قضا 
ئیه گفت: اولین رقم اعلامی که بدون صدور 
حکــم قضایی و با پیگیری بازرســی کل 
کشــور و واحد های ذی ربط در حوزه فرار 
مالیاتــی صورت گرفتــه 4۲ هزار و 9۷4 
میلیارد و 330 میلیون و 3۷8 هزار و 6۵1 
ریال اســت که تنها در پنج ماه نخســت 
امســال این میزان مالیاتی که پرداخت 
نمی شد، وصول و به خزانه دولت واریز شد. 
این در حالی اســت که در سال 9۷ هزار 
میلیارد تومان فرار مالیاتی وصول شده بود 
که نشان دهنده چهار برابر شدن این مبلغ 
در زمان کوتاه پنج ماه اخیر است.همچنین 
در حوزه بازگشــت اراضی به بخش های 
مختلف موفق شدیم در سال 98 مساحتی 
حدود 1۷8 هــزار هکتار از اراضی تصرف 
شده توسط زمین خواران را در ۲0 استان 
به سازمان های متولی زمین و مسکن اعاده 
کنیم کــه رقم تقریبی آن حدود 11 هزار 
میلیارد ریال برآورد می شود. این رقم در 
استان تهران از ابتدای سال تاکنون حدود 
هزار هکتار از اراضی تصرف شــده توسط 
زمین خواران و سودجویان با ارزش تقریبی 

بیش از 48 هزار میلیارد ریال است.
به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی 
قوه قضائیه وی افزود : در پرونده امیرمنصور 
آریا تاکنون 600 میلیارد تومان جزای نقدی 
وصول کردیم و هزار و ۷00 میلیارد تومان رد 

مال به بانک ها را انجام دادیم همچنین هزار و 
800 میلیارد تومان از اموال داخل کشور بابک 
زنجانی تحویل وزارت نفت شده است. درباره 
پرونــده قربانعلی فرخ زاد نیز که به تازگی در 
دادگاه محاکمه شد ، تنها یک اقدام ما بازگشت 
ماشــین ســازی تبریز به دولت و ســازمان 
خصوصی ســازی بود کــه ارزش واگذاری و 
قیمت کارشناسی که آن ها برآورد کردند 688 
میلیارد تومان است و با پیگیری صورت گرفته 

این واگذاری ابطال و به بیت المال اعاده شد.

سخنگوی قوه قضاییه همچنین درباره 
برخی پرونده های بانکی که در مرحله دادسرا 
قرار دارد گفت: در ماه گذشــته درباره پرونده 
بانک های  ایران زمین و ســینا 600 میلیارد 
تومــان از اموال متهم پرونــده را که هنوز به 
دادگاه نرفته به این دو بانک برگرداندیم و پیش 
بینی می شود درباره مطالباتی که بانک هایی 
همچون اقتصاد نوین دارد، ظرف یکی دو ماه 
آینده بیــش از هزار میلیــارد تومان به این 

بانک ها برگردانیم.

وی افزود: در پرونده مربوط به آســتان 
قدس رضوی و بیمارســتان رضوی مشهد که 
فردی از مدیران سابق بیمارستان رضوی مشهد 
بیش از ۵0 پلاک از اراضی و آپارتمان ها را به نفع 
خودش تصرف کرده بود، به نام آســتان قدس 
برگشت داده شد. در همین حال یک منبع آگاه 
در خصوص جزئیات بیشتر این خبر به خراسان 
گفــت : این تخلف قبل از آغــاز تولیت آیت ا...  
رئیســی صورت گرفته  است ودر همان ابتدای 
حضور ایشان  در مسئولیت تولیت آستان قدس 
رضوی این تخلف کشف و پرونده تشکیل شده 
است که روند رسیدگی به این پرونده و برخورد 
با متهم  تا حدود سه ماه قبل به طول انجامید و 
سرانجام در ابتدای ریاست آیت ا...  رئیسی بر قوه 
قضاییه حکم نیز اجرا و ۵0پلاک مذکور به نام 
آســتان قدس رضوی برگشت داده شد. ارزش 
اموال بیش از 800 میلیارد تومان است و محکوم 

نیز در زندان به سر می برد .
اعلام فهرســت دارایی های رئیس قوه 

قضاییه و خانواده اش به دفتر رهبری
سخنگوی قوه قضاییه در پاسخ به سوالی 
مبنی بر این که آیا رئیس قوه قضاییه فهرست 
اموال خود را اعلام کرده ؟ گفت: بله ریاســت 
قوه قضاییه باید به موجب قانون صورت جامع 
اموال و دارایی های خود و خانواده اش را به دفتر 
مقام معظــم رهبری یا مرجعی که ایشــان 
مشخص می کند اعلام کند و این اقدام از ناحیه 

آیت ا... رئیسی انجام شده است.

خداحافظیباكپیمدارکدربانکها
با تصویب شورای عالی مقابله با جرایم پولشویی و تأمین 
مالی تروریسم، ضرورت دریافت تصویر از مدارک هویتی 

شهروندان در سیستم بانکی کشور ملغی شد.
در آخرین جلسه شورای عالی مقابله با جرایم پولشویی و 
تأمین مالی تروریسم، بنا بر تصمیم اعضا مقرر شد، نسبت 
به حذف دریافت تصویر از مدارک هویتی شهروندان در 

سیستم بانکی کشور، اقدامات لازم صورت گیرد.
معاون امور اقتصادی وزیر امور اقتصادی و دارایی  دلایل 
این مصوبه و حذف کپی مدارک در شبکه بانکی را تشریح 
کرد. محمدعلی دهقان دهنوی گفت: از مدت ها قبل دنبال 

حذف تصویر مدارک هویتی و شناســایی مشتریان در 
بانک ها بودیم چرا که هم اکنون بانک های کشور به سامانه 
سازمان ثبت احوال کشور دسترسی دارند و از این طریق 
می توانند هویت مشتریان خود را احراز کنند. وی درپاسخ 
به این سؤال که چرا تاکنون بانک ها نسبت به حذف تصویر 
مدارک هویتی اقدام نکرده اند، توضیح داد: بانک ها نیز به 
این موضوع که دسترسی به سامانه ثبت احوال برای احراز 
هویت کفایت می کند، اذعان داشتند، اما از آنجا که قوانین 
مبارزه با پولشــویی برای جلوگیــری از ارائه هویت های 
جعلی، بانک ها را ملزم به دریافت تصویر مدارک و انطباق 

با اصل و نگهداری در پرونده ها کرده بود، بانک ها قادر به 
حذف آن نبودند.

وی ادامه داد: در واقع این قانون زمانی به تصویب رسیده 
بود که بانک ها امکان احراز هویت سیســتمی نداشتند، 
برهمین اساس نیاز به اصلاح داشت که در نشست اخیر 
شــورای عالی مقابله با جرایم پولشــویی و تأمین مالی 
تروریســم این قانون اصلاح و الزام از دوش شبکه بانکی 
برداشته شد. به گفته وی، این اقدام باعث سرعت بیشتر 
امور بانکی و کاهش هزینه ها خواهد شــد ضمن اینکه از 

اتلاف زمان نیز جلوگیری خواهد کرد.

 محمد امید معاون توســعه 
روســتایی و مناطق محروم 
ریاست جمهوری قول های 
مســاعدی درباره حمایت 
دولــت از صنــدوق بیمــه 
اجتماعی روستاییان و عشایر 
در جهت گسترش خدمات 
داد و ابراز امیدواری کرد که 
سازمان برنامه و بودجه نیز در 
این مسیر همراه شده و سهم 

دولت از این بیمه در بودجه ســال99 دیده شود. وی در جلسه 
مشــترک با علی شیرکانی، سرپرست صندوق بیمه اجتماعی 
کشاورزان، روستاییان با بیان اینکه کار بیمه ای در روستاها امروز 
یکی از اولویت های دولت است، گفت: اگر بخواهیم در صندوق 
بیمه اجتماعی کشــاورزان و روســتاییان پوشش بیمه ای را 
گسترده تر کنیم راه  حل های مختلفی وجود دارد. یک راه ساده 
این  است که بگوییم دولت هزینه را پرداخت کند. اما یک راه حل 
هم این اســت که همه فشــار را بر دولت تحمیل نکنیم و مثلًا 
بخشی را هم بر عهده کارفرماها قرار دهیم. یکی از کارهایی که 
در تأمین اجتماعی انجام می شود این است که این اجبار را برای 
کارفرماها قرار داده که هر نیرویی را که به کار گرفت، او را بیمه 
کند. امید با تأکید بر اینکه ســال ها است که بیمه روستاییان 
دغدغه  مهمی در کشــور بوده است، افزود: این دغدغه همواره 
برای ما وجود داشته است که برای بسیاری از روستاییان پس 
از بازنشســتگی چــه اتفاقی رخ می دهد؟ ما باید مســیری را 
ریل گذاری کنیم که این دغدغه مرتفع شود و دولت نیز نهایت 
همــکاری و حمایت را در این زمینه از صندوق به عمل خواهد 
آورد. ما در این زمینه با سازمان برنامه وبودجه نیز مذاکره خواهیم 
کرد و آنها را همراه می کنیم تا تعهدات دولت در این زمینه را در 
بودجه ســال99 در نظر بگیرند. در این جلسه علی شیرکانی، 
سرپرســت صندوق نیز با بیان اینکه از 61 هزار روستا و آبادی 
جمعیت مشــمول صندوق در ۵3 هزار روستا و آبادی حضور 
دارند، گفت: ما از نفوذ خوبی برخوردار هستیم و شبکه ای شامل 
1800 کارگزاری داریم که تقریباً در هر بخشداری دو کارگزار 
فعال صندوق وجود دارد. وی ادامه داد: اما نیاز اســت که دولت 
بیش ازپیش از صندوق حمایت کند. برای مثال وام های اشتغال 
روستایی به دلیل اینکه پیوست بیمه ای ندارد، معمولاً جزو آمار 
اشتغال به حساب نمی آید. اگر این وام ها مشروط به بیمه می شد، 
هم این افراد در آینده دارای بیمه تأمین اجتماعی می شدند و ما 
خدمتی را در کنار آن وام برای افراد تأمین می کنیم که پایداری 

آن اشتغال را هم بیشتر می کند.

معاونتوسعهروستاییومناطقمحرومریاستجمهوری:
بایددغدغهبازنشستگی
روستاییانمرتفعشود

کسری غفوری مدیرعامل فولادخراسان با حضور در منطقه سنگان خواف، 
از آخرین وضعیت پروژه کارخانه کنسانتره سازی فولادخراسان بازدید کرد.  
وی که ابتدای شهریورماه کار خود را در مجتمع فولادخراسان آغاز کرده 
اســت در این بازدید تسریع در راه اندازی و رفع موانع به ثمر رسیدن پروژه 
ســنگان را از اولویت های کاری خود برشــمرد. در ادامه این بازدید که با 
همراهی معاونان »طرح و توســعه«، »مالی و اقتصادی«، »برنامه ریزی و 
فناوری«، »بازاریابی و فروش« و مدیر »روابط عمومی« انجام شــد، مدیر 
عامل فولادخراســان در نشستی با مدیران و کارشناسان شرکت »تهیه و 
تولید مواد معدنی شرق« ضمن بررسی مسائل این پروژه کلیدی، بر تسریع 
در پیشبرد آن و اتخاذ تدابیر ویژه برای برون رفت این پروژه از شرایط کنونی 
تاکید کرد. مجموعه کانسار های سنگ آهن سنگان در فاصله حدود 300 
کیلومتری جنوب شرقی مشهد در اســتان خراسان رضوی قرار دارد. با 
تکمیل پروژه مجتمع فولادخراسان در این منطقه، این شرکت به اولین 
تولید کننده فولاد کشور تبدیل خواهد شد که چرخه کامل تولید فولاد را 

در اختیار خواهد داشت.

بازدیدمدیرعاملجدید
فولادخراسانازپروژه
کنسانترهسنگان

کسری غفوری 



سردار حسین اشتری فرمانده نیروی انتظامی گفت: از زائران اربعین می خواهیم با 
همکارانم در پایانه های مرزی نهایت همکاری را داشته و از سفر کردن بدون گذرنامه 
خودداری کرده و حتماً به توصیه ها و هشدارهای پلیس توجه لازم داشته باشند.  
وی اظهار داشــت: بحمدالله از برکت امام حسین)ع( و آقا اباالفضل)ع( از اول ماه 
محرم تا به امروز هیچ گونه مشکل امنیتی، انضباطی و انتظامی به وجود نیامده و 
امنیت کامل در تمامی مرزها و درون شهرهای کشور برقرار است.وی با بیان اینکه 
عزاداری های خالصانه مردم در این ایام با امنیت کامل پلیس انجام شده است، گفت: 
بــه عزاداران و مردم عزیز توصیــه می کنم همچنان به همکاری خود با نیروهای 
انتظامی که خادمان و نوکران آقا ابا عبدالله الحســین)ع( هستند، ادامه دهند و در 
عزاداری های خود ما را از دعای خیر خود فراموش نکنند. فرمانده نیروی انتظامی 
از تمهیدات ویژه پلیس برای امنیت مســافرت های جــاده ای در روزهای پایانی 
شهریورماه خبر داد و گفت: همکاران من در تمامی راه های درون و برون شهری 
آماده خدمت رسانی به مردم عزیز هستند؛ همچنین به شهروندان توصیه می کنم 
با دقت و حوصله رانندگی کرده و از رانندگی کردن باحالت خستگی و خواب آلودگی 

پرهیز کنند تا ان شاءالله اتفاق ناگواری برای آنها و سرنشینانشان به وجود نیاید.

زائراناربعینازسفر
بدونگذرنامهبه
عراقخودداریکنند

سردار حسین اشتری 

فریال مستوفی، عضو هیأت نمایندگان اتاق بازرگانی تهران بیان کرد: براساس 
مســتنداتی ایران و چین یک قرارداد 400 میلیــارد دلاری امضا کرده اند که 
براســاس آن شرکت های چینی بدون ورود در مناقصات می توانند به پروژه ها 
ورود کنند. وی در جلسه هیأت نمایندگان اتاق بازرگانی ایران گفت: قرار است 
فرانسه 1۵ میلیارد دلار خط اعتباری با تضمین خرید نفت به ایران بدهد که در 
این رابطه بحث این است که اگر آمریکا این مجوز را برای فرانسه صادر نکند، کار 
متوقف می شود.رئیس کمیسیون بازار پول و سرمایه بیان داشت: در صورتی که 
فکر می کنم حتی اگر آمریکا موافقت نکند، فرانسه قادر خواهد بود این را به عنوان 
یک خط اعتباری میان بانک مرکزی دو کشور ایران و فرانسه برقرار کند.مستوفی 
اظهار داشت: البته زنگنه وزیر نفت کشورمان معتقد است که اگر ایران این خط 
اعتباری 1۵ میلیارد دلاری را دریافت کند مقروض می شود.وی همچنین با بیان 
اینکه از شرکت های چینی شنیده است که ایران و چین یک قرارداد 400 میلیارد 
دلاری امضا کرده اند که براساس قرارداد مذکور، شرکت های چینی بدون ورود 
در مناقصــات می توانند کار را برعهده بگیرنــد، گفت:  البته این موضوع را باور 

نداشتم، اما مستنداتی در این رابطه ارائه شد.

جزئیاتتفاهم
۴00میلیارددلاری
ایرانوچین

فریال مستوفی 

حبیب جهان ساز رئیس سازمان چای با بیان اینکه امسال برگ سبزچای 
با افزایش چهل درصدی نسبت به پارسال از کشاورز خریداری شد افزود: 
البته باز هم چای خشک داخلی افزایش قیمت چندانی نداشته است و قیمت 
آن به جایی رسیده اســت که باید می بود. جهان ساز تاکید کرد: در زمان 
حاضر قیمت چای داخلی در بازار تثبیت شــده و متوسط قیمت کارخانه 
بین 30 هزار تا 3۵ هزار تومان اســت.= وی شمار خانوارهایی که در استان 
های گیلان و مازندران در صنعت چای فعالیت می کنند را ۵۵ هزار خانوار 
اعلام کرد و گفت: میزان اشتغال زایی صنعت چایکاری، در این دو استان 
۲00 هزار نفر است که در 180 کارخانه مشغول فعالیت هستند و برای حفظ 
این اشتغال باید قیمت واقعی چای به کشاورز پرداخت شود تا از تولید نا امید 
نشود. جهان ساز با اشاره به اینکه واردات ارزان قیمت همیشه برای تولید 
داخلی چای آزار دهنده بوده اســت اضافه کرد: از اواســط سال گذشته و 
همزمان با تنظیم نرخ برابری تولید و واردات به نفع تولید داخلی، توانستیم 
تولیدات را به حدی برســانیم که کشاورز به این صنعت امیدوار باشد و به 

چرخه تولید بازگردد.

متوسطقیمتچای
داخلیبین30تا3۵
هزارتوماناست

حبیب جهان ساز

 احمد نعمت بخش دبیر انجمن خودروسازان ایران گفت: تولید خودرو 
نســبت به مدت مشابه در سال گذشته ۲۲ درصد افت کرده که دلیل 
اصلــی آن تامیــن نقدینگی اســت. وی درباره وضعیــت همکاری 
خودروسازان چینی با ایران گفت: خدمات پس از فروش خودروهای 
چینی ادامه دارد و تولیدکنندگان موظف هستند تا 10 سال از آخرین 
تولید خدمات مناســب را ارائه دهند. در نتیجــه نگرانی زیادی برای 
صاحبان خودروهای چینی وجود ندارد ضمن این که لوازم یدکی نیز 
تامین می شود. در هر صورت آمریکا یک ابرقدرت است و کشور چین 
نیز از آمریکا حســاب می برد در نتیجه چیــن از تحریم های آمریکا 
می ترسد. شرکت های چینی که با آمریکا ارتباطات گسترده ای ندارند 
به فعالیت و همکاری خود با ایران ادامه خواهند داد اما بقیه ایران را ترک 
کردند ایشان  به احتمال همکاری با روسی ها پرداخت و گفت: زمانی 
که چینی ها به تقاضای ما پاسخ نداده باشند احتمال این که ایران سراغ 
خودروهای روســی برود وجود دارد. این موارد به مسائل سیاسی باز 

می گردد اما مردم از خودروهای روسی استقبال نمی کنند. 

احتمالورود
خودروهایروسی
بهایران

 احمد نعمت بخش

دیوان عدالت اداری اساسنامه صندوق بازنشستگی وزارت نفت را باطل کرد.  بازنشستگی، 
پس انداز و صندوق رفاه کارکنان صنعت نفت مصوب 1393/9/۲۵، دیوان عدالت اداری 
اخیرا رای خود را صادر کرد و اساســنامه این صندوق را باطل نمود.در بند پایانی رای 
دیوان صراحتا ذکر شده:»با توجه به اینکه در ماده 14 قانون وظایف و اختیارات وزارت 
نفت مصوب 1391 و مضافا اینکه تصویب و اصلاح اساسنامه صندوق های بازنشستگی 
بر عهده هیئت دولت است و لذا هیچ اختیاری برای هیئت امنا شرکت ملی نفت برای 
تصویب اساســنامه صندوق صنعت نفت وجود ندارد، تصویب اساسنامه صندوق های 
بازنشستگی، پس انداز و رفاه کارکنان وزارت نفت، خارج از حدود اختیارات قانونی شرکت 
ملی نفت اســت و تصویب آن به عنوان یک موسسه خصوصی غیرتجاری مغایر قانون 
است و مستند به بند یک ماده 1۲ و 18 قانون تشکیلات و آئین دادرسی دیوان عدالت 
اداری مصوب سال 139۲ ابطال می شود«صندوق بازنشستگی کارکنان وزارت نفت از 
آن دست نهادهای مهم با گردش مالی بالایی است که بیش از ده ها شرکت تابعه دارد. 
از این رو با توجه ابهامات و ســوالات در خصوص عملکرد این صندوق، مقتضی اســت 
دستگاه های نظارتی از جمله مجلس، همچون صندوق ذخیره فرهنگیان، کمیته تحقیق 

و تفحص برای ارزیابی دقیق فعالیت های این صندوق تشکیل دهند.

اساسنامهصندوق
بازنشستگیوزارت
نفتباطلشد

دیوان عدالت اداری

مهندس سیدمجید صدری مدیر عامل شرکت مخابرات: اطلاعات کارکنان شاغل 
شرکت خدمات اول در استان ها تجمیع و ساماندهی در همه مناطق اجرا می شود 
به نقل از اداره کل ارتباطات و امور بین الملل شــرکت مخابرات ایران،  وی با بیان 
اینکه موضوع ساماندهی قرارداد های پرسنل شرکت خدمات اول در استان های 
کشــور از اوایل سال 1396 مطرح شده است، افزود: طرح ساماندهی در آن سال 
برای تعدادی از کارکنان در اســتان های اردبیل، سمنان و بخشی از استان تهران 
انجام شد، اما به دلیل اشکالات اساسی که در پیاده  سازی طرح وجود داشت متوقف 
شــد.وی افزود: گروه  های کارشناسی در حوزه  ی منابع انسانی در زمانی که طرح 
متوقف شــده بود، تشکیل و تمام اشکالات موجود، برطرف و با اطلاعات پرسنل 
شاغل در یکی از استان های کشور راستی  آزمایی شد.مدیرعامل شرکت مخابرات 
ایران ضمن تاکید مجدد بر لزوم تکریم تمام کارکنان خاطرنشان کرد: شناسایی 
مشاغلی که نیاز به تحصیلات دانشگاهی دارد، ارتباط رشته  ی تحصیلی دانشگاهی 
با شغل فرد و کارسنجی فعالیت های مربوط به شغل، از جمله مهم ترین مواردی 
است که در اجرای نهایی طرح کارشناس حرفه ای برای کارکنان شرکت خدمات 

اول مورد تاکید قرار گرفته است.

ساماندهی
قراردادکارکنان
شرکتخدماتاول

مهندس سیدمجید صدری

رضا اردکانیان، وزیر نیرو گفت: هزینه های چاپ قبوض کاغذی ســالانه 
حدود 300 میلیارد تومان می شود که با حذف آنها این رقم صرفه جویی 
می شــود. وی درباره حذف قبض کاغذی برای مشترکان برق و اینکه آیا 
قبض آب بها هم حذف خواهد شد یا خیر، گفت: ان شاءالله برای قبض آب 
همچنین اقدامی را انجام خواهیم داد. سعی مان این است که اثرات این کار 
و بازخوردی که دریافت می کنیم، مؤثر و مثبت باشد که به زعم ما این گونه 
است. وزیر نیرو خاطرنشان کرد: حذف قبوض کاغذی را با یک هدف صحیح 
آغاز و قدمی رو به جلو برداشته ایم، در اینکه حذف قبوض کاغذی فوایدی 
دارد، تردیدی نیست. می دانید در سال چند اصله درخت قطع می شود تا 
قبوض برق، آب، گاز و تلفن تولید شــود؟ بنابراین ما با این کار به محیط 
زیســت کمک می کنیم.وی یاد آور شد: هزینه های چاپ قبوض سالانه 
حدود 300 میلیارد تومان اســت که با حذف شان این رقم را صرفه جویی 
خواهیم کرد و باید بگویم از همین محل است که شرکت توانیر اعلام کرد 
امســال 100 هزار بسته نوشته افزار در میان دانش آموزان نیازمند توزیع 

خواهد کرد.

هزینهچاپقبوض
کاغذیسالانه
300میلیاردتومان

رضا اردکانیان

جمشید ملارحمان مدیرعامل شرکت معدنی و صنعتی گل گهر معتقد است 
در صورتیکه به بازار اجازه آزادی عمل داده شود و عرضه و تقاضا تحت فشار 
قرار نگیرد، شــاهد افزایش سرعت توسعه صنایع بالادستی و پایین دستی 
فولاد خواهیم بود.  به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی شرکت گل گهر:  
وی گفت: چند نرخی بودن ارز در بازار، تاثیرات مستقیمی در تولید و فروش 
بنــگاه های اقتصادی دارد. لذا اگر ارز حاصل از فروش و خدمات با برنامه به 
پشتیبانی از تولید برآید، سبب خواهد شد تا نیاز تولیدکنندگان در زمینه 
قطعات تامین شده و به دنبال آن صنایع پایین دستی تقویت شود و توسعه 
صنایع وابسته فولاد مانند مسکن و بخش های اساسی دیگر اقتصاد کشور 
را در پی خواهد داشت.وی افزود: باید دقت داشته باشیم که تعیین نرخ ارز 
یا نحوه عرضه محصولات در بازار کار دولت نیست. دولت باید در تخصیص 
صحیح منابع و ارز کشور به شکل بهینه برای توسعه کشور کمک کند. لذا 
تغییر مداوم بخشنامه ها در شرایط فعلی اگرچه طبیعی است اما باید به بازار 
اجازه آزادی عمل داد و عرضه و تقاضا را تحت فشار قرار نداد. از این رو انتظار 

ما از مسئولان تسهیل فرآیندها است.

اهمیتتوجهبهساختار
بازارومکانیسمعرضه
وتقاضا

جمشید ملارحمان 

مهدی محمودی، مدیرکل امور اتباع و مهاجران خارجی وزارت کشور 
ضمن اشاره به این که حدود 9۵ درصد اتباع در شهرها مثل مردم عادی 
زندگی می کنند، از صدور صد هزار پروانه کار همزمان با طرح آمایش 
14 خبر داد.وی با اشــاره به طرح آمایــش14 گفت:  طبق این طرح، 
پناهندگان سرشــماری و ساماندهی می شــوند و ما نیز با استفاده از 
فناوری های مدرن در سامانه، خدمات بهتر و وسیع تری ارائه می دهیم. 
همچنین در کنار طرح سرشماری و آمایش، کارت های پروانه کار نیز 
صادر می شــود. درحال حاضر بیش از صد هزار پروانه کار صادر شده و 
صــدور این پروانه ها تــا پایان طرح آمایش نیز ادامه خواهد داشــت. 
محمودی همچنین به وضعیت تحصیلی فرزندان پناهندگان نیز اشاره 
کرد و گفت: ثبت نام دانش آموزان پناهندگان مجاز مانند ســال های 
گذشته انجام خواهد شد و پیش بینی می شود برای سال تحصیلی جدید 
480 هزار تا ۵00 هزار ثبت نامی داشته باشیم. همچنین برای فرزندان 
پناهندگان غیر مجاز نیز فرصتی تعیین شده تا آنها نیز امکان برخورداری 

از تحصیل را داشته باشند.

۱00هزارپروانه
کاربرایاتباع
خارجی

مهدی محمودی
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باحکمآیتاللهرئیسی،حجتالاسلامدرویشیانمدیرکلسازمانبازرسیخراسانرضویبهعنوانرئیسسازمانبازرسیکلکشورمنصوبشد.بهگزارشفارس،حجتالاسلام
حسندرویشیاندرسال۱۳۳۹دررفسنجانمتولدشد.ویسالهادرحوزههایعلمیهقمومشهدمشغولبهتحصیلبودهودراینراهازمحضراستادانبرجستهایهمچونحضرات
آیاتمرحومعلیاشتهاردی،مرحوممحمدتقیفلسفی،جوادیآملی،سیدحسنمرتضویوحسینیبوشهریبهرهجستهوبیشازششسالنیزدرسطحخارجفقهواصولتحصیل
کردهاست.حجتالاسلامدرویشیاندرکنارتحصیلاتحوزویدارایکارشناسیارشدحقوقجزاوجرمشناسیودکترایتخصصیفقهومبانیحقوقاسلامی)درمرحلهدفاعرساله(
میباشد.تدریسدردورههایکارآموزانقضاییدرکرمانودانشگاهعلمیکاربردیقوهقضائیهدرمشهدازدیگرسوابقعلمیویمیباشد.حجتالاسلامدرویشیانکهدربهمن
سال۱۳۶۰واردقوهقضائیهشد،یکیازقضاتباسابقه،متدینوانقلابیاستکهطیحدود۱۹سالحضورخوددرسازمانبازرسیکلکشور،مسئولیتهایمختلفیرابرعهدهداشته
استکهبیانگراشرافکاملویبرمأموریتهایاینسازمانمیباشد.دادستانانقلاباسلامیارتشدراستانکرمان،مدیرکلبازرسیاستانهایکرمان،یزدوخراسان)ایفاینقش
محوریدرتأسیساداراتکلبازرسیاستانهاییزد،خراسانجنوبیوشمالی(،معاونفرهنگیواجتماعیسازمانبازرسیکلکشور،رئیسمنطقه۲سازمانبازرسیکلکشور)شامل
استانهایخراسانرضوی،شمالی،جنوبی،گلستانوسیستانوبلوچستان(وبازرسکلخراسانرضویازسال۸۷تاکنونوریاستشورایدستگاههاینظارتیاستانخراسانرضوی

ازابتدایتأسیستاکنونبخشیازمهمترینسوابققضاییواجراییحجتالاسلامدرویشیاناست.

حجتالاسلام
درویشیانرئیس
سازمانبازرسی
کلکشورشد

جهرمی:قابلیتتولید۷۰درصداز
تجهیزاتشبکهمخابراتیثابتدركشور

محمدجواد آذری جهرمی وزیر 
ارتباطات و فناوری اطلاعات، با 
دادن نمره بیســت به فعالان 
صنعت مخابرات در دانشگاه ها 
و شــرکت های تولیدی کشور 
گفت: در حال حاضر ۷0 درصد 
تجهیزات شبکه مخابراتی ثابت 
کشور توســط تولیدکنندگان 

داخلی قابل تولید است.
وی در حاشیه برگزاری جلسه 

هیــات دولت این هفتــه در جمع خبرنــگاران در خصوص 
فعالیت هــای صورت گرفتــه در زمینه رونــق تولید در این 
وزارتخانه افزود: در بحث رونق تولید طی دو سال گذشته، دو 
برنامه ویژه با سندیکای تولیدکنندگان مخابرات داشتیم. این 
ســندیکا یک واحد صنفی بســیار فعال، متصل به دانشگاه، 

انگیزه دار و دلسوز است که در کنار ما حضور دارد.
وی با اشــاره به اینکه سال گذشــته در برنامه مشترکی که 
داشــتیم، 4۲ محصول استراتژیک تولید کردند؛ بیان کرد: با 
توجه به فعالیت های صورت گرفته میزان خودکفایی کشور 
در تولید تجهیزات شــبکه ثابت را ســال گذشته به عدد ۷0 
رساندند، می توان گفت الان ۷0درصد تجهیزات مورد نیاز در 
توسعه شبکه ثابت کشور توسط تولیدکنندگان داخلی قابل 

تولید است.
آذری جهرمی افزود: ما مصوبه ای درکمیسیون تنظیم مقررات 
داشــتیم که آن ها از تولیدکنندگان داخلی حمایت کنند و 
اپراتورها و شــرکت ها را در زمینــه خرید محصولات داخلی 
موظف کنند و حتی امتیازها و تنبیه هایی را برای آن ها درنظر 
بگیرند. وی ادامه داد: در این وزارتخانه نظارت بر استاندارد و 
تولیــد کیفیت را به طور جدی پیگیری کردیم، 40 محصول 
استراتژیک تولیدکنندگان تجهیزات مخابراتی سال گذشته 
رســید و امسال دارند این ممحصولات را عرضه می کنند. در 
آخرین سفر استانی، محصول یکی از این شرکت ها رونمایی 
شد و در حال حاضر در شرکت ارتباطات زیر ساخت به صورت 
گســترده در حال استفاده اســت. جهرمی بیان کرد: امسال 
نیزاین سندیکا تولید ۵۲ محصول را در دستور کار خود داشتند 
که بخش زیادی از آن اکنون آماده شده است. وی گفت: من 
به تولید کنندگان داخلی تجهیزات مخابرات نمره بیســت 
می دهم، همچنین بــه اپراتورهایی که بــا تولیدکنندگان 
همکاری می کنند و محصولات آن ها را در این شرایط سخت 

اقتصادی می خرند.

گفتوگو  بهزاد محمدی: سرمایه گذاری 23 میلیارد دلاری 
در طرح های جهش سوم صنعت پتروشیمی

بهزاد محمدی معاون وزیر نفت در امور پتروشیمی با اشاره به 
اینکه حجم سرمایه گذاری طرح های جهش سوم صنعت پتروشیمی 
۲3 میلیارد دلار اســت، گفت: حجم سرمایه گذاری در دست اجرای 

کنونی صنعت پتروشیمی 40 میلیارد دلار است.
به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی پتروشیمی ایران، وی 
در نشست خبری با اشاره به تأثیر حائز اهمیت صنعت پتروشیمی در 
اقتصاد کشور گفت: این صنعت یک نظام اقتصادی در کشور است که 
روز به روز با بهره برداری از طرح های جدید، نقش آن پررنگ تر می شود.

وی به جهش دوم صنعت پتروشیمی که از سال 9۲ فعال شدند، 
اشاره و اظهار کرد: با برنامه ریزی انجام شده و بهره برداری از طرح های 
جدید در جهش دوم صنعت پتروشیمی، ظرفیت تولید این صنعت تا 
پایان ســال 1400 به 100 میلیون تن می رسد و درآمد 1۷ میلیارد 
دلاری کنونی محصولات پتروشیمی را به ۲۵ میلیارد دلار می رساند.

معــاون وزیر نفت در امور پتروشــیمی با بیان اینکه ۲۷ طرح 
پتروشیمی از امسال تا ســال 1400 به بهره برداری می رسد، افزود: 
 PVR طرح های پتروشیمی متانول کاوه، الفین ایلام و متانول بوشهر و

تخت جمشید امسال افتتاح خواهند شد.
محمدی ســال 99 را ســال پــرکار و پر رونــق برای صنعت 
پتروشــیمی عنوان و تصریح کرد: سال آینده 16 طرح و سال 1400 
هفت طرح دیگر صنعت پتروشیمی به بهره برداری خواهند رسید؛ با 
تحقق جهش دوم صنعت پتروشیمی تعداد مجتمع های پتروشیمی 

کشور از ۵6 به 83 مجتمع می رسد.
40 میلیارد دلار سرمایه گذاری در صنعت پتروشیمی

مدیرعامل شرکت ملی صنایع پتروشــیمی با اشاره به اینکه 
پروژه های جهش سوم پتروشــیمی از سال 1400 تا 1404 اجرایی 
خواهند شد، ادامه داد: در مجموع ۲6 پروژه پتروشیمی با پیشرفت های 
مختلف وجود دارد که با برنامه ریزی انجام شــده و بهره برداری از آنها 
ظرفیت صنعت به ســالانه 133 میلیون تن و ارزش کل محصولات 

پتروشیمی به 3۷ میلیارد دلار تا پایان سال 1404 خواهد رسید.
وی با بیان اینکه حدود 40 مجوز طرح پتروشیمی صادر شده 
است که در مرحله تأمین سرمایه و فناوری هستند، گفت: شرکت ملی 
صنایع پتروشیمی این مجوزها را از محاسبه جهش دوم و سوم صنعت 

پتروشیمی خارج کرده است.
معاون وزیر نفت در امور پتروشــیمی با اشــاره به اینکه حجم 
ســرمایه گذاری طرح های جهــش دوم 1۷ میلیارد دلار و طرح های 
جهش ســوم صنعت پتروشیمی ۲3 میلیارد دلار است، افزود: حجم 
سرمایه گذاری در دست اجرای کنونی صنعت پتروشیمی 40 میلیارد 
دلار اســت که 13 میلیارد دلار آن فاینانس شــده از منابع داخلی و 

خارجی است.
به گفته محمدی، برای تکمیل طرح های پتروشــیمی جهش 
دوم صنعت پتروشیمی تا سال 1400 به حدود ۵ میلیارد دلار سرمایه 

نیاز داریم که منابع آن پیش بینی شده است.
دعوت از وزیران نفت و انرژی 11 کشور به تهران

وی نمایشــگاه ایران پلاســت را مهم ترین رویــداد در حوزه 
پتروشیمی دانست و ادامه داد: سیزدهمین نمایشگاه بین المللی ایران 
پلاست از 31 شهریورماه تا سوم مهرماه با حضور ۵۷0 شرکت داخلی، 
3۵ شــرکت خارجی، 1۲ هیئت از 10 کشور خارجی و 14 کشور به 

صورت افتخاری برگزار می شود.
مدیرعامل شرکت ملی صنایع پتروشــیمی با اشاره به اینکه 
نمایشگاه ایران پلاســت کانونی برای تعمیق ارتباط تولیدکنندگان 
صنعت پتروشیمی و بنگاه های متعدد در صنعت پلیمر و پلاستیک و 
افزایش کسب وکار است، گفت: 8۵0 هزار نفر اشتغال در 1۵ هزار بنگاه 

فعال در صنایع پایین دست پتروشیمی وجود دارد.
محمدی به توجه ویژه وزارت نفت به شرکت های استارتاپ و 
دانش بنیان افزود: این شرکت ها حضور فعالی در سیزدهمین نمایشگاه 
بین المللی ایران پلاســت خواهند داشت و این شرکت ها را به عنوان 
بازوی کمکی برای وزارت نفت می دانیم و امیدواریم که اثربخشــی 

بیشتری در کل کشور به ویژه صنعت پتروشیمی داشته باشند.
معاون وزیر نفت به برگزاری همایش اکوپلاســت در حاشیه 
سیزدهمین نمایشگاه بین المللی ایران پلاست اشاره و اظهار کرد: از 
وزیران نفت و انرژی 11 کشور از کشورهای آسیای میانه و کشورهای 
همسایه برای حضور در این همایش دعوت شده است که این همایش 
به منظور افزایش همکاری در در زمینه صنعت پتروشــیمی برگزار 

می شود.
دریافت 33 میلیون تن خوراک

وی با اشاره به اینکه صنعت پتروشیمی حدود سالانه 33 میلیون 
تن خوراک از پالایشگاه های نفت و گاز و واحدهای ان جی ال دریافت 
می کند، گفت: ۲۵ میلیون تن خوراک به صورت مستقیم و 8 میلیون 
تن مربوط به سوخت مصرفی در صنعت است که این میزان خوراک 

معادل 6۵0 هزار بشکه نفت در روز می شود.
مدیرعامل شــرکت ملی صنایع پتروشــیمی بــا بیان اینکه 
هم اکنون ۵4 مجتمع تولیدی و دو مجتمع سرویس دهنده در صنعت 
پتروشیمی کشــور وجود دارد، ادامه داد: ظرفیت تولید این صنعت 
هم اکنون 6۵.8 میلیون تن اســت که این رقم در سال 9۲ حدود ۵۷ 

میلیون تن بود.
محمدی با اشاره به اینکه بخشی از محصولات پتروشیمی در 
خود صنعت مصرف می شود، تصریح کرد: هم اکنون سالانه 31 میلیون 
تن محصول نهایی در صنعت تولید می شود که قابل عرضه به بازارهای 
داخلی و خارجی است. حدود ۲۲.۵ میلیون تن محصول صادر و 8.۵ 
میلیون تن در بازارهای داخلی مصرف می شــود که ۵ میلیون تن آن 

به صورت عرضه در بورس است.
معاون وزیر نفت با بیان اینکه 108 هزار نفر به طور مستقیم در 
مجموع طرح ها و مجتمع های تولیدی پتروشیمی اشتغال دارند، افزود: 
این رقم در ســال 1400 به 1۲3 هزار نفر خواهد رســید و اشــتغال 

غیرمستقیم عددی بیش از این رقم است.
350 نوع محصول پتروشیمی

به گفته وی، 44 نوع محصول شــیمیایی و 18 نوع محصول 
پلیمری با 300 گرید مختلف در صنعت پتروشیمی تولید می شود.

مدیرعامل شرکت ملی صنایع پتروشیمی با اشاره به اینکه 
در دو حوزه کسب دانش فنی تولید محصولات و کاتالیست های 
پرمصرف در حوزه پژوهش و فناوری فعالیت می شود، گفت: از 40 
نوع گروه کاتالیستی، 16 گروه تا به حال بومی و صنعتی شده است 
که در داخل کشور تولید می شود و 9 گروه در حال بومی سازی تا 
سال 1400 است که امیدواریم ۲۵ گروه کاتالیستی تا سال 1400 

بومی سازی شوند.

حجمسپردهمردمنزدبانکها۱۹۳۰هزارمیلیاردتومان

بانکهاماهانهچقدرسود
سپردهمیدهند؟

بانک ها هر ماه حدود 
۲۵00 میلیارد تومان 
حســاب های  بــه 
ی  ر ا یه گذ ما ســر
مدت دار سود پرداخت 

می کنند. 
به گــزارش اعتبار به 
از »ایســنا«،  نقــل 
گزارش بانک مرکزی 
از آمار بخش پولی و بانکی کشورمان نشان می دهد که حجم 
سپرده های مردم نزد بانک ها و مؤسسات اعتباری غیربانکی 
در پایان خرداد ماه حدود 1930 هزار میلیارد تومان بوده است.
این در حالی است که بر اساس همین آمار، 1۵30 هزار میلیارد 
تومان از این سپرده ها، سپرده های مدت داری است که مردم 

نزد بانک ها گذاشته اند و در ازای آن سود دریافت می کنند.
حال آنکه بر اســاس مصوبه شــورای پول و اعتبار نرخ سود 
ســپرده های کوتاه مدت 10 درصد و نرخ ســود سپرده های 
بلندمــدت 1۵ درصد اســت و بانک ها باید نرخ ســود را به 
سپرده های اشخاص بر این اساس محاسبه و پرداخت کنند. 
اما با ایجاد رقابت بین بانک ها برای جذب منابع بیشتر، در حال 
حاضر بسیاری از بانک ها نرخ سود ۲0 درصدی را به سپرده ها 
پرداخت می کنند. نرخ سود های تعیین شده برای سپرده از 
سوی شورای پول و اعتبار در شرایطی است که رئیس کل بانک 
مرکزی در ماه های پایانی سال گذشته به بانک ها هشدار داد 
که در خصوص نرخ ســود ســپرده قانــون را رعایت کنند و 
بانک هایی که بیش از ۲0 درصد به ســپرده ها سود پرداخت 

کنند، جریمه می شوند.
در واقع همتی به نوعی اجازه پرداخت نرخ ســود سپرده تا ۲0 
درصد را به بانک هــا داد و جالب تر آنکه اکثر بانک ها در حال 
حاضر به سپرده های کوتاه مدت نیز سود ۲0 درصدی پرداخت 
می کنند، در واقع ســپرده های کوتاه مدت را در قالب سپرده 
بلندمدت در نظر می گیرند. به این ترتیب، با توجه به اینکه حجم 
ســپرده های مدت دار مردم نزد بانک ها 1۵30 هزار میلیارد 
تومان است، با فرض پرداخت سود ۲0 درصدی به این سپرده ها 
نظام بانکی کشور در هر ماه حدود ۲۵00 میلیارد تومان سود 
به این ســپرده ها پرداخت می کند. از سوی دیگر اگر به طور 
متوسط نرخ سود پرداختی بانک ها را 1۵ درصد در نظر بگیریم، 
سود پرداخت شده در هر ماه 1900 میلیارد تومان است. البته 
بانک مرکزی در ســال گذشته برای جلوگیری از سفته بازی و 
نوسان گیری در بازار های ســرمایه و ارز، نحوه محاسبه سود 

سپرده های کوتاه مدت را از روز شمار به ماه شمار تغییر داد.

محمد علیخانی رئیس کمیسیون عمران و حمل و نقل شورای شهر تهران گفت: اگر مدیریت 
شــهری گذشته پل صدر را نمی  ســاخت و به جای آن واگن های متروی تهران را خریداری 
می کرد،  اکنون هیچ مشکلی درخصوص کمبود واگن نداشتیم و امکان جابجایی ۷ میلیون 
نفر سفر در روز وجود داشت. وی  در گفت و گوئی درباره بی توجهی شهرداری تهران به مسئله 
پیاده روها اظهار داشت: مشکلات مربوط به پیاده روها بسیار زیاد است و مواردی داریم که در 
آن برای نصب جعبه های چراغ برق،  به شــهرداری پــول می دهند و آن را در پیاده رو نصب 
می کنند تا کنار ســاختمان قرار نگیرد و نما به هم نریزد ، مشکلات در پیاده روها بسیار زیاد 
است و باید به آن رسیدگی شود. نقش رسانه ها در این زمینه خیلی مهم است و باید در این 
باره اطلاع رســانی کنند، زیرا از این قبیل مسائل در سطح شهر بسیار زیاد است و پرداختن 
موردی به آنها در بســیاری از موارد امکان پذیر نیست. وی تصریح کرد: مشکل سد معبر در 
پیاده روها مسئله درستی است و فراتر از آن چیزی است که در فضای مجازی منتشر می شود. 
ایشان با بیان اینکه در حوزه حمل ونقل زیرساخت های مترو اکنون مناسب هستند به مسئله 
کمبود تجهیزات در مترو اشاره کرد و گفت: مترو تهران تجهیزات ندارد و کمبود واگن یکی 
از مسائل اساسی ما است. ما کمبود دو هزار واگن مترو داریم که در دو سال گذشته با ده هزار 

میلیارد تومان تامین می شد، اما اکنون با سی هزار میلیارد تومان تامین خواهد شد.

درآمدزایی
شهرداریازطریق
فروشپیادهرو!

محمد علیخانی

انوشــیروان محسنی بندپی اســتاندار تهران با اشــاره به اینکه بخشی از 
بیمارستان های فرسوده تهران ظرف ســال جاری و سال آینده جایگزین 
می شوند، افزود: جایگزینی بیمارستان های فرسوده در تهران تا سال 1404 
تکمیل خواهد شد.  وی در گفت وگو یی در تشریح اقدامات انجام شده برای 
نوسازی و جایگزینی بیمارستان های فرسوده در سطح استان تهران، گفت: 
در حال حاضر جایگزین بیمارستان فیروزگر، جایگزین بیمارستان شهدای 
مفتح، جایگزین بیمارستان امام )ره( و جایگزین بیمارستان شهدای تجریش 
در حال احداث هســتند. وی افزود: روند احداث این بیمارستان ها بر اساس 
اســتانداردهای روز انجــام می شــود؛ در حقیقت علاوه بــر جایگزینی با 
بیمارســتان های فرسوده، احداث بر اساس استانداردها انجام می شود. وی 
ادامه داد: بیمارســتان های جایگزین شریعتی، بهارلو، سوختگی، شهدای 
اکبرآبادی و شهدای یافت آباد نیز در حال ساخت و پیگیری هستند؛ بخشی 
از این بیمارستان های جایگزین در سال جاری تکمیل و بخش دیگر در سال 
آینده تکمیل خواهد شــد. اما در مجموع تکمیل احداث بیمارستان های 

جایگزین فرسوده تا سال 1404 به طول می انجامد.

تکمیلروندجایگزینی
بیمارستانهایفرسوده
تهرانتا۱۴0۴

انوشیروان محسنی بندپی 

رامین قلمبر دزفولی  مدیر پشــتیبانی شــرکت ملی نفت ایران، با اشاره به 
چالش های ناشــی از تحریم ها گفت: این چالش ها به طور طبیعی بر سرعت 
اجرای کار تأثیر گذاشته است، اما روند پیشرفت طرح هایی که تأثیرپذیری 
کمتری از محدودیت های ارزی و مالی داشتند ادامه یافت و بعضی از قرارداد ها 
پس از آغاز دوباره تحریم ها، ۲0 درصد پیشرفت فیزیکی داشته اند. وی ادامه 
داد: بــا اجرای این طرح، امکان تأمین حدود 9۵ درصد مواد اولیه ســاخت 
تجهیزات سرچاهی و رشته های تکمیلی درون چاهی از محل تولیدات داخلی 
فراهم شده و بسیاری از کالا های موضوع قرارداد در این حوزه، آماده و تحویل 
داده شده است.قلمبر با اشاره به عزم جدی شرکت ملی نفت ایران برای استفاده 
حداکثری از توان صنعتگران داخلی، درباره طرح های دیگری در حوزه حمایت 
از ساخت داخل که اجرایی شده اند گفت: طرح بومی سازی 300 قطعه و تجهیز 
کاربردی پرمصرف صنعت حفاری، استفاده از فناوری پوشش داخلی لوله های 
مغزی در میدان نفتی مسجدســلیمان، بومی سازی پمپ میله ای مکشی، 
بومی سازی ورق ترش و... ازجمله کالا های پرکاربرد صنعت نفت هستند که 

روند بومی سازی آنها آغازشده است.

پیشرفت۵0درصدی
بومیسازیکالاهای
کاربردینفت

رامین قلمبر دزفولی 
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هفتهنامهاقتصادیایران

 حمایت استاندار اصفهان از فولاد مبارکه 
و تاکید بر توسعه و حفظ اقتدار این شرکت

درخواستوزیركارازمعاوناولبرای
حذفامتیازوارداتریلازاوراسیا

انتصابدبیرهیاتدولت

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
در نامه ای به معاون اول با اشاره به 
اینکه ایران به جمع 1۷ کشــور 
تولید کننده انــواع ریل راه آهن 
پیوسته اســت، خواستار حذف 
از  ریــل«  واردات  »امتیــاز 

کشورهای اوراسیا شد.   
به گزارش اعتبار به نقل از روابط 
عمومی وزارت تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی روز بیستم  خرداد سال 
جاری، نمایندگان مجلس شورای اسلامی در جلسه علنی مجلس، 
جزئیات لایحه موافقت نامه موقت تشکیل منطقه آزاد تجاری بین 
جمهوری اسلامی ایران و اتحادیه اقتصادی اوراسیا )اوراسیا نام قاره 
وسیعی است که از ترکیب دو قاره اروپا و آسیا پدید آمده است و 93 
کشور در آن قرار دارد( و کشورهای عضو را بررسی کرده و آن را به 
تصویب رساندند. براساس ماده واحده این لایحه موافقت نامه موقت 
تشکیل منطقه آزاد تجاری بین جمهوری اسلامی ایران و اتحادیه 
اقتصادی اوراسیا و کشورهای عضو تصویب و به دولت اجازه مبادله 
اسناد آن داده می شود. به دنبال این مصوبه و به سبب درج عنوان 
ریل در لیســت اقلام ذکر شــده، روز یازدهم شهریورماه، محمد 
شریعتمداری، وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی، طی نامه ای به معاون 
اول رئیس جمهور از وی خواســت »امتیــاز واردات ریل« که به 

کشورهای اوراسیا اعطا شده مورد بازبینی قرار گیرد.
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی ضمن اشاره به اینکه لایحه ذکر شده 
به صورت »خارج از دســتور« و بدون دریافت نظرات کارشناسی 
دستگاه  های اجرایی در هیات وزیران به تصویب رسیده و به مجلس 
شورای اسلامی ارسال شده است، درخواست کرده است که حذف 
عنوان »ریل« از آ لیست، با قید فوریت در دستور کار جلسه هیات 
وزیران قرار گیرد. شریعتمداری در این نامه عنوان کرده است که با 
تلاش های شرکت ذوب آهن اصفهان، ایران به جمع 1۷ کشور تولید 
کننده انواع ریل مورد نیاز راه آهن پیوســته و قادر است در سطح 
بالاترین استانداردهای روز اروپا، به تامین کامل نیاز داخلی بپردازد.  
بنابراین گزارش تلاش برای تولید ریــل راه آهن در ایران قدمتی 
نزدیک به سه دهه دارد، در طی این سال ها فولادسازان تلاش کردند 
ریل با استانداردهای قابل قبول تولید کنند، اما در نهایت به دلایل 

مختلف تلاش ها متوقف می شد.
در نهایت شــهریورماه 9۷ بود که شــرکت ذوب آهن اعلام کرد، 
توانسته است بر اساس بالاترین استانداردهای روز دنیا ریل راه آهن 
تولید کند و برای این منظور گواهی یک شرکت معتبر بین المللی 
را نیز دریافت کرده است. شرکت ذوب آهن همچنین اعلام کرد، 
حاضر است محصول خود را به قیمتی پایین تر از قیمت های جهانی 
در داخــل عرضه کند. بــه دنبال این توانایی، شــرکت راه آهن 
جمهوری اسلامی ایران و شرکت ساخت و توسعه زیربناهای حمل 
و نقل کشور به عنوان اصلی ترین متقاضیان ریل در کشور با این 
شــرکت قرارداد خرید به امضا رســاندند. طبق بررســی ها، در 
قراردادهای منعقده، قیمت این محصول با استانداردهای روز اروپا، 
بسیار کمتر از رقبای خارجی تعیین شده است. با این حال تاکنون 
حمایت از تولید این محصول ارزشــمند در کشور به میزان لازم 
نبوده است، مساله ای که در مقطعی موجب گلایه مندی مدیران 

این شرکت فولادساز نیز شد.       

اسحاق جهانگیری، معاون 
اول رئیس جمهــوری در 
حکمی »حسین سیمایی 
صــراف« را به عنوان دبیر 
هیات دولــت منصوب و 
اظهار امیــدواری کرد با 
اتخاذ تدابیر لازم خدمات 
غنی تر و موثرتری، همسو 
با برنامه ها و سیاست های 
ریاســت جمهــوری در 
اختیار هیــات دولت قرار 
گیرد. حســین سیمایی 
صراف متولد 134۷ مشــهد، تحصیلات دانشگاهی خود را در 
دوره های کارشناسی، کارشناسی ارشد و دکتری تخصصی، در 
رشــته حقوق به ترتیب در دانشگاه های تهران، تربیت مدرس و 
شهید بهشــتی به اتمام رساند. وی هم اکنون دانشیار دانشکده 
حقوق دانشگاه شهید بهشتی است و پیش از انتخاب به عنوان دبیر 
هیات دولت، معاون حقوقی و امور مجلس وزارت علوم بوده است.

دیدارمدیرعاملوهیئتمدیرهصندوق
اعتباریهنربارئیسكلبیمهمركزی

اعضای هیئت مدیره صندوق اعتباری هنر با غلامرضا سلیمانی، رییس 
کل بیمه مرکزی جمهوری اسلامی ایران دیدار کردند.

به گزارش مرکز روابط عمومی و اطلاع رسانی وزارت فرهنگ و ارشاد 
اسلامی به نقل از صندوق اعتباری هنر، در این جلسه سید حسین 
سیدزاده، مدیرعامل و رئیس هیئت مدیره صندوق اعتباری هنر، 
ضمن ارائه گزارشــی از فعالیت های این صندوق گفت: صندوق 
اعتباری هنر با هدف حمایت از اهالی فرهنگ، هنر و رسانه کشور و 
رفع مشکلات آنان به دلیل عدم برخورداری از مزایای یک فرد شاغل 
در جامعه خصوصاً در سال های پایانی عمر تأسیس شد. مدیرعامل 
صندوق اعتباری هنر افزود: گسترش خدمات بیمه ای از مهم ترین 
اهداف این صندوق است.سیدزاده با اشاره به خدمات بیمه درمان 
تکمیلی بیان داشت: در سالجاری و با همکاری بیمه سرمد بیش از 
۲۵ هزار نفر از هنرمندان، نویســندگان و روزنامه نگاران کشور از 
سوی صندوق اعتباری هنر از خدمات بیمه درمان تکمیلی بهره مند 
شدند و تلاش ما همواره براین است تادر عقد قرارداد با شرکت های 
بیمه ای، هنرمندان کشــور با کمترین هزینه، بالاترین خدمات را 
دریافت کنند و نگران هزینه های درمانی خود نباشــند همچنین 
بیش از نیمی از سهم بیمه تکمیلی اعضا توسط صندوق اعتباری 
هنرپرداخت می شود.ایشــان در ادامه افزود: در سال 96 به منظور 
سهولت دسترسی اعضاء به خدمات بیمه درمان تکمیلی از طریق 
پیاده سازی سیستم های مبتنی بر وب سامانه بیمانو طراحی و راه 
اندازی  شــد که از نظر نظارت بر عملکرد شرکت های بیمه، ارائه 
اطلاعات شــفاف به اهالی فرهنگ، هنر و رسانه کاهش مراجعات 
حضوری، قابلیت پیگیری خســارت ها و....دســتاورد بسیار قابل 
توجهی اســت.مدیرعامل صندوق اعتباری هنر با اشاره به حضور 
صندوق اعتباری هنر در حوادث زلزله، ســیل و رخدادهای اخیر 
کشور و حمایت از هنرمندان گفت: گسترش پوشش های بیمه ای 
برای جبران حوادث فاجعه آمیز در دســتور کارصندوق قرار داد. 
امیدواریم با همراهی شــرکت های بیمه، بتوانیم منازل اصحاب 
فرهنگ وهنر و فضاهای فرهنگی و هنری را در مقابل بلایای طبیعی 
و حوادث غیرمترقبه بیمه کنیم که نیازمند کمک و همراهی بیمه 
مرکزی هستیم.غلامرضا سلیمانی، رئیس کل بیمه مرکزی با تقدیر 
از عملکرد صندوق اعتباری هنر گفت: صنعت بیمه برای رشــد و 
افزایش نفوذ خود به همراهی اصحاب فرهنگ و هنر نیازمند است 
و بدون استفاده از پتانسیل این گروه مرجع دستیابی به اهداف دشوار 
خواهد بودهمچنین بیمه مرکزی بمنظور افزایش بهره مندی و تنوع 
خدمات بیمه ای به هنرمندان در کنار صندوق اعتباری هنر خواهد 

بود و این همکاری را با توان مضاعف ادامه خواهد داد.

خبـــرخبـــر

رئیسسازمانثبتاسنادواملاککشورگفت:بهموجبقانونمدنیافرادیکهتابعیتایرانیندارندنمیتواننداموالغیرمنقولخریداریکنند.ذبیحا...خداییاندرحاشیهمراسمتودیعومعارفهتعدادیازمدیران
سازمانثبتاسنادواملاککشوردرجمعخبرنگاراندرپاسخبهسوالایسنامبنیبراینکهمطرحشدهاستکهدرشمالکشورخارجیهابهخریداریزمیناقداممیکنندآیابهموجبقانونسندرسمیبهنامآن
هاصادرمیشود؟اظهارکرد:خیر،افرادیکهتبعهایراننباشندطبققانونمدنیحقخریداموالغیرمنقولراندارند.بنابرایناگرکسیهماموالیهمچونزمینومسکنخریدهباشدسندرسمیدادهنمیشود.
ممکناستباسندعادیباشدکهبارهاتاکیدکردهایمبایدمجلسودولتبرایاعتباراسنادرسمیباماهمراهیکنند.بنابرخبرایسنا،رئیسسازمانثبتاسنادواملاککشورتصریحکرد:ممکناستحتیافراد
خارجیزمینیرابهصورتعادیبخرندوماخبرنداشتهباشیمبنابراینیکیازراههایجلوگیریازاینکارایناستکههرگونهنقلوانتقالباسندرسمیباشد.طیروزهایگذشتهخبرآنلایندرگزارشینوشته
بود:گزارشهایمیدانیحاکیازحضورچشمگیراتباعکشورهایهمسایهبهویژهاعرابعراقیواماراتیبرایخریداملاکدراستانهایشمالیکشوراست.یکیازشهرکسازانوفروشندگاناملاک
کهدراستانمازندرانفعالیتمیکند،دربارهحضورمشتریانعربدربازاراملاکشمالمیگوید:واقعیتایناستکهآنهادلارمیآورند،نرخهارابالامیبرندومشتریانعربهمبهترازایرانی
ها،زمینوملکمیخرند،مثلایکویلابهارزشیکمیلیاردتومانراحداقل۲۰درصدبیشترمیخرندواینبهنفعفروشندگاناستوفروشندههاترجیحمیدهندبیچکوچانه،ملکرابهمشتری
عرببفروشــند.مشتریخارجیباحضوردوســتانایرانیخوددرمنطقهحضورمییابد،چندملکپیشنهادیرابهاونشانمیدهیم،بادوستانایرانیاشمشورتمیکندودرنهایت،تصمیمخودرا

میگیرد.پسازآن،ماملکرابهنامشخصیمیکنیمکهایرانیاستوکلیدرابهاوتحویلمیدهیمواسنادبهنامهموطنمامنتقلمیشود.

استاندار اصفهان در جریان دیدار مدیرعامل و 
معاونان و مدیران شــرکت فــولاد مبارکه با 
ایشان بر به روزرســانی و حفظ اقتدار فولاد 

مبارکه تأکید کرد.
عباس رضایی با تأکیــد بر نقش اصفهان در 
تولید فولاد کشــور، بر اهمیت حل مشــکل 
فولادســازان در بخش ســنگ آهن تأکید و 
تصریح کرد: فولاد مبارکه مایة اقتدار و افتخار 
کشور است؛ ازاین رو توسعه، به روز نگه  داشتن 
و گردش چرخة تولید در این کارخانه نه فقط 
برای استان که برای کشور مهم و باارزش است.
وی ضمن قدردانــی از زحمات مدیرعامل و 
کارکنان شــرکت فولاد مبارکه گفت: از این 
شرکت همواره اخبار دلگرم کننده ای به گوش 
می رسد که همدلی و وفاق مجموعة مدیریت 
و کارکنان این شــرکت ســنگ بنای همة 

موفقیت های آن است.
او در بخش دیگری از سخنان خود به اهمیت 
توسعة اقتصادی و صنعتی کشور تأکید کرد و 
گفت: برای انجام هرگونه عملیات توسعه ای در 
کشور امروز هم دیر است و همان گونه که در 
احادیث و روایات آمده است، نباید دو روز یک 
مســلمان باهم یکسان باشــد؛ چراکه دچار 
روزمرگی و عقب ماندگی خواهد شــد. فولاد 
مبارکه باید با در نظر گرفتن همة موارد قانونی 
توسعه های خود را انجام دهد تا همچنان بتواند 
با افزایش بهره وری و تولید فزاینده در اقتصاد 
کشور نقش آفرین باشــد و نقشه های نظام 

استکباری را نافرجام گذارد.
استاندار اصفهان در همین خصوص بر اهمیت 
به روزرسانی تجهیزات برای افزایش تولید و 
ارتقای تجهیزات و فناوری زیست محیطی به 
کار گرفته شده در شرکت تأکید کرد و گفت: 
این کــه در فولاد مبارکه به تولید محصولات 
کیفی و تنوع محصولات توجه می شود از نقاط 
قوت این شــرکت اســت که انتظار می رود 

همچنان بااقتدار ادامه یابد.

رضایی با تأکید بر این که فولاد مبارکه در حوزة 
مسئولیت های اجتماعی نیز تعاملات سازنده ای 
با استان و کشور دارد گفت: به یقین نتیجة این 
تعاملات به توســعة صنعتی و عمرانی کشور 

خواهد انجامید که قابل تقدیر است.
 وی از شفافیت عملکرد مالی شرکت، رعایت 
حقوق ســهامداران و معیشــت کارکنان و 
اقدامات این شــرکت در حوزة اســتفاده از 
پساب های شهری در چرخة صنعت به عنوان 
نقاط قوت شرکت فولاد مبارکه یاد و تصریح 
کرد: استفادة بهینه از روش های نوین بازاریابی 
و کشــف بازارهای جدیــد صادراتی باید در 

دستور کار
فولاد مبارکه باشد تا این شرکت همچنان در 

سطح جهانی مطرح باشد.
فولاد مبارکه همچنان به تولید و تامین 

نیاز صنایع داخلی مشغول است
به گــزارش خبرنــگار فولاد در ایــن دیدار 
مدیرعامــل فــولاد مبارکه نیز ضمــن ارائة 
گزارشی از عملکرد شرکت فولاد مبارکه گفت: 
علی رغم همة محدودیت ها و مشــکلاتی که 

دشمنان ســعی کردند برای چرخة اقتصاد و 
صنعت کشور ما به وجود آورند، خوشبختانه با 
حمایــت مســئولان و تلاش شــبانه روزی 
مدیریت و کارکنان شرکت از شرایط سخت 
به وجود آمده به خوبی عبور کردیم و شرکت 
طبق تأکید مقام معظم رهبری همچنان به 
تولید و تأمین نیاز صنایع داخلی مشغول است.
مهندس عظیمیان تصریح کرد: در سال 139۷ 
سرمایة شــرکت از ۷هزار و ۵00 به 13 هزار 
میلیارد تومان افزایــش یافت؛ این در حالی 
اســت که افزایش سرمایة شرکت تا ۲0 هزار 
میلیارد تومان از اهداف پیش روی شــرکت 

است.
 وی با تأکید بر این که اهداف شرکت در تمامی 
بخش ها در حال تحقق است گفت: در صورت 
تأمین مواد اولیة موردنیاز فولادسازان کشور 
ازجمله فولاد مبارکه به خوبی خواهیم توانست 
کشور را از واردات این محصولات بی نیاز کنیم.

او با تأکید بر این که سیستم های اخذ سفارش 
از مشتریان و تحویل محصول به آن ها در فولاد 
مبارکه با دقت، ســرعت و نظم همیشگی در 

حال کار است، گفت: به یقین با همکاری سایر 
بخش ها در کشــور به ویــژه در بخش تأمین 
سنگ آهن و قطعات خواهیم توانست نیاز بازار 

داخل را همچنان تأمین کنیم.
مدیرعامل فولاد مبارکه بــا تأکید بر این که 
خام فروشــی هیچ ارزش افزوده ای به همراه 
نــدارد، گفت: اگرچه بعضا ممکن اســت در 
مقاطعی، خام فروشی جذابیت های صادراتی 
خود را داشته باشــد، اما به یقین ضرر و زیان 
زیادی برای اقتصاد و مشاغل کشور به همراه 

خواهد داشت.
وی در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره 
به اهمیت توســعه و به روزرســانی فناوری 
خطــوط تولیــد در صنعت، تصریــح کرد: 
خوشــبختانه توســعه های فولاد مبارکه با 
هوشــیاری هرچه تمام تر و با هدف کامل تر 
کــردن زنجیــرة تولید در شــرکت در حال 

پیگیری و اجراست.
مهندس عظیمیان با تأکید بر این که انتخاب و 
راهبرد رونق تولید از سوی مقام معظم رهبری 
بسیار داهیانه و به موقع بوده است تصریح کرد: 
گردش چرخ صنایع کشــور و رونق تولید در 
جامعه ایجاد شادابی و نشاط و امید می کند؛ 
ازاین رو در فولاد مبارکه هم تلاش همه جانبه 
بر آن است تا بدون هرگونه خللی این فرایند 

ادامه یابد.
وی از همدلی و همکاری متقابل مسئولان با 
صنعت به عنوان یکی از راهکارهای مؤثر غلبه 
بر محدودیت های اقتصادی به ویژه در بخش 
صنعت یاد و اشاره کرد: در شرایط فعلی کشور 
ما بیش از هــر زمان دیگری به این همدلی و 

حمایت نیاز داریم.
مهندس عظیمیان با اشــاره به جایگاه فولاد 
مبارکه در صنعت فولاد، خاطرنشــان کرد: 
پیشــرفت و توســعة فولاد مبارکه در بالا و 
پائین دست خود، رشــد و توسعة بسیاری از 

صنایع کشور را به همراه دارد.

خداییان:خارجی
هانمیتوانند
اموال
غیرمنقول
خریداری
کنند
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حرکتمدیریتشهریبرمدارمقرراتاست
محمدرضاکلاییشهردارمشهدگفت:مدیراندرانتصاباتخود،تفویضاختیاربهخانمهاراجدیبگیرند.ویدرنشست
شورایاداریکهدرســالنشهدابرگزارشد،بهاجراییکمورداعمالقانوندربولوارسرافرازانطیچندروزگذشته
اشارهکردواظهارداشت:درستاستتخلفیصورتگرفته،امانحوهاعمالقانوندارایاهمیتاست.حتیاگردستور
قضائیوجوددارد،حتماشیوههایمنطقیترونرمتردراجرایقانونبایدلحاظشود.درواقع،دروضعیتبداقتصادیو
اجتماعیکنونیراضینیستمبرخوردهاینادرستیازسویکارکنانشهرداریبامردمصورتگیرد.ویعدمتوجهبهقانون
راقبیحدانستوگفت:گرچهپاراازقانونفراترگذاشتننیزقبیحاست،امالازماستوضعیتمردمدرنظرگرفتهشود.
شهردارمشهدباتاکیدبراینکهحرکتمدیریتشهریبرمدارمقرراتاست،افزود:بخشیازآبرویمابهدستکارکنانی

استکهمسئولاعمالقانونهستند.

مدیرعاملسابقذوبآهناصفهان؛ذوبآهناصفهاننبایدازمالکیتمعدنمحرومباشد
محمدرضافرقدانیبابیاناینکهذوبآهناصفهانبهعنواننخستینتولیدکنندهفولاددرکشورنقشموثریدر
صنعتیشدنایرانایفانمودگفت:متاسفانهبراساسواگذاریهاینادرست،معادنیکهمدیریتآنهادراختیار
اینشــرکتمادرصنعتیبود،ازاینمجموعهجداشدندوهماکنوناینشرکتعظیمنمیتواندباظرفیتکامل
تولیدداشتهباشدلذانیازاستمسئولینذیربطدراینزمینهتصمیمگیریموثرداشتهباشند.مدیرعاملاسبق
ذوبآهناصفهانبااشــارهبهاینکهعمدهصنایعفولادیایرانتوسطذوبآهناصفهانساختهشدندوبهبهره
برداریرسیدندتصریحکرد:اینشرکتمادرصنعتیباتولیداتمتنوعازجملهریل،انواعمقاطعساختمانی،تسمه
تیرورقو...وهمچنیناشتغالزاییچشمگیر،بهواقعحیفاستکهازداشتنمعادنبهویژهدرشرایطجنگاقتصادی

کنونیمحرومباشد.

سومینیادوارهشهدایخانوادهشرکتآبوفاضلاباستاناصفهان
باهدفترویجوتبیینفرهنگایثاروشهادتبرگزارمیشود

مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان :

مدیرعامــل شــرکت آب و 
فاضلاب اســتان اصفهان در جمع 
اعضای ســتاد برگزاری سومین 
یادواره شهدای خانواده شرکت آب 
و فاضــلاب اســتان اصفهــان 
گفت:ســومین یادواره شــهدای 
خانــواده شــرکت آب و فاضلاب 
اســتان اصفهان با هدف ترویج و 
تبییــن فرهنگ ایثار و شــهادت 
برگزار می شود چرا  که این روزها 
جامعه بیش از هــر زمان دیگر به 
تبیین و تشــریح فلسفه شهادت 

طلبی رزمندگان اسلام نیاز دارد.
مهندس هاشم امینی با بیان 
اینکه موفقیت و سربلندی نظام در 
بسیاری از عرصه در جهان مستلزم 
ترویج و تبلیغ اهداف شهیدان در 
دفاع از نظام می باشد گفت: ترویج 
عقاید و ایدئو لوژی افرادی که با نثار 

جانشان از نظام جمهوری اسلامی 
و ســرزمین شــان دفــاع کردند 
مهمترین و تاثیرگذارترین راه برای 

غلبه بر مشکلات می باشد.
وی با اشــاره اینکــه ترویج  
روحیه ایثار و گذشت در بین افراد 
جامعه می تواند نقش بسزایی در 
سربلندی ایران اسلامی در مجامع 
بین المللی داشته باشدخاطرنشان 
ساخت:مطمئنا همانگونه که شهدا 
با ایثار و از خود گذشتگی موجب 
پیــروزی حق بر باطــل در دوران 
هشــت ســال دفــاع مقــدس 
شدنداکنون هم اگر تک تک افراد 
جامعه به تاسی و پیروی از اهداف 
شهدا در مقابل رویکرد مستکبران 
بایســتند قطعا پیــروزی با نظام 

جمهوری اسلامی است.
وی به جایگاه گرانقدر شهدا 

در ایــن دنیا و آخــرت پرداخت و 
تصریح کرد:سومین یادواره شهدا 
خانواده شــرکت آب و فاضلاب به 
منظــور  یــادآوری رشــادتها و 
آرمانهای شهدا  دردستور کارقرار 
گرفت تا بدین ترتیب زمینه ســاز 
تحقق آرمانهای شهدا   در جامعه 

باشیم.
مدیرعامــل شــرکت آب و 
فاضلاب استان اصفهان با تاکید بر 
رفتار سازمانی کارکنان به تاسی از 
شــهدا اعلام کرد: انتظار می رود 
کارکنان شــرکت آب و فاضلاب 
استان اصفهان که یکی از وظایف 
اصلی آنها سقایی ، تامین  و توزیع 
آب شرب مردم هست باید  با روحیه 
ایثار و از خودگذشــتگی درصدد 
خدمات رسانی پایدار به مردم در 

طول شبانه روز باشند.

مهنــدس هاشــم امینــی 
برگزاری ســومین یادواره شهدا را 
موثر در روحیه خدمت رسانی بهتر 
به مردم دانست و اعلام کرد: شهدا 
به منظور دفاع از آرمانهای انقلاب و 
دفاع از میهن شان جان خود را نثار 
کردند تا مردم ســرزمین شان در 

کمال آرامش زندگی کنند بر این 
اساس ســعی شــده با برگزاری 
سومین یادواره شــهدا ،کارکنان 
شــرکت آب وفاضلاب هم با ارائه 
خدمات بهتر و بیشتر از پیش زمینه 
های آسایش و آرامش مردم را مهیا 

نماید.

دفتررهبریپیگیرمشکلات
تولیدكنندگاناست

مهدی معصومی اصفهانی، فعال اقتصادی گفت: چندی 
پیش از دفتر مقام معظم رهبری با شــرکت های تولیدکننده 
تماس گرفته شد تا برای بیان مشکلاتشان در آنجا حضور یابند 
و در جلســه ای که تشــکیل شد بســیاری از تولیدکنندگان 

مشکلات مربوط به تولید و صادرات را  اظهار کردند.
وی تاکید کرد: یکی از مشکلات تولیدکنندگان مربوط به 
صادرات اســت. در آن جلسه، این پیشنهاد داده شد تا فعالان 
اقتصادی در زمینه کشاورزی مثل تولید تخم مرغ بتوانند 10 
درصد ظرفیت تولید تخم مرغ را در ســبد صادرات قرار دهند و 
در صورت نیاز تا 10 درصد هم سبد واردات باز باشد. معصومی 
اصفهانــی با تاکید بر اینکه با اجــرای این طرح ظرفیت تولید 
تخم مرغ افزایش می یابــد تصریح کرد: اگر حتی ایران به طور 
همزمــان تخم مرغ از ترکیه وارد و به عراق صادر کند به عنوان 
یک کشور صادرکننده شناخته می شود که با برنامه ریزی در این 
زمینه می توان میزان تولید تخم مرغ برای صادرات افزایش داد.

پیشرفت۷۰درصدیطرحنمایشگاه
بینالمللیبزرگاصفهان

پیشرفت فیزیکی پروژه نمایشگاه بین المللی بزرگ درحال 
ساخت اصفهان به ۷0 درصد رسیده و روند اجرای آن با سرعت 
درحال انجام است. شهردار اصفهان در بازدید از پروژه درحال 
ســاخت نمایشــگاه بین المللی بزرگ که نخستین شهرک 
نمایشگاهی کشور محسوب می شود، با ابراز خرسندی از روند 
ســاخت و تکمیل این طرح عمرانی، گفت: با مدیریت جدید 
شرکت نمایشگاه اصفهان، در این پروژه  رکود تبدیل به حرکت 
شده است و تحول بزرگی در اجرای پروژه های شهری ایجاد 
کرده است. قدرت الله نوروزی با اشاره به فعالیت های متعدد 
انجام شده برای تبدیل این پروژه به فعال ترین پروژه کلانشهر 
اصفهان، افزود: تاکنون نزدیک به 100 میلیارد تومان فعالیت 
عمرانی برای تکمیل این پروژه بسیار مهم اقتصادی انجام شده 
اســت.وی با تجلیل از فعالیت های انجام شــده در راستای 
صرفه جویی های مالی و اعتباری در نمایشگاه بین المللی بزرگ 
اصفهان، اظهار داشت: صرفه جویی های صورت گرفته در این 
پروژه، اقدامات بسیار مطلوبی بوده که در عین حفظ کیفیت 

انجام شده است.
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محمدكریمیدبیركلسندیکای
بیمهگرانشد

سید محمد کریمی رئیس کل اسبق بیمه مرکزی با کسب 19 
رای از 3۲ رای به مدت دو ســال به عنوان دبیرکل ســندیکای 
بیمه گران ایران انتخاب شد.  انتخابات دبیرکلی سندیکای بیمه 
گران ایران برگزار شــد و هرچند این انتخابات چند کاندیدای 
دیگر داشت، اما رقابت بین دو کاندیدا صورت گرفت. به طوری که 
از مجموع 3۲ رای کریمی 19 رای و مسعود حجاریان مدیرعامل 
انجمن حرفه ای صنعت بیمه 13 رای آوردند. گفته می شود این 
انتخاب بین دو گروه پیشکسوتان و جوانان صنعت بیمه بوده و 
کریمی منتخب مدیران جوان صنعت بیمه است. البته پس از 
اعلام نتایج مسعود حجاریان با ارسال پیامی از همه مدیران عامل 
که در این انتخابات مشارکت کردند قدردانی و ابراز امیدواری 
کرد ساختار جدید سندیکا سبب انسجام و نقش آفرینی هرچه 
بیشتر این نهاد مهم شود.سید محمد کریمی دبیرکل منتخب 
صنعت بیمه در ســندیکای بیمه گران، تجربه ریاست در بیمه 

مرکزی را دارد.
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دژپسند وزیر اقتصاد گفته است که با حضور 
مدیرعامل جدید هپکو بسیاری از مشکلات 

این کارخانه برطرف خواهد شد. 
به گزارش پایگاه خبری بااقتصاد، فرهاد 
دژپسند درباره آخرین اقدامات انجام شده از 
سوی کمیته رسیدگی به اعتراضات کارگران 
هپکو که در دولت تشــکیل شده است، اظهار 
کرد: یکی از مشــکلات هپکو نداشتن مدیر 
عامل بود که هفته گذشته مدیر عامل جدید 

آن تعیین شد و کار خود را آغاز کرده است.
وی با بیــان اینکه با حضور مدیر عامل، 
بسیاری از مشکلات این شرکت برطرف خواهد 
شــد، درباره تعیین تکلیف پرداخت حقوق 
معوقه کارگران شرکت هپکو خاطر نشان کرد: 
مدیرعامل جدید باید پیشنهادات خود را در 
این زمینه مطرح کند و ســپس پرداخت این 
حقوق بررسی می شود. اصل کار هپکو تعیین 

مدیر عامل بود که انجام شد.
وزیر امور اقتصادی و دارائی تاکید کرد: 

به طور کلی دولت موضوع شرکت هپکو را رها 
نمی کند.

در پی اعتراض تعدادی از کارگران هپکو 
به شرایط تولید در شرکت و حقوق عقب افتاده 
خــود طی هفته هــای اخیر در جلســه روز 
سیزدهم شهریور ماه سال جاری هیات وزیران 
وزیر امور اقتصاد و دارائی و تعداد دیگری از وزرا 
را موظف کرد تا در اسرع وقت مدیرعامل این 
کارخانــه را معرفی کنند. در نهایت ابوالفضل 
روغنی گلپایگانی به عنوان مدیرعامل جدید 

شرکت هپکو تعیین شد.
واحد تولیدی، صنعتی هپکوی اراک که 
پس از رکودی چند ســاله در خرداد ماه سال 
گذشته با تغییر کادر مدیریتی از سوی سازمان 
خصوصی سازی به رونق نسبی رسیده بود،از 
ابتدای امسال با کند شدن فرآیند تولید مواجه 
و با اوج گرفتن مشکلات از خردادماه، نارضایتی 
کارگران مجدد به بیــرون از محیط کارخانه 

کشیده شد. 

هپکو به عنوان یکی از برندهای مطرح 
صنعت ماشین آلات راهداری و راهسازی دنیا 
و ایران در سال 13۵1، با سرمایه گذاری بخش 
خصوصی در شهر صنعتی اراک در زمینی به 
وسعت 90 هکتار با هدف مونتاژ ماشین آلات 
راهســازی تاسیس شد و از ســال 13۵4 با 
همکاری شــرکت های اینترناش، پوکلین، 
ســاکایی، دایناپاک و لوکومو از کشــورهای 
آمریکا، فرانسه، ژاپن، سوئد و فنلاند به صورت 

رسمی شروع به فعالیت کرد.
در ســال 13۵۷ و با پیروزی انقلاب 
اسلامی ایران، شرکت هپکو تحت پوشش 
سازمان گســترش و نوسازی صنایع ایران 
)ایدرو( قرار گرفت و ازســال 1363 طرح 
توســعه هپکو مطرح شد که پس از 6 سال 
این طرح تحت لیسانس شرکت های لیبهر 
آلمان و ولوی ســوئد، تولید انواع لودر، بیل 
مکانیکی، بلدوزر و انواع غلتک وارد مراحل 

عملیاتی شد.

در سال 1369 سالن ساخت به وسعت 
60 هزار متر مــورد بهره برداری قرار گرفت و 
پیشرفته ترین ماشین آلات تولیدی در بخش 
هــای عملیات اولیه، جوشــکاری ســبک 
وسنگین، ماشین کاری سبک و سنگین و رنگ 
قطعات در فضای جدید، نصب و راه اندازی شد.
یکی از پیشرفته ترین سیستم های نرم 
افزاری مهندسی محصول، برنامه ریزی، تولید 
و خدمات پس از فروش ازشرکت لیبهر به هپکو 
منتقل و راه اندازی شــد و در ســال 13۷4 با 
هدف گذاری برای توســعه محصول، بازار و 
منابع انسانی گام طراحی و تولید محصولات 

گریدر، بیل و غلتک آغاز شد.
در مرحله اول این طرح و از اوایل دهه ۷0 
و به منظور استفاده بهینه از ظرفیت های بالقوه 
مهندســی و ظرفیت هــای خالی تجهیزات 
تولیدی، مشارکت در ســاخت و انجام پروژه 
های بزرگ کشور در زمینه نفت، گاز و انرژی 

در شرکت هپکو آغاز شد.

هپکوباحضورمدیرعاملجدید
وعدهوزیراقتصادمبنیبرحلمشکلات
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۶عاملمؤثر
بررشداقتصادی
درسال۹8

پیامارزیرئیسكلبانکمركزی
عبدالناصر همتــی، رئیس کل 
بانک مرکزی با اشاره به سه فشار 
تقاضا برای ارز ناشی از متقاضیان 
ارز عمره مستحبی، متقاضیان ارز 
سفر به عراق و واردات کالاهای 
اساســی و ضروری )16میلیارد 
یورو برای شش ماه( گفته است: 
با وجود تداوم فشار حداکثری، 
بازار ارز به روند باثبات خود ادامه 
می دهد. او در پست اینستاگرامی 

خود نوشته است »به رغم تداوم فشار حداکثری، بازار ارز به روند 
باثبات خود ادامه می دهد و شرایط تحت کنترل و رصد است.« اما 
در ادامه به سه عاملی که تقاضا برای ارز را تحت فشار قرار می دهد 
اشــاره کرده اســت. به  گفته او، »طی کم تر از شش ماه نخست 
سال جاری بیش از 16 میلیارد یورو برای کالاها و خدمات اساسی 
و ضروری کشور از طریق بانک مرکزی و سامانه نیما و سایر روش ها 
تعیین شــده اســت. این روند به حول و مدد الهی ادامه خواهد 
داشــت.« وی ادامه داده اســت: جدای از نیاز ارزی برای واردات 
کالاهای اساسی عاملی دیگر برای افزایش تقاضا در بازار ارز وجود 
دارد. طبق نوشته او، »بانک مرکزی تلاش خود را برای تأمین نیاز 
ارزی حج واجب انجام داد، اما با توجه به شــرایط پیچیده ارزی 
کشــور، اولویت بانک تأمین نیازهای اساسی و دارو است. لذا، در 
مقطع کنونی، تأمین ارز عمره مستحبی نمی تواند در اولویت کاری 
بانک باشد.« سومین عاملی هم که بازار ارز را می تواند تحت فشار 
قرار دهد مربوط به متقاضیان سفر زیارتی به عراق است. همتی در 
این مورد اظهار کرده است: »متأسفانه تلاش و مذاکره با مسئولان 
عراقی برای تأمین دینار برای زوار بزرگداشت حماسه عظیم اربعین 
به نتیجه نرسید. لذا با عنایت به تجربه تلخ سال گذشته در جریان 
توزیع ارز در داخل عراق، زائران عزیزی که نیاز به ارز دارند می توانند 
از هم اکنون از بانک ها و صرافی های مجاز نسبت به تهیه آن اقدام 
کنند.« همتی تصریح کرده است: با وجود تداوم فشار حداکثری 

تحریم ها، بازار ارز به روند با ثبات خود ادامه می دهد. 

خبـــر
مدیرعامل بانک ملی ایران بر لزوم نهادینه شدن موضوع سودآوری در همه 

واحدهای این بانک تاکیــد کرد. به گزارش روابط عمومی بانک ملی ایران، دکتر محمد رضا 
حسین زاده به همراه ناصر شاهباز، مسعود خاتونی و عباس شفیعی اعضای هیات مدیره و سعد 
اله عیسی زاده مدیر امور حوزه مدیریت و روابط عمومی که پس از برگزاری مجمع سالیانه در 
اداره کل حســابداری و بودجه بانک حضور یافته بود، ضمن تقدیر از تلاش کارکنان این اداره 
کل در تهیه صورت های مالی، برگزاری موفقیت آمیز مجمع امسال را مرهون تلاش های همه 
کارکنان بانک به ویژه کارکنان اداره کل حســابداری و بودجه دانست.وی با تاکید بر این که 
حرکت به سمت سودآوری باید رویه جاری همه واحدها باشد، ادامه داد: کنترل منابع و مصارف 
به صورت روزانه، باید توسط همه واحدها انجام شود تا در نهایت در عملکرد کل بانک اثر خود 

را نشان بدهد.
رئیس اداره کل حســابداری و بودجه بانک ملی ایران نیز در این دیدار ضمن ارائه گزارش از 
عملکرد این اداره کل، تاکید کرد : با اقدامات انجام شده، تحولات جدی در سیستم اطلاعات 

مالی بانک ملی ایران رخ خواهد داد.
مدیرعامل بانک ملی ایران همچنین با حضور در بخش های مختلف اداره کل حســابداری و 

بودجه، با کارکنان آن دیدار و از خدمات آنها تقدیر کرد.

تاکیدبرلزومنهادینهشدنموضوعسودآوریدرهمهواحدها

به گزارش روابط عمومی بانک قرض الحسنه مهر ایران، بر اساس این تفاهمنامه، 
بانک قرض الحسنه مهر ایران به هر یک از مددجویان معرفي شده از سوي کمیته امداد امام خمیني 
)ره( با هدف حمایت از مشاغل خانگي و طرح هاي خوداشتغالي و توسعه اي، تسهیلات قرض الحسنه 
پرداخت مي کند. بانک قرض الحسنه مهر ایران به منظور حمایت از توانمندسازی مددخواهان این 
نهاد تا کنون بالغ بر 190 هزار فقره تسهیلات قرض الحسنه به ارزش 11 هزار میلیارد ریال به معرفي 
شدگان تحت پوشش کمیته امداد پرداخت کرده است و این تفاهمنامه نیز موجب تقویت زمینه 
همکاري هاي مشترک میان این دو مجموعه خواهد شد. مرتضی اکبری در مراسم امضاء تفاهمنامه 
بانک قرض الحســنه مهر ایران با کمیته امداد در خصوص وام هاي تکلیفي از سوي بانک مرکزي 
براي اشتغالزایي افراد تحت پوشش این کمیته، اظهار داشت: ما هر ساله بر اساس بودجه، سهمیه اي 
از این وام هاي تکلیفي را در اختیار داریم که از سوي بانک مرکزي به ما تکلیف مي شود. وی افزود: 
برای امسال نیز سهمیه ۲00 میلیارد توماني براي بانک قرض الحسنه مهر ایران در نظر گرفته شده 
کــه پس از امضا این تفاهمنامه ما آمادگي پرداخت به اعضاء این کمیته را داریم. مدیرعامل بانک 
قرض الحسنه مهر ایران، با تاکید بر اینکه این بانک 100 درصد قرض الحسنه است و با محدودیت 
منابع نســبت به سایر بانک ها مواجه است، گفت: با تمام این شرایط خوشبختانه تاکنون هرگونه 

تکلیفي که به بانک سپرده شده به خوبي پرداخت و سپس پیگیري شده است.

پرداختبیشاز۱۹۰هزارفقرهوامقرضالحسنهبهمددجویان

دکتر اخلاقی عضو هیئت مدیره بانک سپه تصریح کرد: سیاست و 
خط مشی اصلی بانک سپه حفظ جایگاه، شأن و منزلت نیروی انسانی بانک های 
ادغام شونده اســت. وی افزود: تعدیل نیروی کارکنان بانک های ادغام شونده در 
دستور کار بانک سپه نیست و قراردادهای کارکنان بانک های ادغام شونده پایدار 
خواهد ماند و این بانک از ظرفیت نیروهای بانک های ادغامی در ســایر واحدهای 
بانک استفاده خواهد کرد. وی به تاریخچه تاسیس بانک قوامین اشاره کرد و گفت: 
این بانک در هشتم خرداد ماه 13۷۲ تحت عنوان صندوق قرض الحسنه ناجا فعالیت 
خود را آغاز کرد و در بیستم شهریور ماه سال 13۷9 به موسسه پس انداز و قرض 
الحسنه قوامین تغییر نام داد. وی ادامه داد: موسسه پس انداز و قرض الحسنه قوامین 
بر  اســاس مجوز بانک مرکزی ۲۷ بهمن ماه 1389 به بانک قوامین تغییر نام داد. 
وی ادامه داد: بانک قوامین در ۵ مرداد ماه ســال 1390 نزد سازمان بورس و اوراق 
بهادار ثبت و از دهم تیرماه 1391 در فهرســت بازار فرابورس ایران پذیرفته شده 
است. عضو هیئت مدیره بانک سپه گفت: در حال حاضر 94.6 درصد سهام بانک 
قوامین به شرکت خدمات آینده اندیش نگر که 100 درصدمالکیت آن متعلق به 

بانک سپه است منتقل شده است.

تعدیلنیرویانسانیبانکهایادغامیدردستورکارنیست

به گزارش روابط عمومی پست بانک ایران: وی بیست و هفتم شهریورماه به همراه مدیرشعب 
استان از شعبه شهرستان کامیاران و باجه بانکی روستای یمینان این شهرستان بازدید و ضمن بررسی عملکرد 
آنها، رهنمودهای لازم را نیز ارائه کرد.شیری بیست و هشتم شهریورماه با حضور در شهرستان سنندج از چندطرح 
تامین مالی شده توسط این بانک و باجه جدید پست بانک در شرکت گاز و شعبه جدید شهیدچمران سنندج 
بازدید بعمل آورد.وی از کارگاه قالی بافی حسینی در روستای ننله سنندج و شرکت شفای کردستان بزرگترین 
تولیدکننده داروهای گیاهی غرب کشــور نیز بازدید و از نزدیک با مسائل و مشکلات آنها آشنا شد.مدیرعامل 
پست بانک ایران در نشست با مدیرعامل کارخانه شفای کردستان ضمن ابراز خرسندی از تولیدات این کارخانه 
اعلام کرد: تامین مواد اولیه کارخانه از همین منطقه علاوه بر ایجاد بازارکار برای 1۵0 نفر موجب خرسندی ما 
شده و امیدواریم که این کار توسعه و ادامه یابد.همچنین جلسه شورای اداری پست بانک استان با حضور دکتر 
شیری، مدیر و معاون و کارشناسان و روسای دوایر ستادی و روسای شعب استان برگزار شد که درابتدای جلسه 
فاتح ملائی مدیرشعب استان، گزارش کاملی از وضعیت استان را ارائه و درادامه روسای شعب و کارکنان ستادی 
و اجرائی سئوالات و دیدگاه های خود را مطرح نمودند.  دکتر شیری نیز ضمن پاسخگوئی و ارائه راهکارهای لازم 
افزود: ارزیابی استان مطلوب است و به جهت رشد سپرده های پایدار و مدیریت صحیح شایستگی تقدیر را دارد 
و دربرنامه ریزی های آتی مشکلات استان مورد توجه و برنامه ریزی قرارمی گیرد. اما موضوع اساسی بانک منابع 

و وصول مطالبات است که توجه به این دو موضوع موجب موفقیت بانک می شود.

بازدیددکترشیریازمدیریتشعباستانکردستان
مدیرعامل بنیاد نیکوکاری یاس فاطمه النبی )س( اعلام کرد: این بنیاد با صرف هزینه 

ای حدود 100 میلیارد ریال تاکنون ۲0 مدرســه با عنوان »کیمیای دانش » را در ســه استان سیستان و 
بلوچستان، کرمان و هرمزگان احداث و تحویل آموزش و پرورش داده است.  به گزارش روابط عمومی گروه 
مالی گردشگری ، فائض فرخی با بیان اینکه یکی از اهداف این بنیاد، کمک به آموزش در مناطق محروم و 
روســتایی کشور اســت، افزود: از مجموع مدارس احداث شده توسط بنیاد یاس چهار باب در شهرستان 
جاسک، چهار باب در حاجی آباد استان هرمزگان و بقیه در استان کرمان بوده است.وی از راهبرد )استراتژی( 
هیات امنا گروه مالی گردشگری مبنی بر ساخت 100 مدرسه توسط این بنیاد در کشور خبر داد و افزود: 
تا پایان ســال جاری نیز پنج مدرسه جدید توسط بنیاد یاس تحویل آموزش و پرورش خواهد شد.فرخی 
ادامه داد: این بنیاد همچنین دو ســالن ورزشــی چندمنظوره به مساحت 900 مترمربع در استان های 
هرمزگان و کرمان احداث و یک زمین ورزشــی در استان هرمزگان تحویل داده است.وی گفت: در سال 
تحصیلی جدید یک سالن ورزشی به مساحت 8۵0 مترمربع با هزینه 11 میلیارد ریال در شهرستان ارزوئیه 
به صورت رسمی افتتاح خواهد شد. از دیگر برنامه های این بنیاد در سال تحصیلی جدید توزیع ۵00 بسته 
آموزشی شامل کیف و نوشت افزار است.مدیرعامل بنیاد نیکوکاری یاس دیگر فعالیت های انجام شده این 
بنیاد را در زمینه حضور در جشن گلریزان برای آزادی زندانیان، کمک به دیگر سازمان های خیریه، تامین 

جهیزیه برای دختران بی سرپرست و همچنین کمک به امور درمان مردم در مناطق محروم برشمرد.

ساختپنجمدرسهجدیدتاپایانامسال

بــه گزارش روابط عمومی بانک ملت، علی اکبر صابریان مدیر امور اداره کل 
دفتر مدیریت و روابط عمومی در آیین افتتاحیه ی دومین دوره از این مسابقات با بیان این که 
دکتر بیگدلی مدیرعامل بانک ملت همواره تاکید ویژه ای بر تعامل سازنده با رسانه ها داشته 
اند گفت: ارتباط با رسانه ها و اصحاب رسانه برای بانک ملت یک اولویت راهبردی است. صابریان 
کار رسانه را پرمشقت و با مسوولیت سنگین توصیف کرد و افزود: عموماً اجر کار خبرنگاران 
مغفول واقع می شود. وی در عین حال گفت: در بانک ملت تا کنون چند آیین تجلیل از اصحاب 
رســانه برگزار کرده ایم و بانک ملت برای نخســتین بار در نظام بانکی کشور، مصادف با روز 
خبرنگار، کلیپی در ارتباط با سختی ها و مخاطرات کار اصحاب رسانه تولید و منتشر کرد تا 
نقــش این افراد در جامعه را در حد تــوان یادآوری نماید. مدیر امور اداره کل دفتر مدیریت و 
روابط عمومی بانک ملت همچنین یاد و خاطره شهدای رسانه را نیز گرامی داشت و در پایان 
مراســم با اهدای لوح و هدایایی به پدر شهید علیرضا افشار و خانواده های مرحومان حجت 
الاســلامی، جوادی و نفر که در این مراسم حضور داشتند ادای احترام کرد. صابریان هدف از 
حمایت بانک ملت از این جام را نیز کمک به برنامه ای برای فراغت اصحاب رسانه از فشارهای 
کاری و ایجاد فرصتی برای گردهم آیی آنان ذکر کرد و ورزش را موجب سلامت تن و آرامش 

و تمرکز فکر و روان دانست.

آغازدومیندورهمسابقاتفوتسالجامولایتباحمایتبانک

مجمع عمومی عادی فوق العاده بانک قوامین، وابســته به بانک سپه با 
حضور 94.6 درصد سهامداران برای تعیین اعضای هیئت مدیره این بانک برگزار شد.در 
این مجمع که با حضور دکتر اخلاقی عضو هیئت مدیره بانک ســپه ونماینده سهامدار 
عمده بانک قوامین، دکتر سید مهدی حسینی، دیگر عضو هیئت مدیره بانک سپه، دکتر 
سعید ابراهیم پور، دکتر مسلم میرزایی و خسروی نماینده سازمان بورس و اوراق بهادار 
برگزار شد اعضای جدید هیئت مدیره در حضور سهامداران انتخاب شدند.بر اساس نتایج 
رأی گیری از سهامداران، مصطفی پرتوافکنان، دکترجمال بحری ثالث، دکترحمیدرضا 
نجف پور کردی، دکتر علی ابدالی و جعفر اســدی به عنوان اعضای جدید هیئت مدیره 
بانک قوامین انتخاب شدند.دکتر اخلاقی عضو هیئت مدیره بانک سپه گفت: اصلاح نظام 
بانکی با اجرای طرح ادغام ۵ بانک و موسسه اعتباری وابسته به نیروهای مسلح در بانک 
سپه به منظور انسجام بخشی در بازار پول، افزایش بهره وری در بانک های ادغامی و ایجاد 
ظرفیت خدمات رسانی مطلوب به مشتریان آغاز شد.دکتر هادی اخلاقی فیض آثار یادآور 
شــد: طرح ادغام بانک های وابسته به نیروهای مسلح در بانک سپه پس از طی مراحل 
مربوطه در ششم تیرماه سال 139۷ طی فرآیند کارشناسی و قانونی از سوی معاون اول 

محترم ریاست جمهوری ابلاغ شد.

مالکیت۹۴.۶درصدسهامبانکقوامینبهبانکسپهمنتقلشد

دکتر محمدعلی سهمانی مدیر عامل بانک رفاه کارگران به اختصاص بخش 
قابل توجهی از تسهیلات و خدمات بانک رفاه به سازمان تامین اجتماعی و حوزه های درمانی 
و اقتصادی زیرمجموعه آن اشاره کرد و افزود: ما در راستای حمایت از تشکل ها و کانون های 
بازنشستگی آنها را به شعب بانک رفاه در سطح استان ها معرفی می کنیم . دکتر سهمانی 
اضافه کرد: ما طی سال های 9۷ و 98 تسهیلاتی خوبی به این کانون ها اختصاص داده ایم 
و اخیراً مبالغ چندین برابر افزایش یافته اســت. در ســال 98 بصورت فصلی تسهیلات را 
تخصیص داده ایم و سهم مربوط به فصل تابستان در هفته های گذشته انجام شده است و 
کانون ها از روند پرداخت ها اظهار رضایت داشته اند. امیدواریم درآینده بهتر و بیشتر بتوانیم 
به این قشر خدوم و زحمتکش خدمت رسانی کنیم. مدیرعامل بانک رفاه به نگاه متفاوت 
این بانک به موضوع سهم درآمد از تسهیلات و رعایت کامل ضوابط و مقررات ابلاغی شورای 
پولی و اعتبار بانک مرکزی اشاره کرد و گفت: جهت گیری مدیران بانک رفاه همواره بر این 
بوده که منابع درآمدی را به ســمت کارمزدها سوق دهند. به این معنا که در قبال ارزش 
افزوده ای که بانک برای مشــتریان ایجاد می کند، سهمی به عنوان کارمزد و حق الزحمه 
بانک برداشت نماییم. بنابراین، رویکرد اصلی بانک رفاه در زمینه درآمدزایی، دریافت کارمزد 

در ازای خدمت رسانی با کیفیت به مشتریان است.

بانکرفاهکارگرانیکیازبانکهایسودهکشوراست

دکترحسین مهری مدیرعامل بانک صنعت و معدن در نشست با صنعتگران 
و تولیدکنندگان شهرستانهای قوچان و فاروج با تاکید بر تامین سرمایه در گردش واحدهای 
تولیدی اضافه کرد که منابع بانک در شــرایط حاضر محدود هستند و باید در جایی سرمایه 
گذاری شــود که علاوه بر ایجاد ارزش افزوده بتواند منجر به اشتغال و توسعه پایدار در استان 
شود. به گزارش پایگاه اطلاع رسانی بانک صنعت و معدن ، دکتر حسین مهری رئیس هیات 
مدیره و مدیرعامل بانک صنعت و معدن که روز چهارشنبه ۲0 شهریور ماه به شهرستانهای 
قوچان و فاروج ســفر کرده بود در جمع سرمایه گذاران و تولید کنندگان واحدهای تولیدی و 
صنعتی با اظهار امیدواری نسبت به حل مشکلات بخش تولید این شهرستانها، اظهار داشت: 
بخش های عمده تفاهم نامه ای که در سفر تیرماه ریاست جمهوری به خراسان شمالی در حوزه 
سرمایه گذاری امضا شد، عملیاتی شده و امید است شاهد تحقق آن در شهرستان فاروج باشیم.
دکتر مهری ضمن اعلام آمادگی برای ارائه تسهیلات در بخش محصول زعفران و صنایع تبدیلی 
آن در شهرستان فاروج گفت: در بخش دامپروری و صنایع تبدیلی نیز در صورتی که متقاضی 
دارای طرح توجیهی باشد، این بانک آمادگی پرداخت تسهیلات را داراست و در همین زمینه 
مبلغ ۵00 میلیارد ریال برای کمک به طرح های توسعه ای واحدهای صنعتی، تولیدی و تامین 

سرمایه در گردش این واحدها در شهرستان فاروج اختصاص یافته است.

تامینسرمایهدرگردشواحدهایتولیدیازاولویتهایبانکاست

عضویت بیمه تعاون در اتحادیه بین المللی تعاون )ICA(، گام مهمی در 
 ، ICA جهت گســترش روابط در سطح بین المللی و همکاری های بیمه ای با سایر اعضا
انتقال وتبادل تجربیات ودست آوردهای بیمه ای و تعریف پروژه های مشترک با دیگر اعضا 
بیمه ای این اتحادیه در سطح بین الملل می باشد. اتحادیه بین المللی تعاون یکی از نهادهای 
رسمی سازمان ملل متحد بوده که در در 18 آگوست سال 189۵ )1۲۷4 شمسی( در کنگره 
بین المللی تعاون در لندن تاسیس شد و دفتر مرکزی آن در شهر »ژنو« می باشد. پنج دفتر 
منطقه ای، آســیا اقیانوسیه، آفریقا، آمریکا، استرالیا و اروپا، حلقه های ارتباط دهنده دفتر 
مرکزی در پنج قاره جهان محسوب می شوند که عمده وظایف آنان اطلاع رسانی، تحقیق و 
بررســی مشکلات، پیشنهادها و انعکاس ره آوردهای نهضت تعاون دنیا است. و اعضای آن 
عموماً از کشورهای توسعه یافته و در حال توسعه و در بخش های کشاورزی، بانکداری، انرژی، 
صنعت، بیمه، ماهیگیری، تعاونی های مسکن، گردشگری و مصرف می باشند. این اتحادیه 
تلاش خود را در عرصه بین المللی معطوف ارتقاء سهم و جایگاه تعاونیها در چرخه اقتصادی 
کشورها ، نحوه تعامل با دولتها و توسعه تعاون بین تعاونگران و کمک به تحقق اصول هفتگانه 
تعاون می نماید و با سازمانهای بین المللی نظیر سازمانهای بین المللی کار )ILO(، شورای 

توسعه و تجارت )UNCTAD(، نیز همکاری دارد. 

شرکتبیمهتعاونعضواتحادیهبینالمللیتعاون)ICA( شد
همکاران مدیریــت حقوقی و امور قراردادهای شــرکت بیمه کوثر با 

بهره مندی از وکلای دادگستری، مصوبه »عوارض صدور قراردادهای بیمه ای« شورای 
شهر شیراز در هیات عمومی دیوان عدالت اداری را ابطال کردند. به گزارش روابط عمومی 
و اعلام مدیرحقوقی و امور قراردادها بیمه کوثر، در چند سال اخیر همه شرکت های بیمه 
با مطالبه غیرقانونی عوارض در برخی شهرداری ها از جمله شهرداری های قزوین، شیراز 
و مشــهد مواجه شده اند. سعداله فغان نژاد با بیان اینکه شهرداری های یادشده، مطالبه 
عوارض صدور قراردادهای بیمه ای را به مصوبه های قدیمی شورای شهر مستند می کنند، 
افزود: شهرداری ها با این ادعا که سازمان آتش نشانی هر شهر در کاهش خسارت حوادث 
آتش سوزی تاثیر دارد و فعالیت این سازمان موجب می شود تا شرکت های بیمه خسارت 
کمتری بپردازند و به طور غیرمستقیم منتفع شوند، بنابراین شرکت های بیمه نیز باید در 
قبال  صدور هر قرارداد بیمه ای به شهرداری عوارض بپردازند.سعداله فغان نژاد تاکید کرد: 
مصوبه هایی از این قبیل در شــورای های اسلامی هر شــهر مربوط به »قانون تجمیع 
عوارض« مصوب 1381 اســت که برای هر یک از رشــته های بیمه ای، عوارض صدور 
بیمه نامــه تعیین کرده در حالی که این قانــون تا زمان تصویب »قانون مالیات بر ارزش 

افزوده« مصوب 138۷ معتبر بوده است.

ابطالمصوبهدریافتعوارضازقراردادهایبیمهای
شرکت خدمات ارزي و صرافي بانک اقتصادنوین با ارائه خدمات 

متنوع ارزي آماده پاسخگویي به نیازهاي مشتریان و متقاضیان است. به گزارش 
روابط عمومي این بانک، شرکت خدمات ارزي و صرافي اقتصادنوین براي تامین 
خدمات ارزي و رفع نیازهاي مالي مشتریان تلاشي گسترده داشته است که از 
آن جمله مي توان به خدمات قابل  ارائه زیر اشاره کرد: - کارگزاري و آزادسازي 
ارزهاي تخصیصي بانک مرکزي جمهوري اسلامي ایران در بانک هاي گوناگون 
از جمله کونلون )Kunlun( چین، اي.آي.اچ )E.I.H( آلمان، بانک ملي ایران 
در امارات، میربیزنس )Mir business( روسیه و ارسال به حساب ذي نفعان 
در کشــورهاي مختلف جهان  - خرید انواع ارزهــاي معتبر جهاني به صورت 
اسکناس یا موجود در حساب هاي خارج از کشور - فروش ارزهاي معتبر جهاني 
به صورت اسکناس یا ارسال به خارج از کشور براي مصارف ارزي خدماتي مطابق 
ضوابط و مقررات ابلاغي بانک مرکزي جمهوري اسلامي ایران - تبدیل و تهاتر 
موجودي صاحبان انواع ارز در حســاب هاي خارج از کشور با انواع ارزهاي مورد 
درخواست - نگهداري و مدیریت )تبدیل، جابه جایي و ارسال( وجوه ارزي حاصل 

از صادرات شرکت هاي صادراتي کشور.

ارائهخدماتمتنوعارزيدرشرکتخدماتارزيوصرافياقتصادنوین

بهروز خدارحمی درباره روند مثبت شاخص و همچنین دلایل عرضه و رشد ارزش سهام 
»وبصــادر« در مــاه های اخیر به پایگاه خبری بورس ۲4 گفت:  اولویت ما نقد شــوندگی »وبصادر« بود تا 
سهامداران نگران نقدشوندگی سهم نباشند و اقداماتی که در راستای نقدشوندگی سهم عملیاتی کردیم، 
منجر شد تا خیال سهامداران از نقد شوندگی تا حدی زیادی راحت شود. در عین حال برخی عرضه ها که 
بنا به دلایل قانونی انجام شــد، منجر به تغییر روند سهام و فاصله گرفتن از ارزش ذاتی آن شد.خدارحمی 
گفت: با توجه به پتانســیل های موجود در سهام بانک صادرات ایران و اقدامات و رایزنی هایی که در دست 
اجرا داریم سهامداران خیالشان از بابت عرضه ها راحت خواهد شد و سهم در مسیر حرکت درست خود قرار 
می گیرد. از سهام حمایت خواهیم کرد تا زمانی که قیمت سهم در مسیر درست خود قرار گیرد. در روزهای 
مثبت ورود نمی کنیم اما در روزهای منفی روند سهم را حمایت می کنیم چرا که روند افزایش قیمت سهام 
بانک صادرات در مقاطعی متناسب با شاخص کل افزایش نیافته و باید به جایگاه واقعی اش برسد. پس از آن 
که سهام ما جایگاه واقعی خود را یافت، در این مرحله عرضه و تقاضاست که روند قیمتی سهم را تعیین خواهد 
کرد و همچنین عملکرد مجموعه و گزارشات منتشر شده تعیین کننده خواهد بود.وی درباره عبور شاخص 
از ارتفاع 300 هزار واحد هم گفت: صرف نظر از اخبار سیاسی و بین المللی در روزهای اخیر، مدت هاست 
که کلیه بازارهایی که پتانسیل رشد داشتند به حد اشباع و حتی بالاتر رسیدند و بازار هایی مثل ارز هم برای 

سرمایه گذاری با محدودیت هایی روبرو است و جذابیت لازم را برای سرمایه گذاری ندارند.

روندحمایتاز»وبصادر«راتارسیدنبهجایگاهواقعیادامهمیدهیم

مدیرعامل بانک کارآفرین با صدور حکمی فاطمه فروزان را به عنوان مشــاور 
رسانه ای خود و مدیر روابط عمومی و تبلیغات این بانک منصوب کرد. فاطمه فروزان تا پیش از این، 
سالها مدیر روابط عمومی بانک اقتصادنوین بود. فروزان از جمله مدیران با سابقه و متخصص در 
صنعت بانکداری است که از سابقه فعالیت مطبوعاتی مدیرعامل بانک کارآفرین با صدور حکمی 
فاطمه فروزان را به عنوان مشاور رسانه ای خود و مدیر روابط عمومی و تبلیغات این بانک منصوب 
کرد. فاطمه فروزان تا پیش از این، سالها مدیر روابط عمومی بانک اقتصادنوین بود. فروزان از جمله 
مدیران با سابقه و متخصص در صنعت بانکداری است که از سابقه فعالیت مطبوعاتی هم در کارنامه 
 ،)DBA( شغلی خود دارد. دکتر فروزان که دارای مدرک دکترای مدیریت حرفه ای کسب وکار
فارغ التحصیل کارشناسی ارشد رشته علوم ارتباطات گرایش روزنامه نگاری و کارشناسی علوم 
اقتصادی است، سالهاست که نماینده بانک های خصوصی در شورای اطلاع رسانی نظام بانکی کشور 
نیز است. فروزان در سال های فعالیت خود در نظام بانکی، اقدامات مؤثر و ماندگاری از خود بر جای 
گذاشته که از وی به عنوان یکی از قدیمی ترین مدیران روابط عمومی نظام بانکی کشور یاد می شود. 
وی از جمله مدیرانی است که موضوع ایفای مسئولیت های اجتماعی را در حوزه روابط عمومی مورد 
توجه خاص قرار داده و اقدامات مؤثر و تأثیرگذاری در این حوزه انجام داده است. فروزان در طی دوره 

کاری خود ارتباط سازنده ای بین بانک، رسانه ها، جامعه فرهنگی و هنری کشور برقرار کرد.

انتصابمشاورمدیرعاملومدیرروابطعمومی

 ابوالقاسم رحیمی انارکی مدیرعامل بانک مسکن گفت: در حوزه عملکرد 
تسهیلات اعطایی صندوق پس انداز مسکن یکم، تا پایان سال 96 معادل 44 هزار واحد 
مشمول دریافت این تسهیلات به مبلغ 33 هزار میلیارد ریال شدند که این میزان فقط 
در ســال گذشــته از نظر تعداد واحد مسکونی مشــمول، 60 هزار واحد و از نظر ارزش 
تسهیلات به 4۷ هزار و ۵03 میلیارد ریال افزایش یافت و در مجموع به 104 هزار واحد 
با ارزش تســهیلاتی بیش از 80 هزار میلیارد ریال در پایان ســال 9۷ بالغ شده است.بر 
اساس این گزارش، مجمع عمومی عادی و فوق العاده سالانه بانک مسکن روز شنبه ۲3 
شهریورماه به ریاست فرهاد دژپسند وزیر امور اقتصادی و دارایی و با حضور سایر اعضای 
مجمع بانک برگزار شد.ابوالقاسم رحیمی انارکی با ارایه گزارشی از عملکرد بانک مسکن 
در سال گذشته گفت: در حوزه تجهیز منابع بانک 10 درصد رشد داشتیم. همچنین در 
بخش ترکیب سپرده های بانک به تفکیک مالکیتی و وکالتی در هر دو بخش با 10 درصد 
افزایش مواجه بودیم.رحیمی انارکی با تشــریح عملکرد صندوق پس انداز مسکن یکم 
)تسهیلات با سپرده مختص خانه اولی ها( گفت: در سال 9۷ به کل سپرده گذاران این 
صندوق 183 هزار سپرده  گذار جدید اضافه شد و در پایان سال گذشته مجموع سپرده 

گذاران این صندوق به ۵۷۵ هزار و 346 نفر رسید.

تداوماستقبالخانهاولیهاازورودبهصندوقپساندازمسکنیکم

اعضایجدیدهیئتمدیرهبانکمهراقتصادانتخابشدند
مجمــععمومیعادیفــوقالعادهبانکمهراقتصادوابســتهبهبانکســپهباحضور
۵۵/۷۹درصدســهامدارانبرایتعییناعضایهیئتمدیرهاینبانکبرگزارشــد.به

گزارشروابطعمومیبانکمهراقتصاد،دراینمجمعکهباحضورمصطفیپرتوافکنان،عضوهیئتمدیره
بانکسپهونمایندهسهامدارعمدهبانکمهراقتصادبهعنوانرئیسمجمع،دکترسیدمهدیحسینیعضو
دیگرهیئتمدیرهبانکسپهبهعنوانناظراول،حسینینمایندهسهامدارانبهعنوانناظردوموخسروی
نمایندهســازمانبورسواوراقبهاداربرگزارشد،اعضایجدیدهیئتمدیرهبارایسهامدارانانتخاب
شدند.براساسنتایجرایگیریازسهامدارانحامدهیئتداودیان،یوسفمرتضاییآبیز،مهدیابراهیمی،
غلامحسنتقینتاجملکشاهومجیدرحیمیبهعنواناعضایجدیدهیئتمدیرهبانکمهراقتصادانتخاب

شدند.

پرداختبیشاز۱۲میلیاردریالخسارتدریکپروندهبیمهاتومبیلتوسطبیمهسرمد
بیمهســرمد،مبلغبیشاز۱۲میلیاردریالخسارتبابتسهفقرهدیهمردمسلماندرماهحرامو
دیهسهنفرمصدومرادریکحادثهرانندگیپرداختکرد.بهگزارشروابطعمومیبیمهسرمد،
درمراسمپرداختچکخسارتاینحادثهکهدرشعبهشرقتهراناینشرکتبرگزارشد،خانواده

متوفیانومصدوماننسبتبهدریافتمبلغخسارتاقدامنمودند.اینگزارشمیافزاید،خودرویموردبیمهدر
محورسراب-تبریزبهعلتتجاوزبهچپباخودرویدیگریبرخوردکردهبودکهمتاسفانهدراینحادثه،سهنفراز
سرنشینانخودروهایمذکورفوتکردهوسهنفردیگرمصدومشدند.براساسرایصادرهازسویدادگاه،راننده
مقصرکهخودرویویتحتپوششبیمهسرمدقرارداشت،بهپرداختسهفقرهدیهمردمسلماندرماهحرامو
دیهسهنفرمصدومدرمجموعبهمبلغبیشاز۱۲میلیاردریالمحکومشدکهاینمبلغتوسطامیرسعیدتقییونسی

مدیرشعبهشرقتهرانبهخانوادهبیمهگذارانپرداختگردید.

نشست هم اندیشی مدیران ستادی و مدیران استانهای بیمه رازی برگزار شد
بهگزارشروابطعمومی؛نشستهماندیشیمدیرانستادواستانهاباحضورمهندسبختیاریمدیرعاملبیمهرازی
بهصورتویدئوکنفرانسبرگزارگردید.درایننشســتسرپرستمدیریتراهبریشبکهفروشبیمهرازیدر
خصوصایجادشبکهحرفهایفروشودرجهبندینمایندگانبراساسعملکردشانوبرنامههایارتقاءنمایندگان

صحبتنمودونیزمدیرتوسعهراهبریبازار،تدوینبرنامهبازاریابیرایکیازاولویتهایشرکتهایبیمهعنوانکردووضعیتسوددهیرشته
هایمختلفدربازارفعلیرابررسینمود.درادامهمهندسبختیاریمدیرعاملبیمهرازیبهتبیینوضعیتشرکتپرداخت؛ایشانترکیب
پرتفویکنونیرامتوازنومطلوبعنوانکردوخواستارافزایشکمیتپرتفویباکیفیتفعلیشد.ویهمچنینرشدسودسرمایهگذاری
درشــرکترانقطهمثبتدیگرعملکردبیمهرازیدانستوجهتکمکبهبخشسرمایهگذاری،شعبرابهفروشهاینقدیتشویق
نمود.اوهمچنینافزود:”خوشبختانهفرایندابتداییافزایشسرمایهشرکتآغازشدهاستوبهزودیشاهدافزایشسرمایهشرکتبیمه

رازیخواهیمبود.”درپایاناینجلسهتعدادیازمدیراناستانهابهصورتویدئوکنفرانسمطالبونقطهنظراتخودرابیانکردند.

دادگاهرسیدگیبهاتهاماتدیواندریو
8متهمبهكلاهبرداریبرگزارشد

متهمانیكهباپولبانک
ملتكشتیخریدند

اولین جلسه دادگاه رسیدگی به اتهامات علی دیواندری و 
8 متهم دیگر دایر بر اخلال در نظام اقتصادی کشــور از طریق 
تشکیل و سردستگی شــبکه کلاهبرداری و خیانت در امانت 
نسبت به وجوه بانک های ملت و پارسیان در شعبه اول دادگاه 
ویژه رســیدگی به جرایم اخلالگران و مفســدان اقتصادی به 

ریاست قاضی موحد برگزار شد.
متهمان این پرونده علی دیواندری )مدیر عامل اســبق 
بانک های ملت و پارســیان(، مجید سعادتی، بهروز مختاری، 
رحمت الله باختری، مهدی فلاحتیان، حســین ابوالحسنی، 
اسماعیل احدی، خانم سمانه حضرتی آ شتیانی و وحید نمازی 
هســتند که از این جمع 9 نفره، سه نفر از متهمان به نام های 
مجید ســعادتی، رحمت الله باختری و خانم ســمانه حضرتی 

آشتیانی متواری هستند.
به گزارش خبرگزاری میزان، قهرمانی نماینده دادستان 
در بیان محور های اصلی فساد در این پرونده گفت: فساد رخ داده 
در موضــوع خرید و فروش کشــتی و در واگذاری نفت خام به 
رحمت الله باختری، تحصیل مال نامشروع با موضوع سفر های 
محرمانــه و قاچاق ارز به ترکیه از این موارد به شــمار می رود. 
قهرمانی ادامه داد: در بانک ملت در زمان تحریم، شرکت داریس 
کیش تأسیس می شود و اقدام به فعالیت تراستی برای فروش 
کالا های صادراتی می کند و با تشــکیل شبکه فساد برخلاف 
قوانین بانکی وجوه کلان از این بانک تحصیل کرده اند. فساد اول 
موضوع خرید و فروش کشتی است که متهمین با نقش فعال 
مجید سعادتی و بهروز مختاری با هدایت علی دیواندری در سال 
9۲ مبادرت به خرید دو کشتی با مبلغ 40.۲ میلیون دلار با وجوه 
بانک ملت می کنند. در انعقاد این قرارداد متهمین با مدیریت 
دیواندری و در موضوع خرید دو کشتی صددرصد وجوه را از بانک 
ملت استفاده کردند و به نام خویش خریده اند نه به نام شرکت 
بانــک ملت که علت این موضوع را بیان نکردند. آقای مختاری 
بدون آورده نقدی مالک ۵0 درصد کشتی شد بدون آنکه از وی 
بابت انتقال کشتی ها تضمین های مورد نیاز گرفته شده باشد 
لذا موضوع همچنان ادامه یافت و با فریبکاری متهمان، مختاری 
شریک خرید کشتی شد در حالی که وثیقه ای هم نگذاشته بود. 
بعد از مدتی ســهم بانک ملت از کشــتی نیز به آقای مختاری 
اختصاص یافت و بر این اساس آقای مختاری مالک صددرصدی 
دو کشــتی می شود این در حالی اســت که مالکیت کشتی با 
معاملات پشت پرده آقایان مختاری و سعادتی صورت گرفته 
است. بر اساس برآورد های صورت گرفته قیمت دو کشتی 44 
میلیون دلار بوده که سهم ۵0 درصدی بانک بیش از ۲۲ میلیون 

دلار ارزش داشته است.
نماینده دادستان اتهام دیگر متهمان را قاچاق حرفه ای ارز 
به ترکیه عنوان کرد و گفت: دیواندری به همراه آقای سعادتی 
اقــدام به قاچاق حرفه ای ارز به ترکیه داشــتند و اقرار آنها نیز 
موجود است و با توجه به مستندات به دست آمده هیچ وجوهی 

در این خصوص به بانک تعلق نگرفته است.
متهم مهدی فلاحتیان که در جلسه دیروز فرصت دفاع از 
خود را پیدا کرد، آهن فروش و صاحب 8 کارخانه اســت. از این 
بین، مدیرعامل یکی از کاخانجات بوده و در ۷ مورد بعدی عضو 
هیأت مدیره است. ۷ برادر دارد که هر کدام از آنان سهمی از این 
کارخانجات را دارند. فلاحتیان 189 میلیارد تومان به بانک ملت 
بدهی دارد. او مدعی است آنچه که انجام داده، به دستور بانک 
بود و گفت: سعی کردم که به آنها خدمت کنم من 3 هزار پرسنل 

مستقل دارم و برای 10 هزار نفر زیرساخت ایجاد کرده ام.
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فوتبالچهمیخواهید؟
به گزارش اعتبار به نقل از روزنامه جوان، یادداشت فریدون حسن، فدراسیون 
فوتبال و سازمان لیگ چند قربانی دیگر لازم دارند تا به همه بفهمانند برای اداره 
فوتبال ناکارآمد، مسئولیت ناپذیر هستند؟ پرمدعا هایی که از رأی و محکومیت 
کمیته اخلاق فرار کردند و به خرابکاری های خود در فوتبال ادامه دادند، چند 
جنازه دیگر می خواهند تا برای همیشه بروند؟ باور کنید که با مدیریت درست 
می شــود جلوی این حوادث را گرفت. تجهیز درست یک ورزشگاه اینقدر کار 
سختی است که فدراسیون مهدی تاج و سازمان لیگ پرادعایش با سعید فتاحی 
نمی توانند از پس آن برآیند؟ اگر چنین است چرا کناره گیری نمی کنند؟آقای 
تاج، جناب فتاحی شما مسئول داغدار شدن خانواده عماد شش ساله هستید و 
باید درباره قتل این کودک بی گناه و معصوم پاسخگو باشید که این اتفاق در هر 
جای دیگر از این کره خاکی می افتاد، بطور حتم اولین کسی که از سمت خود 
کناره گیری می کرد شخص رئیس فدراسیون فوتبال بود، اما چه سود که اینجا 
ناکارآمدان عرصه ورزش روز به روز پرمدعاتر به کارشان ادامه می دهند، بدون 
اینکه مجبور باشــند به کسی یا جایی بابت اهمال ها و کم کاری هایشان پاسخ 
دهند. البته در این خصوص باید از وزیر ورزش هم جواب خواست و از او پرسید؛ 
چگونه برابر این همه ســوءمدیریت سکوت می کند. او باید از شرکت توسعه و 
تجهیز پاسخ بخواهد، اما روی صحبتمان با فوتبالی هاست.هنوز از یاد نبرده ایم 
اتفاقات تلخ دیدار پرسپولیس و سپاهان در ورزشگاه آزادی را. آن بازی هم یک 
کشته داد، کشته ای که آقایان مسئول گفتند زیاد مصرف کرده بود، اما بعد ها 
مشخص شد که مرحوم سیگار هم نمی کشید. هنوز از یاد نبرده ایم اتفاقات بازی 
همین دو تیم در اصفهان را و باز یادمان هست افتضاحی را که جناب فتاحی در 
جریان بازی فینال جام حذفی به بــار آورد.همه این ها به کنار، همه را تحمل 
کردیم، حتی وقتی از سوی کمیته اخلاق محکوم به اخراج شدید و با شلوغ کاری 
زیر بار نرفتید باز هم کوتاه آمدیم، اما مگر قرار نشد بمانید و امکانات و تجهیزات 
فراهم کنید؟ مگر قرار نبود که حوادث تلخ هفته های پایانی لیگ گذشته تکرار 
نشود، پس چه شد؟آقای تاج، آقای فتاحی برای یک بار بیایید و بگویید در مدت 
زمانی که شعار تجهیز ورزشــگاه ها را می دادید و مرتب در شهر های مختلف 
متکبرانه عکس می انداختید و شروع لیگ را به همین بهانه عقب انداختید، دقیقاً 
چه می کردید؟ اما حالا دیگر باید پاسخگو باشید و حتی باید جواب کم کاری های 
قبلی را هم پس بدهید. مگر می شود ظرف مدت چند ماه این همه معضل داشت 

و این همه تلفات، کشته و مجروح روی دست فوتبال گذاشت. 

خبـــر

مجمع عمومی عادی به طــور فوق العاده 
صاحبان سهام موسســه اعتباری کوثر 
)سهامی عام( وابسته به بانک سپه با حضور 
84 درصد سهامداران برای تعیین هیئت 

مدیره این موسسه برگزار شد.
به گزارش اعتبــار به نقل از روابط عمومی 
موسسه اعتباری کوثر، در این مجمع که با 
حضور دکتر هادی اخلاقی فیض آثار عضو 
هیئت مدیره بانک سپه و نماینده سهامدار 
عمده موسسه اعتباری کوثر به عنوان رئیس 
مجمع ، دکتر ســید مهدی حسینی دیگر 
عضو هیئت مدیره بانک سپه به عنوان ناظر 
، محمود مقنیان به عنوان ناظر دوم ، محمد 
رضا عالی پور دبیر مجمــع و منا قدرتی 
نماینده سازمان بورس و اوراق بهادار برگزار 
شــد ، اعضای جدید هیئت مدیره با رای 

سهامداران انتخاب شدند.
بر اســاس نتایج رای گیری از سهامداران 
دکتر عیسی کاظم نژاد ، غلامحسین صباغی 
، امیر هوشنگ جنگی ، محمد رضا جهانی و 
احمد ریخته گــر نظامی به عنوان اعضای 
جدید هیئت مدیره موسسه اعتباری کوثر 

انتخاب شدند.
دکتر اخلاقی: مالکیت ۷3 درصد ســهام 

موسسه کوثر به بانک سپه منتقل شد
دکتر اخلاقی عضو هیئت مدیره بانک سپه 
در ابتدای این مراســم گفت: اصلاح نظام 
بانکی با اجرای طرح ادغام 5 بانک و موسسه 
اعتباری وابسته به نیروهای مسلح در بانک 

سپه به منظور انسجام بخشی در بازار پول، 
افزایش بهره وری در بانک های ادغامی و 
ایجاد ظرفیت خدمات رســانی مطلوب به 

مشتریان آغاز شد.
وی یادآور شــد: طرح ادغــام بانک های 
وابسته به نیروهای مسلح در بانک سپه پس 
از موافقت مقام معظم رهبری در ششــم 
تیرماه سال 139۷ طی فرآیند کارشناسی و 
قانونی از سوی معاون اول محترم ریاست 

جمهوری ابلاغ شد.
نماینده سهامدار عمده موسسه اعتباری 
کوثر اظهارداشت: با استناد به مفاد بند 4 
منشور ابلاغیه طرح ادغام بانک های وابسته 
به نیروهای مســلح در بانک سپه و انجام 
تشــریفات قانونی انتقال سهام اشخاص 
وابسته به نیروهای مسلح به شرکت آینده 
اندیش نگر با مالکیت 100 درصدی بانک سپه 

انجام شده است.
عضو هیئت مدیره بانک سپه گفت: بر اساس 
مفاد بند 8 منشور ابلاغی طرح ادغام ، بانک 
سپه می تواند پس از انتقال سهام واحدهای 
ادغام شونده مجمع عمومی عادی به طور 
فوق العاده برگزار کند و با توجه به اتمام دوره 
مسئولیت هیئت مدیره موسسه اعتباری 
کوثر مجمع عمومی عادی  فوق العاده برای 
تعیین اعضای هیات مدیره این موسســه 

برگزار شد.
وی یادآور شــد: ارزش گذاری دارایی ها و 
بدهی های واحدهای بانــک های ادغام 
شونده از جمله موسســه اعتباری کوثر 

توسط کارشناس رسمی دادگستری در حال 
انجام است.

 دکتر اخلاقی ابــراز امیدواری کرد پس از 
انجام فرآیند ارزش گذاری دارایی ها و بدهی 
های بانک های ادغام شونده و تمام شدن 
فرآیند ادغام مالی آنها با بانک ادغام پذیر، 
بانک ســپه به صورت یکپارچه خدمات 
مطلوب و شایسته به مشتریان عرضه کند.

عضو هیئت مدیره بانک سپه گفت: تسویه 
حساب با سهامداران حقیقی و سهامداران 
حقوقی غیر وابسته که در زمان تعیین شده 
برای واگذاری سهام خود مراجعه نکرده اند 
پس از انجام ارزش گذاری و در زمان مراجعه 

ذینفع انجام خواهد شد.
وی ادامه داد: پس از ارزش گذاری و تعیین 
خالص ارزش ویژه، مطالبات ســهامداران 
وابســته واحدهای ادغام شونده از محل 
تعهدات ستاد کل نیروهای مسلح تسویه 

می شود.
نیروی انسانی بانکهای ادغام شونده حفظ 

می شوند
دکتر اخلاقی تصریح کرد: سیاست و خط 
مشی اصلی بانک سپه حفظ جایگاه، شأن و 
منزلت نیروی انســانی بانک های ادغام 

شونده است.
وی افزود: تعدیل نیروی کارکنان بانک های 
ادغام شونده در دســتور کار بانک سپه 
نیست و این بانک از ظرفیت نیروهای بانک 
هــای ادغامی در ســایر واحدهای بانک 

استفاده خواهد کرد.
عضو هیئت مدیره بانک سپه ضمن تشکر از 
اعضای هیئت مدیره ســابق و همکاران 
ارزنده این موسسه گفت: موسسه اعتباری 
کوثر پس از اخذ مجوز از بانک مرکزی  در 
تاریخ هفدهم بهمن ماه سال 1391 نزد اداره 
ثبت شرکتها و موسسات غیر تجاری تهران 
به ثبت رسیده و پس از پذیرفته شدن سهام 
آن در فرابورس اوراق بهادار تهران در تاریخ 
چهارم خرداد ماه سال 1392 در فهرست 

بازار فرابورس ایران قرار گرفته است.
دکتر اخلاقی افزود : در حال حاضر ۷3.10 
درصد سهام موسســه اعتباری کوثر به 
شــرکت خدمات آینده اندیش نگر که 100 
درصد مالکیت آن متعلق به بانک سپه است 

منتقل شده است.   

دارایی بانک های نظامی را دادگستری ارزش گذاری می کند

 آيت الله طالقاني)ره( از سوي امام خمینی )ره( 
به عنوان ابوذر و مالك اشتر انقلاب اسلامي نامیده  شد

مقام معظم رهبری )مدظله العالی(: 
دوران  دفاع مقدس برای ملت ما ظرفیت و موقعیتی بود که این ملت بتواند 

اعماق جوهره ی خودش را در ابعاد مختلف نشان دهد و نشان داد.

ادامهسرمقاله
 این واقعیت در فرهنگ جوامع گوناگون تجلی نمود که مسلمان معتقد و با ایمان 
جز خدا از هیچ قدرتی نمی هراسد و در راه خدا مرگ را به جان می خرد وبا لبخند 
به کام مرگ می شتابد .  شاید این واقعیتها قبل از شروع جنگ تحمیلی و توطئه 
علیه جمهوری اســلامی جوان ایران برای دشمنان اســلام محرز نبود وبا 
آغازجنگی که گمان می کردند خیلی زود با پیروزی کامل به پایان خواهد رسید 
، گمراهان اسلام این شیر خفته را بیدار کردند و آنگاه دیگر همه تأسف بود و 
اعتراف به اشتباه . طی 8 سال دفاع مقدس مسلمانان سلحشور چنان مردانه 
جنگیدند که به واژه شجاعت آبرو بخشیدند.  8 سال پایداری در برابر آن همه 
هجوم و توطئه و خیانت اوراق زرینی بر تاریخ ایران افزود که نظیرش را هیچ 
کشوری به یاد ندارد و تکرارش جز با جان نثاری در راه خدا امکان پذیر نیست 
. شــجاعت رزمنده دلاوری که زیرچکمه مزدوران عراقی ، با دستهای طناب 
پیچیده شــده نیز می غرد » مرگ بر صدام ، ضد اسلام « نشان بارز صلا بت و 
آسیب ناپذیری سپاه اسلام است . جانبازی ، فداکاری و ایثار واز جان گذشتگی 
سلحشوران اسلام طی 8 سال در کلام و بیان نمی گنجد و سرافرازی ما برای 
همهً طول تاریخ مقاومت پیروز سر فرازان این مرز و بوم اسلامی است و جا دارد 
در هر فرصتی یاد شهدا آزاده جنگ تحمیلی را گرامی داشته واز اسُراء ) آزاده 

( و جانبازان تجلیل کنیم که افتخار جهان اسلام هستند .


